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صفحه 8 را بخوانید

فرماندار بندرعباس: خرداد؛ انتقال قطعی میدان میوه و تره بار بندرعباس

  خبراختصاصی  // مدیرکل بیمه سلامت استان 
هرمزگان  گفت: تعداد14,530 نفر بدون پرداخت 
حق بیمــه دفترچه دریافــت و از خدمات بیمه 

سلامت  بهره مند شدند.
  به گزارش خبرنگار دریا؛ مدیرکل بیمه سلامت استان 
هرمزگان  با بیان اینکه از29,158 نفر  ثبت نام شوندگان 
در آزمون وســع بیمه سلامت  14,530 نفر به صورت 
رایگان تحت پوشش بیمه ســلامت قرار گرفتند و از 
خدمات بیمه بهره مند شدند؛ افزود :خانواده های ثبت نام 
شده بر اساس وسع مالی به سه گروه تقسیم می گردند 
کــه حق بیمه گروه اول کاملاً رایگان و گروه دوم نیمی 
از حق بیمه را و گروه ســوم همه حق بیمه را پرداخت 
می نماید.وی افزود:گروه اول که شــامل دهک 1تا3  

که تعداد 14,530 نفــر بطور رایگان خدمات دریافت 
می نمایند. دهک های  4 و 5  تعداد 5723 نفر، دهکهای 
6 تعداد 1564  نفر، دهکهای 7 به بالا 3036 نفر  وفاقد 
دهک4304  نفر که در ســامانه ارزیابی وسع ثبت نام 

کرده اند. 
  دکتر علیزاده گفت :هدف از آزمون وسع و دهک بندی، 
شناسایی افرادفاقد هرگونه پوشش بیمه ای می باشد و 
افــراد که توان پرداخت حق بیمه و در آمد پایین دارند 
بتواننــد بصورت رایگان با پرداخت 50 در صد از حق 

سرانه تحت پوشش بیمه پایه قرار گیرند. 
  وی گفت مردم اســتان می تواننــد از طریق ورود به 
پورتال بیمه سلامت)ســامانه بیمه شدگان(یاسایت در 
سامانه ارزیابی وســع ثبت نام و دفترچه بیمه دریافت 

)https://eservices.ihio.gov.ir/isc( .کنند
  دکتــر علیــزاده اظهار داشــت : با توجه به شــیوع 
ویروس کرونا  کلیه دفترچه هایی که از ابتدای اســفند 
98 اعتبارشــان تمام شــده بود به صورت خودکار تا 
پایان خرداد 99 تمدید شــدند و اگردفترچه بیمه این 
افراد   نسخه سفید دارند می توانند از خدمات بیمه ای 
بهره مند شــوند. مدیرکل بیمه سلامت در ادامه افزود:تا 
کنون تعداد  996،602نفر در استان تحت پوشش بیمه 
سلامت می باشند که بالاترین جمعیت بیمه شده مربوط 

به بیمه شدگان روستایی می باشد ) 612،793 نفر (
 وی گفت:  تعداد 2400 نفر بیماران خاص تحت پوشش 
بیمه سلامت می باشند که از این تعداد  بیشترین بیماران  

خاص مربوط به بیماران تالاسمی است خبر داد.

مدیرکل بیمه سلامت هرمزگان:

88درصد افراد شرکت کننده در آزمون وسع مشمول یارانه بیمه سلامت شدند

شیوع کرونا، تهدیدی برای سلامتی کسبه و شهروندان

هرمزگاني ها در انتظار افتتاح 
میدان جدید میوه و تره بار بندرعباس

وزیر دفاع جمهوری اسلامی ایران: 

کمربند امنیت 
خلیج فارس 

محکم تر می شود
1

فرمانده نیروی دریایی سپاه:

بغل گوش 
آمریکایی ها هستیم

ماموریت 
فرماندار بندرعباس 
به دفاتر تسهیلگری 

در محلات 
تهدیدکرونایی

 کارگران مشمول مشاغل 
سخت و زیان آور

2

2

1. مناقصه گذار :  بانک قوامين مدیریت شعب استان هرمزگان  ) وابسته با بانک سپه (
2.شرح مختصر فراخوان مناقصه : ))عبارت است از انجام کليه خدمات مربوط به پشتيبانی، تعميرو نگهداری، 
سرویس های دوره ای و نظافت سيستم های رایانه ای ، UPS و تجهيزات جانبی، و پرینترها ، به همراه تعمير 
یا تعویض نامحدود کليه قطعات و تجهيزات ذکر شده  و خدمات مرتبط با تجهيزات و بستر پسيو  شبکه به 
صورت سرویس منظم ادواری در حداقل چهار مرحله و همچنين اعزام کارشناس جهت رفع خرابی براساس 
اعلام شفاهی بانک به هنگام بروز مشکلات رایانه ای، در هر زمان به مدت یکسال در محل استقرار تجهيزات 

در کليه شعب و ساختمان مدیریت بانک در استان هرمزگان توسط شرکت .((
3. مدت زمان انجام پروژه 12 ماه مي باشد .  )این مدت در صورت رضایت بانک قابل تمدید می باشد( 

4. محل انجام كار : کليه شــعب بانک در سطح اســتان هرمزگان )به جز شعب بانک در جزیره کيش( و  
ساختمان مدیریت استان در بندرعباس.

5. مهلت دریافت اسناد مناقصه : از تاریخ 1399/03/10 تا پایان وقت اداری مورخ 1399/03/22  همه 
روزه از ساعت 9 صبح الي 13. 

6. محل دریافت اسنادمناقصه : بندر عباس -رسالت شمالی -بلوار سيد مصطفی خمينی - حدفاصل ميدان 
صادقيه و چهارراه دانشــگاه -  نبش خيابان شــلمچه - ساختمان قوامين - طبقه دوم -  واحد پشتيبانی و 
مهندسی 7.مهلت و محل تحویل اسناد مناقصه :  مهلت تحویل به بانک اسناد از زمان دریافت تا پایان وقت 

اداری تاریخ 1399/03/29 و محل تحویل مدارک همان آدرس دریافت اسناد مناقصه می باشد .
8.سپرده شــركت درمناقصه : مبلغ 50/000/000 ریال واریز  به حساب )145170100055005( نزد 

بانک قوامين شعبه گلشهر. )تلفن : 07633624310(
9.هزینه چاپ و نشر اوراق مناقصه و درج آگهی روزنامه به عهده برنده مناقصه مي باشد.

10. بانک در رد یا قبول پيشنهادها  و همچنين ابطال مناقصه )بدون ذکر هيچگونه دليلی( مختار مي باشد.
11.پيشــنهادات باید در سه)3(پاكت جداگانه لاک و مهر شــده شامل الف )) فيش واریزی هزینه شرکت 
 در مناقصه( ب )پيش نویس تایيدشــده قرارداد ، پيشــنهادات فنی ، رزمه و سوابق اجرایی، و سایر اسناد( 
- ج )پيشنهاد قيمت( . 12.زمان برگزاری مرحله اول مناقصه و مفتوح نمودن پاكات الف  و ب :  ساعت 13 

مورخ  1399/04/01 در محل ساختمان مدیریت بانک خواهد بود.
13.زمان برگزاری مرحله دوم مناقصه و مفتوح نمودن پاكات ج :  در زمان برگزاری مرحله اول مناقصه 

مشخص و اعلام خواهد شد. 14.حضور نمایندگان شرکتها در جلسه مناقصه اختياری می باشد.
15.بانک مجاز است حسب الاقتضاء نسبت به تغيير و اصلاح هریک از بندهای اسناد مناقصه یا پيش نویس 

قرارداد ) تا قبل از افتتاح پاکات( اقدام نماید. 
16. متقاضيان در صورت نياز به کسب اطلاعات بيشتر به شماره 33622031  تماس حاصل نمایند.

17. در صورت انصراف یا برنده نشدن هر یک از متقاضيان، مبلغ واریزي پس از یک هفته بعد از بازگشایی 
پاکات عيناً برگشت داده مي شود .

18.مبنای انتخاب شــرکت برنده مناقصه براساس اولا قيمت و ثانيا بررسی توان فنی، تخصصی و سوابق 
اجرایی متقاضيان بوده و برنده می بایست در هر بخش حائز شرایط بوده و امتياز لازم را کسب نماید.

توجه : برنده قطعی پس از بررسی سوابق فنی و احراز شرایط مورد نظر بانک اعلام خواهد گردید.

آگهی مزایده عمومی فروش اموال
بانک ملی در نظــر دارد اموال تحت اختيار خود را از طریق مزایده 
عمومی با جزئيات مندرج در اســناد مزایــده را با بهره گيری از 
ســامانه تدارکات الکترونيکی دولت )setadiran.ir( و با شماره 
1099030651000001 به صورت الکترونيکی به فروش برساند. 

تاریخ انتشار : 1399/03/10  مهلت دریافت اسناد مزایده: 14:00   1399/03/21   
تاریخ بازدید : 1399/03/11      مهلت ارسال پيشنهاد : 19:00    1399/03/22
تاریخ بازگشایی : 1399/03/26                 تاریخ اعلام به برنده : 1399/04/01

شناسه آگهی : 859226

یک شرکت پيمانکاری معتبر جهت تکميل پرسنل امتياز آور خود به یک مهندس  )عمران، معماری، مکانيک( با شرایط زیر نيازمند 
است.  لطفا شرایط را با دقت مطالعه کنيد:  

* حداقل مدرک ليسانس * حقوق و مزایا به صورت توافقی * ساکن بندرعباس * در 4 سال اخير 36 ماه بيمه در شرکتهای خصوصی
در صورت دارا بودن شرایط فوق، جهت هماهنگی و ارسال رزومه با شماره 09176945414 در تماس باشيد.

ساعت پاسخگویی از 8 صبح الی 15 بعد از ظهر

دعوت به 
همکاری

  گروه خبر //امیر سرتیپ 
کمربند  گفــت:  حاتمی 
به  و  فارس  امنیت خلیج 
هرمز  حیاتی  تنگه  ویژه 

محکمتر خواهد شد. 
   به گزارش خبرنگار دریا؛ امیر ســرتیپ » امیر حاتمی « در مراســم 
تحویل دهی شــناورهای تندرو هجومی رزمی به نیروی دریایی سپاه 
پاسداران، با اشاره به تحویل ناوشکن دماوند به موشک انداز سپر و انواع 
زیردریایی های سبک و نیمه سنگین از جمله غدیر و فاتح به نیروهای 
مسلح و همچنین تحویل شناورهای گشتی جستجو و نجات به نیروی 
انتظامی تاکید کرد: امروز با طراحی ساخت تولید و تحویل شناورهای 
تندروی هجومی و رزمی نیروی دریایی ســپاه پاسداران کمربند امنیت 

خلیج فارس و به ویژه تنگه حیاتی هرمز محکمتر خواهد شد.
  وی افزود: به طور حتم در ســال جهش تولیــد و با تبعیت از فرمان 

مقــام معظم رهبری مدظله العالی مبنی بر اینکه قدرت و توانایی نیروی 
دریایی جمهوری اســلامی باید در شــأن و تراز نظام اسلامی و تاریخ 
این کشور باشــد، حضور در آب های آزاد را با طراحی ساخت و تولید 
انواع شناورهای سطحی افزایش خواهیم داد و به طور کل کشور شاهد 
افزایش میزان تولید در حوزه های مختلف رزم زمینی  دریایی و هوایی  

الکترونیک و هوافضا خواهیم بود.
   وزیر دفاع، شــناورهای تحویل شــده به نیروی سپاه پاسداران را در 
کلاس عاشورا ذوالفقار حیدر و غیره برشمرد و عنوان کرد: این شناورها 
با همت متخصصین ســازمان صنایع دریایی وزارت دفاع و پشــتیبانی 
نیروهای مســلح طراحی و تولید شده است و از قابلیت های پیشرفته و 
بسیار خوبی در حوزه رزم دریایی برخوردار است که از جمله آن می توان 

به هوشمندی، رادارگریزی، تحرک بالا و مانور پذیری اشاره کرد.
 وی گفت: بیش از 80 درصد تجهیزات رزمی که در این شناورها ساخته 
شــده است داخلی بوده و تمامی سیســتم های هدایت فلاح مخابرات 

رادارها و سیستم کنترل مانیتورینگ و پردازشگر شناورهای سازمان های 
صنعتی وزارت دفاع است.

  امیر ســرتیپ حاتمی با اشــاره به وجود آبراه های مهم در جغرافیایی 
جمهوری اســلامی ایران، خاطرنشــان کرد: ایران بــا 5 هزار کیلومتر 
مرز آبی ســواحل و ذخایر متعدد دریایی در کنار ذخایر قابل توجه و 
 عظیم نفت و گاز در عمــق دریا ها همواره کانون توجه قدرت ها بوده 

و خواهد بود.
  وی در بیان اهمیت خلیج فارس به عنوان یک مکان اقتدار آفرین برای 
ایران اسلامی اظهار کرد: این خلیج محل اتصال کشورهای جنوب غربی 
آسیا به شمار می رود که به آن موقعیت ژئوپلتیکی خاصی بخشیده است 
خلیج فارس به عنوان بزرگترین و مهمترین مرکز ارتباطی میان سه قاره با 
وجود منابع غنی و ارتباط این خلیج با مناطق آبی بزرگ جهان سبب شده 

تا این منطقه یکی از مناطق مهم راهبردی دنیا قلمداد شود.

وزیر دفاع جمهوری اسلامی ایران: 
کمربند امنیت خلیج فارس محکمتر می شود 

فرمانده کل سپاه پاسداران:

بخش مهمی از 
قدرت نظامی دریایی 

2ما ناشناخته است
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توقیف 4 فروند قایق 
6غیرمجاز در جزیره فارور

شهادت یک پرستار هرمزگانی در پی ابتلا به کرونا
هرمزگان اولین شهید سلامت 

5خود را تقدیم وطن کرد
۱۰۰ فروند شناور در کلاس های 
مختلف به ناوگان نیروی دریایی 

ریا2سپاه پیوست
ی د

اص
ص

خت
س:  ا

عک



با حضور وزیر دفاع و جمعی از فرماندهان نظامی؛
۱۰۰ فروند شناور در کلاس های مختلف

 به ناوگان نیروی دریایی سپاه پیوست
  گروه خبر // بیش از 100 فروند شــناور در کلاســهای مختلف روز 
پنجشــنبه با حضور امیر حاتمی وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح و 
سرلشکر حسین سلامی فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی به ناوگان 
نیروی دریایی سپاه در بندرعباس پیوست. در این مراسم که در منطقه یکم 
نیروی دریایی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی برگزار شد، همچنین دریادار 
پاسدار علیرضا تنگسیری فرمانده نیروی دریایی سپاه، استاندار هرمزگان و 
جمعی از فرماندهان و مسوولان  استان حضور داشتند.شناورهای پیوستی 
در این مرحله در کلاس های متنوع اعم از عاشورا، طارق و ذوالفقار بوده 
که توســط متخصصان داخلی در شرکت های دانش بنیان سازمان صنایع 
دریایی وزارت دفاع و مراکز تخصصی فنی نیروی دریایی سپاه تولید و بهینه 
سازی شده است.به گزارش ایرنا؛ این شناورهای یاد شده با قابلیت هیدرو 
دینامیکی بسیار مطلوب، سرعت زیاد، قابلیت مانور مناسب، سطح مقطع 
راداری بسیار کم و قدرت آفندی بالا تاثیر بسزایی در ارتقای توان رزمی 

نیروی دریایی سپاه  در منطقه خلیج فارس و تنگه هرمز دارد.

استاندار هرمزگان خبر داد
اجرای ۱۳ هزار هکتار طرح پرورش میگو در هرمزگان

  سرویس اقتصادی // استاندار هرمزگان گفت: بر روی اجرای طرح های 
شیلاتی به ویژه در حوزه پرورش ماهی و میگو در استان هرمزگان، تمرکز 
جدی وجود دارد. به گزارش خبرنگار دریا؛ دکتر فریدون همتی در نشست 
کارگروه تســهیل و رفع موانع تولید استان هرمزگان با اشاره به عملکرد و 
اقدامات استان در حوزه شیلات طی سال 98 ، عنوان کرد: میزان صید استان 
در ســال گذشته 330 هزار تن بود و همچنین 31 هزار تن پرورش ماهی و 
میگو در هرمزگان داشتیم. وی ادامه داد: در حال حاضر هشت هزار هکتار 
مزرعــه پرورش میگو در هرمزگان در حال بهره برداری و تولید اســت و 
13 هــزار هکتار دیگر از طرح های پرورش میگو نیز در حال اجراســت. 
استاندار هرمزگان افزود: برای 12 هزار هکتار دیگر مزرعه پرورش میگو در 
هرمزگان موافقت اصولی صادر شده و 14 هزار هکتار دیگر نیز توسط شرکت 
شــهرک های کشاورزی در مراحل مطالعه و سایر اقدامات قرار دارد. همتی 
تصریح کرد: در تلاش هســتیم با رفع موانع موجود تا پایان سال جاری، با 
اضافه شدن 13 هزار هکتار جدید مزرعه پرورش میگو در هرمزگان به عدد 
قابل توجهی از تولید میگوی پرورش در استان برسیم. وی با تاکید بر اینکه 
بر روی طرح های شیلاتی به ویژه در حوزه پرورش ماهی و میگو در استان 
هرمزگان، تمرکز جدی داریم، اظهار داشت: استان هرمزگان در این زمینه از 
استعدادهای بی نظیری برخوردار است و با فعال شدن این ظرفیت ها، چرخه 
اقتصادی قابل توجهی در راستای اشتغالزایی و رونق و جهش تولید ایجاد 
خواهد شد و بر این اساس شیلات از محورهای اصلی توسعه استان هرمزگان 
محسوب می شود. استاندار هرمزگان خاطرنشان کرد: صنعت پرورش میگو 
دارای ظرفیت های متعــددی همچون تکثیر لارو، تأمین و تولید خوراک، 
فرآوری، بسته بندی، حمل و نقل و بازار صادراتی است که این چرخه عظیم 
می تواند اشتغال و ارزآوری قابل توجهی به همراه داشته باشد. همتی با اشاره 
به ظرفیت های حوزه پرورش ماهی در هرمزگان، بیان داشت: در این زمینه 
نیز 100 هزار تن مجوز فعالیت صادر شده و سرمایه گذارانی که مجوز دریافت 
کرده اند، اگر به طور جدی پای کار باشند از آنها حمایت لازم صورت می گیرد 
و تسهیلات پرداخت خواهد شد و در صورت عدم شروع فعالیت، مجوز آنها 
لغو می شــود. وی اضافه کرد: بر اساس هدف گذاری صورت گرفته تلاش 
داریم در آینده نزدیک، به 30 تا 50 هزار تن تولید ماهی پرورشی در استان 
هرمزگان برسیم. استاندار هرمزگان افزود: برای حمایت جدی تر از طرح های 
پرورش ماهی و میگو، این موضوع در ستاد ملی اقتصاد مقاومتی نیز مطرح 
می شود تا اقدامات لازم جهت تامین ارز و تجهیزات مورد نیاز در این حوزه 

در سطح ملی صورت گیرد.
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سرمقاله

تهدیدکرونایی کارگران 
مشمول مشاغل سخت و زیان آور
  درحالی که به اقشار مختلف توصیه می شود تا حدامکان 
از منازل خارج نشوند تا در معرض خطر ویروس کرونا قرار 
نگیرند؛ اما کارگران مشمول مشاغل سخت وزیان آوری که 
کارگاه های شان بعد از ســال 1380 تشکیل شده است؛ 
در راهروهای دستگاه های اجرایی متولی استان هرمزگان 
بدنبال اســتفاده از مزایای قانون مشاغل سخت وزیان آور 
در دو ســال اخیر به حق شان نرسیده اند. از طرفی دیگر 
شــرایط کرونایی ماه های اخیر، سلامتی آنها را که برخی 
در سنین بالایی قرار دارند وبدلیل سختی شغل شان دچار 
بیماری هایی نیز می باشند؛  تهدید می کند وانتظار می رود 
استاندار هرمزگان و فرماندار بندرعباس بررسی این مشکل  
را در دستورکارشــان قرار دهند تا دســتگاه های متولی 
کارگران، این دغدغه کارگران مشمول دریافت مزایای قانون 
مشاغل سخت وزیان آور را برطرف نمایند تا از ابتلای آنها 
به بیماری کرونا جلوگیری شود.از طرفی دیگر اعلام شده 
است در خصوص بیمه شدگان مشمول قانون مشاغل سخت 
وزیان آور، اگر شرکت وکارگاهی بعد از تاریخ80/7/24 
تاسیس شــده باشند و به صورت تامین نیرو برای شرکتی 
دیگر نیروی انســانی موردنیاز تامین کند که پیش از این 
تاریخ تاسیس شده و جزو مشاغل سخت و زیان آور باشد، 
این قانون برای نیروهای آن شــرکت وکارگاه دوم با تایید 
شــرکت اول قابل اجراست. برخی از شرکت های فعال در 
استان که بعد از سال 80 تاسیس  شده اند و درحوزه تامین 
نیرو برای شرکت ها و کارگاه های دیگر که از شرکت  های 
قدیمی هســتند فعالیت می کنند، اما در پاســخ به استعلام 
اداره کل تامین اجتماعی اســتان پاسخ مناسبی نمی دهند 
و کارگران را  ســرگردان کرده و آنهــا را از بهره مندی از 
مزایای این قانون مشاغل سخت وزیان آور محروم کرده اند. 
برخی از این کارگران در یکی دوســال اخیر با این مشکل 
مواجه شده اند که برخی عطای بهره مندی از این قانون را 
به لقایش بخشیده اند وناامید شدند و به پیگیری های شان 
 ادامه ندادنــد. برخی دیگر علی رغم تاییــد وموافقت با 
بهره مندی شان از مزایای قانون مشاغل سخت و زیان آور 
در کمیته بررســی تخصصی متشــکل از اداره کار، بیمه 
تامین اجتماعی و....با درخواســت شان و تکمیل پرونده؛ 
 اما زمانیکه پرونده شــان به بیمه تامین اجتماعی ارســال 
می شــود، در آنجا به این بیمه شــدگان اعلام می شــود 
 کسانی که در کارگاه های تاسیسی بعد از سال 80 اشتغال 
داشته اند، مشمول این قانون نمی شود. به کارگران عنوان 
می شــود بایستی این کارگاه ها شرایط سخت و زیان آور 
موجود در کارگاه شان از بین برده بودند که اگر این کارگاه 
آن را انجام نداده است؛ حال چرا بایستی کارگران شاغل در 
این کارگاه ها تاوانش را بدهند؟  از طرفی دیگر رانندگان 
خودروهای سنگین شاغل در معادن که هم شغل رانندگی 
با خودروهای ســنگین و هم کار در معدن جزو مشاغل 
ســخت و زیان آور محسوب می شود را مشخص نیست 
به چه مبنایی می گویند که این شغل جزو مشاغل سخت 
و زیان آور محسوب نمی شــود ؛ هرچند آن کارگاه بعد از 
سال 80 تاسیس شده باشد؟ اگر شرکتی که بعد از سال 80 
تاسیس شده است، نیروی مورد نیاز معادنی را تامین می کند 
که قبل از سال 80 فعالیت داشته است؛ علی القاعده نباید 
برای کارگران شــاغل در معدن برای بهره مندی از مزایای 
قانون مشاغل سخت وزیان آور مشکلی داشته باشند. البته 
این موضوع را بارها به مدیران دستگاه های اجرایی متولی 
امور کارگران و بیمه شدگان متذکر شده ایم و گزارش هایی 
را در این خصوص منتشر کرده ایم و حتی در حالیکه مدیرکل 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی هرمزگان تاکید داشته است که 
تمام کارگران مشمول قانون بهره مندی از مزایای مشاغل 
سخت وزیان آور فارغ از ســال تاسیس کارگاه مشمول 
بهره مندی از مزایای قانون مشــاغل ســخت و زیان آور 
 می شــوند؛ اما از آن طرف مدیرکل تامین اجتماعی عنوان 
می کند که بر اساس بخشنامه ای، کارگران کارگاه های تاسیسی 
 بعد از سال 80 از مزایای قانون مشاغل  سخت و زیان آور 
بهره مند نمی شوند. اینکه چرا دو مدیرکل استانی زیرمجموعه 
یک وزارتخانه در این خصوص اختــلاف نظر دارند واز 
طرفی برای رفع مشکل کارگران پشت درب بازنشستگی 
مانده به استفاده از این قانون اقدامی نمی کنند؛ جای سئوال 
و تامل دارد.دوم اینکــه زمانیکه یک بخش خصوصی و 
کارگاهی که بعد از ســال 80تاسیس شده است، نیروهای 
مورد نیاز کارگاهی دیگر را تامین می کند که چندین دهه 
قدمت دارد و اگر کارگاه نخست هم اشتغال بکار کارگران 
را در کارگاه دوم تایید کند؛ این کارگران می توانند از قانون 
مشاغل سخت وزیان آور استفاده کنند و کارگاه نخست از 
این موضوع سرباز می زند که باعث تضییع حقوق بسیاری 
از کارگران مشمول این قانون می شود؛ نباید دستگاه های 
متولی و نظارتی در این خصوص اقدام کنند؟ چرا بجای رفع 
این موضوع بصورت اساسی به کارگران اعلام می کنندکه 
می توانید از طریق دیوان عدالت اداری پیگیر مطالبه حق 
و حقوق تان باشید وغافل از اینکه بسیاری از این کارگران 
پیر و ناتوان از پیگیری در پیچ وخم اداری، مجبور می شوند 
از حق شــان بگذرند واین اجحاف را در حق خودشــان 
پذیرا باشــند. انتظار می رود حال که دستگاه های اجرایی 
نســبت به این موضوع ســهل انگاری می کنند تا حقوق 
کارگران تضییع شــود تا آنها از پیگیری شان خسته شوند؛ 
دستگاه های نظارتی و.... از حق وحقوق این کارگران دفاع 
کنند تا مشمولان قانون مشاغل سخت و زیان آور در استان 
اقتصادی و کارگری هرمزگان از حق شان محروم نشوند. 
کارگرانی که چرخ اقتصاد اســتان و کشــور را در شرایط 
سخت تحریم می چرخانند، دیگر نباید در بروکراسی اداری 
سال ها خسته و ناتوان شوند و نتوانند به حق وحقوق قانونی 
شان برسند. الان هم که بیماری کرونا سلامتی آحاد جامعه 
 را تهدید می کند، روا نیســت این کارگران که می توانند با 
بهره مندی از مزایای قانون مشــاغل ســخت وزیان آور 
بازنشسته شــوند و در کنار خانواده بیاسایند و استراحت 
کنند، برخی از آنها با ســن 65 ســالگی همچنان مجبور 
باشــند به عنوان راننده خودروی سنگین در معدن و بندر 
و... کار کنند و هر روز هــم از بیماری های مختلف رنج 
ببرند. البته این موضوع را بارها در چندماه اخیر به عنوان 
مطالبه بخشی از جامعه کارگری استان مطرح کرده ایم که 
 متاسفانه تاکنون اقدام مناســبی در این خصوص صورت 

نگرفته است.
    علی زارعی

گروه خبر // ســردار سلامی گفت: دشمنان اگر 
روزی نیت و نگاه بد به این سرزمین داشته باشند، 

آن روز آتش اصلی نیروهای ما را خواهند دید. 
  به گزارش خبرنگار روزنامه دریا، سرلشکر سلامی 

فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی در مراسم 
الحاق 112 فروند شــناور موشــک انداز به ناوگان 
مدافعــان امنیت خلیج فــارس در بندرعباس گفت: 
آنچه که امروز در نیــروی دریایی و در قالب الحاق 
شــناورهای جدید برگزار می شود، جلوه کوچکی از 
اثر شکوهمندی جهش تولید در قدرت دفاع دریایی 
نظام جمهوری اســلامی ایران اســت. امروز ساحل 
خلیج فارس شاهد جشــن میلاد یک قدرت جدید 
است.او بیان کرد: نقشه راه ما قوی شدن است و ما راه 
خود را با تدابیر حکیمانه رهبر معظم انقلاب اسلامی 
یافته ایم. قوی شــدن منطق و آرمان و هدف و برنامه 

ما است.
  سرلشکر سلامی گفت: بخش مهمی از قدرت نظامی 
دریایی ما ناشــناخته است، جز مهم و خطرناک این 

قدرت پنهان است، دشــمنان ما این قدرت را روزی 
خواهند دید که نیت و نگاه بد به این ســرزمین داشته 
باشند و آن روز آتش اصلی نیروهای ما را در دریا و 

آسمان خواهند دید.
  او افزود: رهبر معظم انقلاب اعتماد به نفس قوی را 
به ما تعلیم داده است ایشان رهبری دوراندیش، دشمن 
شناس و الهام یافته از وحی هستند که با اتکا به ایشان 
راه را به پیش می بریم، ملت ایران هم اطمینان داشته 
باشند ما از هویت و کرامت آنها پشتیبانی خواهیم کرد.
ســردار ســلامی گفت: آنچه می بینیم عرصه ای از 
تولید و تولد قدرت اســت و روز به روز با آرایه های 
جدید از قدرت روبرو می شویم، امروز قلمرو دفاعی 
خود را تا دوردســت امتداد می دهیم نیروی دریایی 
مــا ماموریت دارد بــا تاثیرگــذاری و دفاع امنیت 

 بخش به حفظ منافع ملی و تعقیب و انهدام دشــمن
 در دور دست بپردازد.

  فرمانده کل ســپاه تاکید کرد: حرف ما با عمل هیچ 
تفاوتی ندارد، هیچ وعده بی عملی نداریم امروز ملت 
ایــران در اوج عزت و کرامت قرار دارد این در حالی 
است که دشمن اضطراب سیاسی دارد اما در ایران در 
اوج سخت ترین شرایط، انتخابات با شکوه برگزار شد 
و در بستر آرامش و امنیت افتتاح یک مجلس انقلابی 
را شاهد بودیم، این مجلس با نشاط و انقلابی با روحیه 
استکبار ستیزی به پیش خواهد رفت و ما هم حامی 
آنها هســتیم به ملت اعلام می کنیم ما پیشمرگان شما 
هســتیم و اجازه تسلط دشــمن به کشور را نخواهیم 
 داد و آنها راهی جز عقب  نشــینی در برابر ملت ایران 

را ندارند.

فرمانده کل سپاه پاسداران:

بخش مهمی از قدرت نظامی دریایی ما ناشناخته است

  گروه خبر // سردار تنگســیری گفت: امروز اعلام می کنیم که 
هرجا آمریکایی ها هستند ما هم بغل گوششان هستیم و در آینده 

نزدیک بیشتر هم احساسمان خواهند کرد. 
  سردار علیرضا تنگسیری، فرمانده نیروی دریایی سپاه در مراسم الحاق 
112 فروند شناور به ناوگان دریایی سپاه با اشاره به فرمایشات مقام معظم 
رهبری در خصوص اهمیت نیروی دریایی گفت: امروز نیازمند حضور 
در دریا هســتیم و نیروی دریایی سپاه با حضور خود هرگونه تهدید را 
خنثی کرده است.سردار تنگســیری افزود: سرعت و طراحی خاص از 
ویژگی های منحصر به فرد شناور های ساخته شده است که می توانند در 
هر صحنه ای حضور داشــته باشند.او با اشاره به اینکه مانور فوق العاده 
زیاد، آب خور کم و سلاح های پیشرفته از دیگر ویژگی های این شناور ها 
است، گفت: شناور های میعاد در کارخانجات سپاه وشناور های ذوالفقار 

در کارخانجات وزارت دفاع ساخته شده است.

فرمانده نیروی دریایی سپاه با بیان اینکه امروز افتخار می کنیم که در 2200 
کیلومتر سواحل جنوب حضور داریم، افزود: تقویت بسیج دریایی دشمن 
را ناامید کرده است.سردار تنگسیری گفت: امروز اعلام می کنیم که هرجا 
آمریکایی ها هستند ما هم بغل گوششان هستیم و در آینده نزدیک بیشتر 
هم احساسمان خواهند کرد.او افزود: امروز ثابت کردیم »ما می توانیم« 
و در بخش های مختلف این مســئله را ثابت کرده ایم چرا که بیش از 95 
درصد شــناور ها را در کشور می ســازیم و در آینده نزدیک این میزان 
افزایش می یابد.فرمانده نیروی دریایی ســپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
با اشــاره به ویژگی شــناور رعد با طول 7 و نیم متر که قابلیت حرکت 
در اقیانــوس را نیز دارد، گفت: امروز تهدید را جدی گرفته ایم، از مرگ 
نمی ترسیم، همه آماده جانفشانی هستند و این را در عمل نشان خواهیم 
داد و در دهان دشــمن خواهیم زد و روزی خواهد رســید که 2 درصد 
وابستگی در ساخت ناوگان مورد نیاز نیز رفع می شود.سردار تنگسیری از 

دریایی  نیروی  اقدامات 
برای طراحی و  ســپاه 
ســاخت یک شــناور 

تهاجمی با قابلیت نشســتن بالگرد بر روی آن و به نام شــهید سلیمانی 
خبر داد و گفت: یکی از شــناور هایی که در حال طراحی هستیم به نام 
شهید سلیمانی نامگذاری شده است.او افزود: شناور های شهید حاج قاسم 
سلیمانی قابلیت های بسیاری خواهد داشت که از جمله آن به طول 65 
متری و قابلیت نشست و برخواست بالگرد بر روی آن می توان اشاره کرد.
سردار تنگسیری گفت:موشک هوایی و سطحی این شناور ها نیز طراحی 
شده است و به زودی در 3 کارخانه در نقاط مختلف ساخته خواهد شد.

به گزارش باشــگاه خبرنگاران جوان، او افزود:همچنین یک شناور نیز 
با نام شهید ابومهدی المهندس در حال طراحی است که این شناور ها به 

زودی به ناوگان نیروی دریایی سپاه اضافه خواهند شد.

فرمانده نیروی دریایی سپاه:

بغل گوش آمریکایی ها هستیم

 گروه خبر // دفاتر تسهیلگری در سطح محلات، 
پیگیری و اطلاع رســانی و جلب مشــارکت 
 مردم محله در باز ســازی محلــه را با جدیت

 دنبال کنند. 
   بــه گزارش خبرنگار دریــا ؛ فرماندار بندرعباس 
با بیان این مطلب گفت: با کمک کلیه دســتگاههای 
اجرایی شهرستان تلاش خواهیم کرد با بهره گیری از 
ظرفیت خوب استاندار هرمزگان  تا پایان سال جاری 
اقدامات خوبی در بهبود و اصلاح بافت های فرسوده 

انجام شود
 به گزارش خبرنگار روزنامه دریا،  ســومین جلسه 

بررسی مسائل و مشکلات محلات شهر بندرعباس ) 
محله سنگ کن و محله آیت الله غفاری ( به ریاست 
عزیزاله کنــاری فرماندار در محل ســالن کنفرانس 

فرمانداری برگزار شد.
  فرماندار بندرعباس در این جلســه ضمن تبریک 
عید سعید فطر اظهار کرد: دفاتر تسهیلگری در سطح 
محلات ، پیگیری و اطلاع رسانی و جلب مشارکت 
مردم محلات در بازســازی محله مربوطه با توجه به 

بسته های حمایتی موجود را با جدیت دنبال کنند. 
 وی در ادامه گفت: همه محلات بافت فرســوده باید 
مورد بررسی قرار گیرند و نسبت به رفع مشکلات آنها 

تلاش بیشتری شود و در جلسه آینده مسئولین دفاتر 
تسهیلگری سایر محلات بافت های فرسوده حضور 

داشته باشند.
 این مقام مسئول بیان داشت: دفتر تسهیل گری محله 
آیت الله غفــاری اطلاعات کوچه های زیر 5/1 متر 
محله را تحویل شهرداری داده و در حال انجام طرح 
کارشناسی برای بازگشایی کوچه های مزبور هستند 
که جای تقدیر و تشــکر دارد و باید در جلسه آتی 

اعلام کنند چه پیشرفت هایی را داشته اند. 
  کناری تصریح کرد: با کمک کلیه دستگاه های اجرای 
تلاش میکنیم با بهره گیری از ظرفیت خوب حضور 

استاندار هرمزگان تا پایان سال جاری اقدامات خوبی 
در بهبود و اصلاح بافت های فرســوده انجام شود و 
همچنین از ســاکنان محلات بافت فرســوده انتظار 
می رود برای رشد و توســعه محلات خود تلاش و 

همکاری های بیشتری انجام دهند.
 فرمانــدار بندرعباس در پایان گفت: از اســتاندار 
هرمزگان برای حل مشــکلات بافت های فرسوده 
تشکر می کنم. لذا اســتاندار هرمزگان با حضور در 
محلات بافت های فرســوده از نزدیک با مشکلات 
این محلات آشنا و در همین راستا، جلسات متعددی 

برگزار نموده اند.

ماموریت فرماندار بندرعباس به دفاتر تسهیلگری در محلات 

پشت پرده سیاست 

انعکاس
پارســینه نوشــت: میرســلیم، نماینده مجلــس، در صفحه توئیتر خــود درباره 
مصاحبه با شــبکه بی بی سی فارســی نوشــت: »این مصاحبه در شرایط مشغله 
زیــاد کاری بدون توجه به ماهیت تماس گیرنده انجام شــده اســت. در هر حال 
از بــی دقتی خود در اصل پاســخ دادن به بی بی ســی که مواضــع خصمانه آن 
 برای ملت مشــخص اســت، صرف نظــر از محتوای آن، از محضر شــریف مردم

 پوزش می طلبم«.
آنا نوشت: علی اکبری مزدآبادی مدیر انتشارات یا زهرا درباره کتاب جدید منتشر 
شــده در این انتشــارات با عنوان »راز احمد« گفت: »این کتاب روایت حاج احمد 
متوسلیان از مقطع آزادسازی خرمشهر سوم خرداد سال 1361 تا 14 تیر 1361 و به 
دنبال آن ناپدید شدن او و سه همراهش است. یک بخش چند صفحه ای در کتاب با 
عنوان »ختم کلام« دارد؛ حسن ختام کار در آن جا آورده است که یکی از جذابیت ها 
و نکات مهمی که در این کتاب آورده شــده است دیدار غیررسمی نویسنده با سردار 
شهید حاج قاسم سلیمانی بود که سردار سلیمانی به صورت قاطع شهادت این عزیزان 

را تأیید می کنند«.
تابناک نوشت: شــورای راهبردی روابط خارجی در اطلاعیه ای اعلام کرد: مطلب 
نقل شــده از آقای دکتر علی باقری درباره ارســال نامه ای از سوی دولت هشتم به 
دولت آمریکا درباره گروه های مقاومت بی اســاس اســت. از ایشان که منتسب به 
خانواده ای مکرم و متدین اســت، انتظار می رود نظرات خویش را مستند به مدارک 
معتبر و نه شایعات یا ادعاهای بیگانگان ابراز دارند. چندی پیش، علی باقری معاون 
شــورای عالی امنیت ملی در دوران دبیری ســعید جلیلی در یک برنامه تلویزیونی 
 مدعی ارســال نامه ای از ســوی دولت هشــتم به دولت آمریکا درباره گروه های 

مقاومت شده بود.
نامه نیوز مدعی شــد: تعداد حامیان حاجی بابایی اگرچه آن تعداد نیست که بتواند 
ریاســت مجلس را در دست بگیرد اما همین که او توانست حلقه وصلی برای پیوند 
مجدد پایداری ها و احمدی نژادی ها باشد، خود اتفاق قابل تأملی است. سیاست ایران 
روزهای تعیین کننده ای را در پیش دارد. تغییر آرایش سیاسی شروع شده و فعلا شاید 

مناسب ترین تعبیر چنین باشد: به موقعیت84 بازگشته ایم.
مجالی برای سیاسی کاری نیست

اقبال شاکری نماینده مجلس یازدهم گفت :این جمله رئیس سنی مجلس در مراسم 
افتتاحیه که نمایندگان دوره یازدهم نه وکیل الدوله هستند و نه معاند الدوله را می شود 
رویکرد عمومی اکثریت غالب نمایندگان در تنظیم روابط با قوه مجریه دانست. شاید 
حضور چشــمگیر نمایندگانی با گرایش اصولگرایی و شــهره به انتقاد از دولت این 
ذهنیت را ایجاد کرده که اولویت اصلی این مجلس، تقابل با دســتگاه اجرایی است. 
حال آنکه نمایندگان منتخب با اشرافی که بر مسائل روز کشور دارند خود بهتر از هر 
کســی می دانند چنین تقابلی صرفاً زمینه ساز مشکلات بیشتر برای مردم خواهد بود. 
واقعیت این است که اولویت اصلی مجلس یازدهم بازگرداندن نهاد مجلس به شأنیت 
واقعی حقوقی مصرح در قانون اساســی به عنوان »رأس امور« است. همان طور که 
مشــکلات کشور و زحماتی که مسائلی چون تحریم و کرونا برای دولت ایجاد کرده 
سبب ساز تعطیلی و تعلیق کار نظارت مجلس یازدهم نمی شود، منتخبان ملت نشان 
خواهند داد که احیای شأنیت نهاد مجلس نیز برای آنها بهانه ای برای فشار بر دولت و 
شدت بخشیدن به حاشیه سازی  در کشور نخواهد بود.اتفاقاً هم مشکلات فعلی کشور 
و خصوصاً تحریم و کرونا و هم اولویت احیای شأنیت حقوقی مجلس برای نمایندگان 
دوره یازدهم انگیزه ای است جهت فاصله گرفتن از سیاسی کاری و اقدامات بی ثمر در 
انجام وظایف تقنینی و نظارتی و روی آوردن به فعالیت هایی که بتوانند نتیجه ای مستقیم 
و مؤثر در بهبود شرایط داشته باشند. کما اینکه در پیام رهبر معظم انقلاب برای تشکیل 
این مجلس هم بر نظارت کارآمد و مؤثر، بدون در نظر گرفتن تعصب های مختلف و از 
جمله تعصبات سیاسی و قومی، تأکید شده بود. چه اینکه نمایندگان جدید نیز بخوبی 
آگاه هستند که مشکلات گریبانگیر کشور مجالی برای کش پیدا کردن سیاسی کاری 
در انجام امور تقنینی و نظارتی مجلس، چه به شــکل معامله با مدیران دولتی و چه 

به صورت کارشکنی در مقابل دولت باقی نمی گذارد.

تازه های مطبوعات
فرهیختگان- این روزنامه تیتر اول خود را به انتقاد  رائفی پور از گزارش فرهیختگان 
اختصاص داد. رائفی پور در ابتدای این انتقاد نوشته است: »انتشار یک پرونده انتقادی 
مفصل و بی ســابقه درباره فعالیت های این جانــب در روزنامه فرهیختگان، بابی را باز 
کرده است که تاکنون برای این جانب بسته بوده و آن، تخاطب با خوانندگان رسانه های 
مکتوب و رسمی است. لذا هرچند این پرونده هدف تخریب این جانب را دنبال می کرد، 

از فرهیختگان بابت ایجاد این فرصت قدردانی می کنم.«
آرمان ملی- داریوش قنبری در گفت و گو با روزنامه آرمان ملی با  بیان این که پشتوانه 
مجلس یازدهم شکننده است، افزود: » این احتمال وجود دارد که در مجلس آینده برخی 
از اصولگرایان شکل اپوزیســیونی به خود بگیرند و رویکرد اصلاح طلبانه در مواجهه 
با مشکلات کشور در پیش بگیرند. در چنین شــرایطی جبهه پایداری به این رویکرد 
اصولگرایان واکنش نشــان خواهد داد و در نتیجه اختلافات عمیق تر می شود. هر چند 

که از نظر فکری ماهیت تفکر اصولگرایی با اصلاح طلبی تفاوت های معناداری دارد.«
قوانین برگزاری انتخابات نیازمند بازنگری جدی است

وزیر کشور گفت: قوانین و مقررات برگزاری انتخابات خصوصاً انتخابات مجلس شورای 
اسلامی، حقیقتاً نیازمند بازنگری جدی است. : عبدالرضا رحمانی فضلی وزیر کشور ( 
به عنوان مجری برگزاری انتخابات در مراسم افتتاحیه یازدهمین دوره مجلس شورای 
اســلامی با تشــریح ویژگی های انتخابات این دوره مجلس تصریح کرد: در این دوره، 
طراحی، ارتقا و عملیاتی کردن ســامانه های یکپارچه و دقیق برای برگزاری انتخابات، 
علاوه بر تحقق دولــت الکترونیک در حوزه انتخابات، شــکل جدیدی از هماهنگی 
نظام مند، کارآمد و اثربخش میان سطوح مختلف مدیریت کشور را به نمایش گذاشت و 
با بکارگیری سامانه های هوشمند و دقیق الکترونیک و غیرالکترونیک، ضامن سلامت 
و صحت انتخابات و اطمینان بخش برای ملت ایران در عرصه سیاســی انتخابات بود.
وزیر کشــور ادامه داد: ستاد انتخابات کشور در تاریخ 10 اردیبهشت 98 در 31 استان 
کشور شکل گرفت.وزارت کشور طرح جامع آموزش را بعد از آسیب شناسی انتخابات 
گذشــته برگزار کرد و 2346 دوره های آموزشی در شهرستان برگزار کرد. در این دوره 
انتخابات به دلیل اتفاقات آبان، شــهادت سردار قاسم سلیمانی، سقوط هواپیما و کرونا 
شرایط خاصی حاکم بود اما با رصد شرایط و حضور نیروهای نظامی و امنیتی، انتخابات 
در امنیت کامل برگزار شــد.وزیر کشــور اعلام نتیجه انتخابات مجلس زودتر از همه 
دوره های قبل، برگزاری انتخابات در شــرایط ویژه و بدون بروز کمترین مساله امنیتی، 
تایید کامل صحت انتخابات در همه حوزه های اصلی و فرعی از سوی شورای نگهبان 
و مشــارکت 42.57 درصد افراد واجد شرایط در انتخابات را از ویژگی های مهم دوره 
یازدهم مجلس شــورای اسلامی برشمرد.وی ادامه داد: در مرحله اول انتخابات تکلیف 
197 حوزه انتخابیه تعیین شــد و تکلیف 11 نفر به دوره دوم در 21 اردیبهشت موکول 
شد. متاسفانه آقای رمضانی دستک و خانم فاطمه رهبر چند روز بعد ازانتخابات جان به 
جان آفرین تسلیم کردند.اینجا لازم است از همکاری اعضای شورای نگهبان، منتخبین 
مردم و نماینمدگان دوره قبل به ویژه آقای لاریجانی که در عرصه تقنین و نظارت تلاش 
کردند و با وزارت کشور همکاری داشتند، تشکر کنم. به ویژه از مردم که با کمترین خطاها 
در انتخابات شرکت کردند، تشکر کنم.«رحمانی فضلی همچنین گفت: قوانین و مقررات 
برگزاری انتخابات خصوصاً انتخابات مجلس شورای اسلامی، حقیقتاً نیازمند بازنگری 
جدّی است و امیدواریم در تعاملی سازنده بین »دولت دوازدهم« و »مجلس یازدهم«، 
شاهد بررسی و تصویب لایحه جامع انتخابات که رافع بسیاری از اشکالات و نواقص در 

زمینه انتخابات است، باشیم.
قالیباف با ۲۳۰ رای رئیس مجلس یازدهم شد 

محمدباقر قالیباف حائز اکثریت آرای وکلای ملت شــد و برای سال نخست اجلاسیه 
یازدهم بر صندلی ریاســت مجلس تکیه زد. به گزارش خبرنگار پارلمانی خبرگزاری 
فارس، نشست علنی صبح )پنجشنبه( مجلس شورای اسلامی با دستور کار انتخاب هیات 
رئیسه مجلس یازدهم برای سال اول آغاز شد.محمدباقر قالیباف با 230 رای از مجموع 
267 رای ماخوذه حائز اکثریت آرای وکلای ملت شــد و برای سال نخست اجلاسیه 
یازدهم بر صندلی ریاســت مجلس تکیه زد.برای این سمت، علاوه بر قالیباف، فریدون 
عباسی و مصطفی آقامیرسلیم نیز کاندیدا شده بودند که عباسی 17 و میرسلیم 12 رای 

کسب کردند؛ 8 رای نیز باطله اعلام شد.

ادعای شکنجه و بازداشت اتباع غیرقانونی در مرزهای خراسان مردود است
مدیر کل امور اتباع و مهاجرین خارجی وزرات کشــور ضمن رد ادعای شــکنجه و 
بازداشت اتباع غیرقانونی در مرزهای خراسان رضوی گفت: این واقعه هیچ ارتباطی 
با مرزبانی جمهوری اسلامی ندارد. محمودی مدیرکل امور اتباع و مهاجرین خارجی 
وزارت کشور در خصوص شایعات و اخبار غیر صحیح منتشر شده در فضای مجازی 
مدعی شکنجه و غرق تعدادی از اتباع افغانستانی در رودخانه مرزی هریررود توسط 
نیروهای مرزبانی اظهار داشت: هرچند در خصوص صحت این صحنه سازی و ارتباط 
آن با زمان و مکان های ادعا شده تردیدهای اساسی وجود دارد ولی مسلماً این واقعه 
هیچ ارتباطی با مرزبانی جمهوری اســلامی ندارد و بر اساس بررسی های کارشناسی 
انجام شــده، ممکن است اتباع مذکور با عبور از نقاط سخت گذر رودخانه قصد ورود 
به خاک جمهوری اسلامی ایران را داشته و به علت سطح و سرعت آب تعدادی از آنها 
غرق شــده باشند.وی افزود: این گونه فضاسازی ها توسط معاندان و دشمنان دو ملت 
ایران و افغانستان مسبوق به سابقه است و با هدف ایجاد اختلاف و بدبینی بین دو ملت 
صورت می گیرد. دولت جمهوری اســلامی ایران همواره ملت افغانستان را برادر خود 
می داند. خدمات چندین ساله ارائه شده در حوزه های مختلف به مهاجرین افغانستانی 
مؤید این موضوع می باشد و این شایعات و فضاسازی ها خللی در روابط دوستانه دو 

کشور ایجاد نخواهد کرد.
رسیدگی به پرونده فریبا عادلخواه صرفا در صلاحیت قضایی »محاکم ایرانی« است 

سید عباس موسوی سخنگوی وزارت امور خارجه کشورمان در واکنش به اظهارات 
وزیر امور خارجه فرانسه در خصوص فریبا عادلخواه اظهار داشت: رسیدگی به »جرایم 
اتباع ایرانی« صرفا در صلاحیت قضایی »محاکم ایرانی« است. این پرونده با رعایت 
مقررات در دادگاه مورد رسیدگی قرار گرفته و خانم عادلخواه از حقوق شهروندی خود 
برخوردار بوده است. ســخنگوی وزارت امور خارجه خاطر نشان کرد: رای صادره 
رای دادگاه بدوی است و خانم عادلخواه می تواند از طریق مجاری قانونی نسبت به آن 
فرجام خواهی کند. موسوی با تاکید بر اینکه قوه قضائیه مطابق قانون اساسی جمهوری 
اسلامی ایران از استقلال کامل برخوردار است، تسری برداشت های یک طرفه از احکام 
مستقل قضایی را برای روابط دو کشور غیر سازنده دانست و تاکید کرد: هر گونه لحن 
تهدیدآمیز و مداخله جویانه باعث پیچیده تر شدن این پرونده شده و جمهوری اسلامی 
 ایران بی احترامی به اصول حاکمیتی خود از جمله استقلال قوه قضائیه را به هیچ وجه

 بر نمی تابد.
روحانی دستور تسریع در رسیدگی به لوایح منع خشونت را صادر کرد

رئیس جمهوری با ابراز تأســف از خشــونت خانگی در شهرســتان تالش، دستور 
تســریع در رسیدگی به لوایح منع خشــونت را صادر کرد.همزمان معاونت حقوقی 
رئیس جمهوری خواستار بررســی خارج از نوبت »لایحه صیانت، کرامت و تأمین 
امنیت بانوان در برابر خشونت« شــد. معاونت حقوقی رئیس جمهوری به ریاست 
لعیا جنیدی با توجه به وقوع شــماری از خشــونت ها علیه زنان و ضرورت وجود 
قانون جامع برای پیشگیری و برخورد قانونی با این پدیده از هیأت دولت درخواست 
کرده اســت تا بررسی لایحه صیانت، کرامت و تأمین امنیت بانوان در برابر خشونت 
که چندی پیش با تغییراتی از سوی قوه قضائیه به دولت ارسال شده است را خارج 
از نوبت در دســتور کار خود قرار دهد.در جلسه هیأت دولت وزرای امور اقتصادی 
و دارایی، صنعت، معدن و تجارت و بهداشــت، درمان و آموزش پزشکی از اصلاح 
قیمت ها در بازار بورس و برنامه آزادسازی سهام عدالت، سامان دهی خودرو و مهار 
کرونا در بسیاری از نقاط کشور، گزارش دادند.در این جلسه هیأت وزیران با هدف 
ایجاد زمینه بهره وری حداکثری از منابع آب و خاک کشور و استفاده از ظرفیت بالقوه 
به وجود آمده منابع آبی در اســتان خوزستان جهت تأمین بخش عمده نیاز کشور به 
محصول برنج، با اصلاح مصوبه مربوط به ممنوعیت کشت برنج خارج از استان های 
گیلان و مازندران و الحاق یک تبصره به آن موافقت کرد. به موجب تبصره مذکور، در 
صورت وجود شــرایط منابع آب سطحی مناسب در هر سال در استان خوزستان، با 
پیشنهاد سازمان آب و برق خوزستان و تصویب کارگروه سازگاری با کم آبی استان، 
 مناطق با منابع آب سطحی مناسب، از اجرای این تصویب نامه فقط برای همان سال

 معاف هستند.
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  حسن ســیلاوی سرویس اســتان ها //  
استاندار خوزســتان از موافقت رهبر معظم 
انقلاب اسلامی با اختصاص 50 میلیون یورو از 
صندوق توسعه ملی برای رفع مشکلات آب و 

فاضلاب خوزستان خبر دادند.
  به گزارش خبرنگار دریا، غلامرضا شــریعتی 
در گفتگویی زنده با شبکه دو سیما در خصوص 
مشکلات آب و فاضلاب استان خوزستان اظهار 

کرد: خوشبختانه سعادت یافتیم که خدمت رهبر 
معظم انقلاب اسامی حضور پیدا کنیم و در مورد 
مشــکلات آب و فاضلاب اســتان خوزستان با 

ایشان مواردی را مطرح کردیم.
  وی افزود: خوشــبختانه رهبــر معظم انقلاب 
اسلامی، توجه ویژه ای به مشکل آب و فاضلاب 
اهواز داشتند و موافقت کردند از صندوق توسعه 
ملی مبلــغ 50 میلیون یورو برای این مســئله 

اختصاص یابد و سال آینده هم مبلغ 50 میلیون 
یورو دیگر اختصاص یابد.

  شریعتی بیان کرد: دولت نیز به مسائل و مشکلات 
خوزستان در این مدت توجه خوبی داشته است و 
برای نمونه در موضوع کاهش عوارض ریزگردها، 
دولت اعتبارات خوبی اختصاص داده اســت. در 
سه ســال گذشــته به ترتیب 100 میلیون دلار، 
70 میلیــون دلار و 300 میلیارد ریال برای مهار 

ریزگردها اختصاص داد.
  استاندار خوزســتان توضیح داد: در این مدت 
30 هزار هکتــار از کانون های اصلی گردوغبار 
خوزســتان به زیر کشت رفته است. ضمن اینکه 
بــا توجه به احــداث کانال آبیــاری، 10 هزار 
هکتار دیگر از کانون های گردوغبار خوزســتان 

مرطوب سازی و بوته کاری شده است.
  شــریعتی با اشاره به اینکه هم اینک 90 درصد 

تالاب هورالعظیم آبگیری شــده است، گفت: این 
موضوع به دلیل بارندگی های خوب دو سال اخیر 
بوده اســت که منجر به تأمین حق آبه این تالاب 
شده است. به طور کلی هم اکنون اغلب منشأهای 
داخلی گردوغبار خوزستان مهار شده است و گرد 
 و غبار خوزستان منشــأ خارجی دارد که دولت 

در حال رایزنی برای رفع آن است.

  امیرحســین حائری زاده سرویس اســتان ها //
رییس جامعه هتلداران استان یزد و خزانه دار جامعه 
هتلداران ایران با اشاره به تاثیر قطعی تعطیلات دو 
روزه پایان هفته بر توسعه گردشگری داخلی و رونق 
اقتصادی کشور، مخالفت با این طرح با مطرح کردن 
دلایلی غیرکارشناســانه را مخالفت غیرمستقیم با 

توسعه گردشگری و توسعه کشور دانست. 
  به گزارش خبرنگار دریا؛ »ســیدامیر ناصر طباطبایی« 
با اشاره به محقق نشــدن تعطیلات پنج شنبه ها به عنوان 
مسئله ای ثابت شده در دنیا، اظهار کرد: مدل های شناخته 
شــده گردشــگری در دنیا به عنوان آغازکنندگان سفر و 
تفریح و برنامه ریزی و صاحبان سبک در خارج از کشور، 
سال هاســت که تعطیلات دو روزه پایان هفته را به منظور 
توسعه گردشگری داخلی خود در اختیار دارند.وی با بیان 
این که مخالفت بدون فکر از عادات مسئولان مربوطه در 
تایید طرح های هر چند تایید شــده در دنیاســت، گفت: 
بعد از بحران های متعددی مانند تحریم ها و کرونا، توسعه 
گردشــگری داخلی به دلیل نبود چاره و فرمول توســعه 
دیگری در کشور به شدت احساس می شود چرا که نفت، 
بانک ها و مراودات با کشــورهای مختلف به شدت تحت 

تاثیر تحریم ها قرار گرفته اند.
  طباطبایی با بیان این که ورودی گردشگران خارجی تقریباً 
به صفر رســیده است، تصریح کرد: توسعه گردشگری در 
شرایط کنونی جز تمســک به توسعه گردشگری داخلی، 
راهــکار دیگری نــدارد و یکی از راهکارهای توســعه 
گردشــگری داخلی تعطیل شدن پنج شنبه هاست چرا که 
حداقل مســافرت ها، نیازمند دو شب و سه روز برای سفر 

هســتند.وی افزود: در وهله اول بستر توسعه گردشگری، 
تعطیل شدن پنج شنبه هاست و در مراحل بعدی می توان به 
دنبال توسعه گردشگری با ارائه تسهیلات سفر به کارمندان 
از سوی دولت و ســایر موارد مشابه به این بخش رونق 
بیشتری بخشــید اما بستر هر نوع اقدامی وجود تعطیلات 

است.
این مسئول به تعطیلات دو روزه 22 بهمن در سال گذشته 
اشاره کرد و گفت: این تعطیلات مورد استقبال چشمگیری 

واقع شــد لذا با تجارب گذشــته مانند مورد مذکور، این  
تعطیلات تاثیرات قطعی مفیدی خواهند داشت.

  طباطبایی دلایلی مانند تاثیر تعطیــلات دو روزه پایان 
هفته در توقف مراودات کشور با دنیا به خصوص در حوزه 
اقتصادی را بهانه هایی برای رد این طرح دانســت و گفت: 
این مسائل در حالی مطرح می شوند که در حقیقت قریب 
به تمام وزارت خانه ها در تهران روزهای پنج شنبه  تعطیل 
هســتند، ضمن این که موضوع مذکور شامل حال بخش 

دولتی اســت و بخش خصوصی می تواند فعالیت خود را 
داشته باشد، از سوی دیگر اکثر مراودات اقتصادی و تجاری 
در تهران انجام می شــود و به نظر می رسد مخالفت با این 
طرح با مطرح کردن دلایلی غیرکارشناسانه، ظاهراً مخالفت 
با تعطیلی پنج شنبه هاست اما مخالفت غیرمستقیم با توسعه 
گردشگری و توسعه کشور است.وی معتقد است؛ افرادی که 
با توسعه گردشگری مخالف هستند، بهانه هایی را برای رد 

این طرح مطرح می کنند.

طباطبایی با تاکید بر این کــه میزان ورودی هتل ها متاثر 
این تعطیلی افزایش خواهد داشت، گفت: این مسئله تاثیر 
مســتقیمی در ایجاد اشــتغال دارد چرا که در صورتی که 
ضریب اشــغال به 70 تا 80 درصد برسد، هتل ها ناگزیر 
به افزایش نیرو خواهند بود لذا این مسئله تاثیر مستقیمی 
بر توسعه اقتصادهای خرد منطقه ای داشته و شلوغی آخر 
هفته ها بر بازار و صنایع دســتی و اقشار مختلف موثر و 
محرک اقتصاد کشــور و اســتان خواهد بود.وی به تاثیر 
این مهم بر توســعه مراوردات اســتان های مثلث طلایی 
گردشــگری نیز اشاره کرد و گفت: با تعطیلی پنج شنبه ها 
مراکز گردشگری مثلث طلایی در جریان تحریک سفرها 
مورد استقبال قرار گرفته و سفر می تواند با برنامه ریزی در 

هر سه استان یزد، اصفهان و فارس موثر واقع شود.
  رییــس جامعه هتلداران یزد بــا بیان این که تبدیل یک 
مکان گردشــگری به مقصد گردشــگری نیازمند فرایند 
طولانی اســت، گفت: یزد به علت عملکرد گردشــگری  
یــزد به خصوص در بخش نرم افزاری و ســخت افزاری 
می توان این تجربیات را به اســتان های دیگر به خصوص 
استان های همجوار انتقال داد و این مسئله در هر استانی با 
استان همجوار خود می تواند نگاه رقابتی را به نگاه تبادلی 

و مراوده ای تبدیل کند.
  این مســئول در پایان با اشاره به این که تصمیم به سفر 
برعهده گردشگر است، خاطرنشان کرد: توسعه گردشگری 
داخلی می تواند نگاه رقابتی را به نگاهی توسعه ای و موثر 

در افزایش مراودات و تبادل تجارب تبدیل کند.

استاندار خوزستان خبر داد

موافقت رهبر انقلاب با اختصاص ۵۰ میلیون یورو برای آب و فاضلاب اهواز

بدهکار 
به زمین و زمان بدهکاریم

هم به این و هم به آن بدهکاریم
به درو پنجره به این دیوار
به خود آستان بدهکاریم
خجلیم از برادر و خواهر
به بابا ومامان بدهکاریم

چند تا سینه ریز و انگشتر
به زن مهربان بدهکاریم

دوستان که جای خود دارند
به همه دشمنان بدهکاریم
به قلی شاطر سبیل گنده

چند تا قرص نان بدهکاریم
به حسن کله پز عزیز دلم
چند تایی زبان بدهکاریم

از خود پاسبان که درگذریم
به سگ پاسبان بدهکاریم
به جوانان خستهء بی کار

کار پرآب و نان بدهکاریم
به دوتا مرغ عشق پربسته

اندکی آب و دان بدهکاریم
دو سه تا ران مرغ 

به همین گربه جان بدهکاریم
بره ها را که یونجه گشته تمام

چند گونی کاه  بدهکاریم
یک پالان دو ایکس لارج قشنگ

به خر بی زبان بدهکاریم
چند بیتی تغزل جان سوز
به شب عاشقان بدهکاریم
اندکی استراحت وتفریح

به خدا به” خومان” بدهکاریم
به خدای لا یزال یکتا هم
چند نوبت اذان بدهکاریم

الغرض ما به هر چه جنبند ست
در عیان و نهان بدهکاریم

 مجید مرسلی
****

مدرک گرایی 
پیامک زد شبی لیلی به مجنون
که هر وقت آمدی از خانه بیرون

بیاور مدرک تحصیلی ات را
گواهی نامه ی پی اچ دی ات را

پدر باید ببیند دکترایت
زمانه بد شده جانم فدایت

دعا کن مدرکت جعلی نباشد
زدانشگاه هاوایی نباش

د وگرنه وای بر احوالت ای مرد
که بابایم بگیرد حالت ای مرد

چو مجنون این پیامک خواند وارفت
به سوی دشت و صحرا کله پا رفت

اس ام اس زد ز آنجا سوی لیلی
که می خواهم تورا قد تریلی

دلم در دام عشقت بی قرار است
ولیکن مدرکم بی اعتبار است

شده از فاکسفورد این دکترا فاکس
مقصر است در این ماجرا فاکس
چه سنگین است بار این جدایی
امان از دست این مدرک گرایی

 امیر امیری

طنز

  آرزو توکلی ســرویس استان ها // مدیر تعاون روستایی 
جنوب کرمان از خرید سه هزار تنُ پیاز به صورت توافقی از 

کشاورزان هفت شهرستان این منطقه خبر داد. 
  به گزارش خبرنگار دریا؛ احمد مشایخی افزود: این میزان پیاز از 
محل منابع داخلی اتحادیه مرکزی تعاون روستایی کشور و تعاون 

روستایی استان ها خریداری و بارگیری شده است.
  وی گسترش و تقویت تعاون و توسعه عملیات اقتصادی، تولید، 
بازاریابی، بازرگانی و خدمات تعاونی در روستاها و نیز بالا بردن 
کیفیــت تولیدات و امکان رقابت در بازار از طریق کاهش هزینه 
و افزایش بهره برداری را از اهداف شبکه تعاون روستایی جنوب 

کرمان عنوان کرد.
  مدیر تعاون روســتایی جنوب کرمان به عملکرد این مجموعه 
اشــاره کرد و گفت: خرید تضمینی مباشرتی پنج هزار تن گندم، 
توزیع 205 تن کالاهای اساسی طرح تنظیم بازار، عرضه 562 تنُ 
محصولات کشاورزی در غرفه های دائم و موقت به ارزش 980 
میلیون تومان، توزیع 22 هزار تنُ آرد خام بین روستاییان، خرید 
حمایتی 40 تنُ خیار سبز، افزایش سرمایه تعاونی تولید روستایی 
جنوب کرمان )هامون ( به پنج میلیارد ریال در صندوق حمایت 
از بخش کشاورزی، تولید، فرآوری و توزیع  یکهزار و 700 تنُ 
بذر گواهی شــده گندم بین کشاورزان، کشت 700 هکتار گندم 
بذری توسط اتحادیه تعاونی تولید روستایی از جمله اقدامات این 

مجموعه طی یک سال گذشته است.
  مشــایخی ادامه داد: کسب رتبه ســوم روابط عمومی تعاون 
روســتایی جنوب کرمان در ارزیابی و تحلیل سایت های اطلاع 
رسانی مدیریت های تعاونی روستایی سراسر کشور، توزیع 2 هزار 
تنُ کود اوره، برگزاری مناقصه حمــل یکهزار و 700 تنُ گندم 
بذری اتحادیه هامون به شهرستان های جنوب کرمان، صدور 6 
هزار و 300 پروانه فعالیــت نظام صنفی در جنوب کرمان، رفع 
تصرف سه واحد سازمانی مســکونی و توزیع 30 میلیون لیتر 
 انواع مواد ســوختی و فرآورده های نفتی از دیگر اقدامات این

 سازمان است.
  وی اظهار داشت: سازمان تعاون روستایی جنوب کرمان از سال 
1375 به صورت مستقل از مرکز استان با 6 اداره تعاون روستایی 
در شهرستان های جیرفت، کهنوج، عنبرآباد،  منوجان، قلعه گنج، 
رودبارجنوب و چهار اتحادیه تعاونی روستایی در شهرستان های 

جیرفــت، کهنــوج، عنبرآباد و قلعه گنج و 29 شــرکت تعاونی 
روستایی،23 شــرکت تعاونی تولید، 9 شرکت تعاونی روستایی 
زنان و 37 فروشــگاه مواد سوختی در سطح این منطقه به مردم 

خدمات رسانی می کند.
  پیاز که ســال گذشــته قیمتی نجومی را تجربه کرد امسال با 
کاهش 96 درصدی مواجه شد به گونه ای که برخی از کشاورزان 

محصول خود را در مزارع و خیابان ها رها کردند.
  طی سال زراعی جاری 6 هزار هکتار از اراضی هفت شهرستان 
جنوبی استان کرمان به کشت پیاز اختصاص یافت. طبق برآورد 
کارشناســان جهاد کشــاورزی از این میزان ســطح زیر کشت 
پیش بینی می شــود که بیش از 300 هزار تنُ محصول برداشت 

و تا اواخر خردادماه سال جاری روانه بازار شود.
  جنــوب کرمان با یک میلیون نفر جمعیت از هفت شهرســتان 
جیرفت، عنبرآباد، کهنوج، منوجان، قلعه گنج، فاریاب و رودبار 
جنوب تشــکیل شده، این منطقه با دارا بودن یک سوم مساحت 
اســتان و با اقتصادی مبتنی بر کشاورزی سالانه بیش از چهار و 
نیم میلیون تنُ انواع محصولات کشاورزی به بازارهای داخلی و 

خارجی روانه می کند.

دولت 3 هزار تنُ پیاز کشاورزان 
جنوب کرمان را خرید

  امیرحسین حائری زاده سرویس استان ها 
//مدیر کل محیط زیست استان یزد نسبت 
به عواقب شــدید پســماندهای عفونی و 
خطرناکی پس از پایان کرونا ابزار نگرانی کرد 
و از نظارت مستمر بر سیستم های بی خطرساز 

بیمارستانی در این استان خبر داد. 
  به گزارش خبرنگار دریا؛ نیره پورملایی نسبت به 
عواقب شدید پسماندهای عفونی و خطرناکی پس 
از پایان کرونا ابزار نگرانی کرد و گفت: مدیریت 
صحیح این گونه پســماندها توســط شهروندان 
می   توانــد نقش موثــری در رفع آســیب بعدی 
داشته باشد.وی مدیریت پسماندهای بیمارستانی 
به دلیل دارا بودن پتانســیل عفونت زایی و وجود 
ضایعات خطرناک را بســیار مهم خواند و گفت: 

توجه نکردن به مدیریت و کنترل این پسماندها در 
مراحل مختلف تولید، جمع آوری و حمل و نقل و 
دفع نهایی می تواند مشکلات متعددی را در جهت 
سلامت انسان و محیط زیست به ویژه در شرایط 

کنونی شیوع بیماری کرونا به همراه داشته باشد.
  مدیــر کل محیط زیســت اســتان از نظارت 
مســتمر این اداره کل در سیستم های بی خطرساز 
بیمارســتانی از طریق آزمایشــگاه های سازمان 
حفاظت محیط زیست و آنالیزهای مربوطه خبر 
داد.وی در ادامه با اشاره به تاثیر کرونا بر تغییرات 
اقلیمی در یزد، اظهار کرد: استان یزد برخلاف کلان 
شهرهایی همچون تهران که عامل اصلی آلودگی 
هوا در آن ها منابع متحرک شامل انواع وسائل نقلیه 
موتوری می باشد، است.وی با بیان این که یکی از 

عوامل اصلی آلودگی هوای استان، منابع ثابت از 
جمله طوفان هــای گرد و غبار حاصل از اراضی 
ملی و طبیعی اســت، تصریح کرد: همواره در سه 
ماهه اول ســال شاهد وقوع این پدیده ها هستیم 
و امسال نیز در چندین مورد شاهد وقوع آنها در 

استان بودیم.
  پورملایی در پایان خاطرنشــان کــرد: آلودگی 
ناشــی از فعالیت صنایع و معادن و موارد دیگر از 
دیگر عوامل آلودگی استان به شمار می رود لذا در 
خصوص میزان تاثیر دوره شــیوع کرونا بر کاهش 
آلودگی هوا در استان با توجه نوع منبع آلودگی و 
همچنین هم زمانی بخشــی از این دوره با ایام عید 
که با تعطیلی صنایع نیز روبرو بوده ایم، نمی توان نظر 
قطعی داد و نیاز به بررسی و تحقیقات بیشتری است.

نگرانی محیط زیست یزد
 از عواقب شدید پسماندهای عفونی کرونا 

واکنش دانشگاه علوم پزشکی دزفول 
به خبر اخراج ۳۵ نفر از کارکنان اورژانس 

  حسن ســیلاوی سرویس اســتان ها //رئیس مرکز حوادث و 
فوریت های پزشکی دانشگاه علوم پزشکی دزفول اخراج 35 نفر 
از کارکنان پایگاه های اورژانس 115 را در این شهرستان تکذیب 

کرد.
  به گزارش خبرنگار دریا؛ سید محمد محمودی نژاد اظهار کرد: اخراج 
35 نفر از کارکنان اورژانس 115 دزفول که این روزها در رســانه ها و 

فضای مجازی به آن پرداخته شده است، صحت ندارد.
وی با بیان اینکه خدمات فوریت های پزشــکی این دانشگاه طبق روال 
عادی انجام می گیرد، افزود: به علت شرایط کرونایی و کاهش اعتبارات 
دانشگاه علوم پزشکی دزفول، پرداخت حقوق این نیروهای شرکتی با 
مشکل مواجه شده ولی تسویه حساب یا اخراجی صورت نگرفته است.
رئیس مرکز حوادث و فوریت های پزشکی دانشگاه علوم پزشکی دزفول 
عنوان کرد: برای حل مشــکل این نیروها با وزارت بهداشت، درمان و 
آموزش پزشکی و سازمان اورژانس مکاتبه شده است که امید می رود 

اعتبار مورد نیاز برای پرداخت حقوق آنها تأمین شود.

   محمودی نژاد تأکید کرد: این نیروها به علت پرداخت نشــدن حقوق 
در محل کار حاضر نشــدند و آنها اخراج نشــده اند.وی از رســانه ها 
 درخواست کرد به شایعه ها توجه نکنند و هرگونه خبر را از منابع رسمی 

پیگیر باشند.
  بــه گزارش خبرنگار مهــر، تعدادی از نیروهای شــرکتی اورژانس 
115 دزفول طی روزهای گذشــته با انتشار مطالبی در فضای مجازی 
و گفت وگو با رســانه ها مدعی شــدند که به دلیل تعویق چند ماهه در 
پرداخت دســتمزد، دیدارهایی با دفتر امام جمعه و فرماندار دزفول به 
منظور بیان مشکلات و چاره جویی برای رفع آنها داشته اند.این نیروها در 
ادامه عنوان کردند که ابتدا سه نفر از نیروها این جلسات را تدارک دیدند 
و سپس 35 نیروی شرکتی اورژانس طی چند روز گذشته توسط علوم 
پزشکی از کار اخراج شدند.این خبر بازتاب زیادی را در فضای مجازی 
کشور و برخی رســانه های معاند داشت.دانشگاه علوم پزشکی دزفول 
 مراکز درمانی و بیمارستانی شهرســتان های دزفول، شوش و گتوند را

 تحت پوشش دارد.

عضو هیات مدیره جامعه هتلداران ایران:

مخالفت با تعطیلی پنجشنبه ها 
مخالفت با توسعه گردشگری است

  امیرحسین حائری زاده ســرویس استان ها //معاون 
هماهنگی امور عمرانی اســتاندار یــزد از اخذ مالیات 
خانه های خالی در شــهرهای بالای 100 هزار نفر استان 

همزمان با وصول آیین نامه اجرایی خبر داد. 
  به گزارش خبرنگار دریا؛ »محســن صادقیان« در پنجمین 
جلسه سال جاری خود با شهرداران استان که به صورت ویدئو 
کنفرانس برگزار شد، درباره مالیات بر خانه های خالی، گفت: 
همزمان با وصول آییــن نامه اجرایی، این موضوع با حضور 
دســتگاه ها خدمات رسان در گروه کاری sDi استان پیگیری 
خواهد شــد.وی در این جلســه ویدئو کنفرانس، طرح های 

سرمایه گذاری شهرداری ها برای مشارکت با بخش خصوصی 
مورد بررسی قرار داد.

  معاون اســتاندار ادامه داد: مطالعات توجیه فنی اقتصادی و 
زیســت محیطی 45 طرح توسط شهرداری های استان انجام 
شده و تا اواسط ماه جاری طرح ها جمع بندی و برای جلب 

سرمایه گذار معرفی خواهند شد. 
  در این جلســه که با حضور مدیر کل امور مالیاتی اســتان 
همراه بود، شهرداران درباره چگونگی استفاده از ظرفیت قانون 
بودجه ســال 99 و چگونگی تهاتر مطالبات شهرداری ها از 
دستگاه های دولتی با بدهی مالیاتی پیمانکاران شهرداری به 

امور مالیاتی  بحث و تبادل نظر کردند.
  در این جلســه همچنین مباحث مرتبط با وصول عوارض 
آلایندگی صنایع آلاینده و صنایع تولید کننده پسماند صنعتی 
هســتند با حضور مدیر کل مالیاتی استان مطرح شد که در 
این باره مقرر شــد برای نحوه وصــول عوارض آلایندگی و 
پسماندهای صنعتی جلسه ای با حضور دستگاه های مرتبط از 
جمله  ســازمان محیط زیست، سازمان صمت، سازمان امور 
مالیاتی و خزانه استان تشکیل شود.یکی دیگر از موضوعاتی 
که در این جلسه مورد بحث قرار گرفت تاکید بر وصول مالیات 

خانه های خالی برای شهرهای بالای یک صد هزار نفر بود. 

مالیات در انتظار خانه های خالی یزد

رییس سازمان جهاددانشگاهی خوزستان:

حفظ سلامت دانشجویان اولویت نخست ما است

  حسن سیلاوی سرویس استان ها// 
رییس ســازمان جهاددانشــگاهی 

خوزستان با اشــاره به وضعیت قرمز 
اســتان به دلیل شیوع ویروس کرونا 
گفت: درباره نحوه برگزاری آزمون های 
پایان ترم موسســه آمــوزش عالی 
متناسب  خوزستان،  جهاددانشگاهی 
با شرایط استان تصمیم گیری می کنیم 
اولویت  دانشجویان،  سلامت  حفظ  و 

نخست ما است. 
  به گزارش خبرنگار دریا؛ ســیدعلیرضا 
علوی عنوان کرد: تاکنون مطابق مصوبه 
شورای آموزشــی آزمون های پایان ترم 

موسســه آموزش عالی جهاددانشگاهی 
خوزســتان از نیمه تیرمــاه به صورت 
حضوری برنامه ریزی شده است اما اگر 
شرایط اســتان در این تاریخ به گونه ای 
باشد که ســتاد مدیریت کرونا در استان 
حضور دانشــجویان را همراه با مخاطره 
اعلام کند، قطعا تصمیم متناسب با شرایط 

را اتخاذ خواهیم کرد.
  وی با بیان این که در ســه ماه گذشــته 
خانواده های زیــادی با رعایت قرنطینه 
خانگی به ســلامت فرزندان خود توجه 

داشته اند، خاطرنشــان کرد: فرزندان ما 
نیز در این شــهر مشغول به تحصیل اند و 
نگرانی به جای خانواده های دانشجویان 
بابت سلامتی فرزندان شان را کاملا درک 
می کنیــم. لذا با توجه بــه ابلاغیه های 
ستاد مدیریت کرونا، درباره امتحانات و 
همچنین کلاس ها و کارگاه های مربوط 
به دروس عملی برنامه ریزی خواهیم کرد.
علوی در پایان بر لزوم توجه جدی اساتید 
و دانشــجویان به ارزشــیابی مستمر در 

کلاس های مجازی تاکید کرد.
طرح: فرشاد شمس الدینی
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 بازگشایی سینماها در شهرهای سفید؛ از حرف تا عمل
  سرویس فرهنگی  // اگرچه بازگشایی سینماها در شهرهای سفید بلامانع 
اعلام شــد اما گویا تاکنون هیچ سینمایی در کشور باز نشده است. سازمان 
سینمایی اعلام کرد که فعالیت دوباره سینماها در شهرهایی که از نظر شیوع 
کرونا در وضعیت ســفید قرار دارند بلامانع است، اما نه اسم شهری به طور 
مشخص اعلام شد و نه حتی گفته شد این سینماها در صورت بازگشایی چه 
فیلم هایی را می توانند اکران کنند.این در حالی است که سینماداران در شهرهای 
کوچک تر می گویند، تا وقتی سینماهای پایتخت و شهرهای بزرگ باز نشوند 
اصلا پخش کننده ای به آن ها فیلم نمی دهد. این را پخش کننده ای همچون علی 
سرتیپی هم تایید می کند و اکران را بدون بازگشایی سینما در شهرهای بزرگ 
یک شوخی می داند.البته یک مســئله دیگر هم مطرح است و آن اینکه آیا 
اصلا در این شــهرها ســینمایی وجود دارد که بخواهد باز شود؟محمدرضا 
فرجی، مدیرکل دفتر نظارت بر عرضه و نمایش فیلم های سینمایی در پاسخ 
به این سوال که آیا سینمایی در کشور فعالیت خود را شروع کرده یا خیر، به 
ایسنا گفت: تا الان هیچ سینمایی باز نشده چون به هر حال پیش بینی ما این 
است که شهرهای سفید هم با هماهنگی ستاد کرونا در استان خود باید برای 
بازگشایی اقدام کنند، به همین دلیل تا جایی که ما اطلاع داریم سینمایی هنوز 
باز نشده است.او درباره تعداد سینماهایی که با دستور اخیر امکان بازگشایی 
دارند، اضافه کرد: آمار دقیق نداریم، چون بعضی شهرهای سفید جزء مراکز 
استان ها نیستند و ممکن است اصلا سینما نداشته باشند. با این حال اگر هم 
سینمایی در این شهرها باز شود بدیهی است که به اندازه سینماها در شهرهای 
بزرگ فروش ندارد چون 75 درصد فروش سینماها مربوط به پردیس ها و 
سینماهای شهرهای بزرگ است.به این ترتیب به نظر می رسد این وضعیت تا 
نیمه خردادماه ادامه داشته باشد تا شاید در این تاریخ احتمالی 15 خرداد که از 
سوی سازمان سینمایی اعلام شده و پس از موافقت ستاد مقابله با کرونا، تمام 
سینماهای کشور باز شوند. آن وقت شاید تکلیف شورای صنفی نمایش هم 
مشخص شود که آیا انتخاباتش دوباره برگزار می شود یا راه حل دیگری برای 
این شورای پرحاشیه در نظر گرفته شده است. بعد از تمام این ها هم باید منتظر 

ماند و دید مردم چقدر از رفتن به سینما استقبال می کنند. 

اجرای طرح گرگور بافی در بندرلنگه 
 سرویس فرهنگی // مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دستی هرمزگان گفت: طرح گرگور بافی بندرلنگه در کارگروه توسعه 
روســتایی، عشایر، شهری و آمایش سرزمین و محیط زیست استان 
تصویب شد. به گزارش  خبرنگار دریا ، رضا برومند، مدیر کل میراث 
فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی هرمزگان گفت: طرح  گرگور 
بافی در زمینی به مســاحت 715۲ مترمربع در شهرستان بندرلنگه 
اجرا می شــود.رضا برومند افزود: صنعتگران این رشته با حوصله و 
دقت فراوان سیم های مفتولی را بصورت دسته دسته به هم می بافند تا 
وسیله ای برای صید و صیادی مهیا کنند. او با اشاره  به رواج گرگور 
بافی به عنوان یکی از صنایع دستی در استان گفت: گرگور از معدود 
صنایعی اســت که کاربرد فراوان در صیادی دارد و امروز با توجه به 
اهمیت ساخت آن کارگاه های متعددی در گوشه و کنار استان ایجاد 
شده که صنعتگران بسیاری را تحت پوشش قرار داده است.مدیر کل 
میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی هرمزگان افزود: با راه 
اندازی طرح گرگور بافی بندرلنگه برای ۲۰ نفر اشتغال ایجاد می شود.

               خبر 
قتل  ماجــرای   // فرهنگی   ســرویس 
شمالی  نوجوان  دختر  رومینا  وحشتناک 
به دست پدرش؛ تحمل این روزها را سخت 
کرده است. این سختی شاید باعث نادیده 
گرفتن بخش هایی و رخ دادن سوءتفاهماتی 

در بخش هایی دیگراز ماجرا شود.
هیاهو امان نمی دهد. پســت ها و استوری های 
اینســتاگرام یکی در میان دربــاره ماجرای 
رومیناســت. توئیتر پر اســت از مویه سرایی 
کاربران ایرانی و روزنامه ها و سایت ها یکی یکی 
شروع به رو کردن اطلاعات جدیدی از پرونده 
می کنند. مخالفان همیشگی دوباره بهانه ای پیدا 
کرده اند تا علیه یکدیگر تیغ بکشند. طرفداران 
یک فیلم حاشــیه دار ســالهای قبل ایران که 
داستانی شــبیه رومینا دارد فرصت را مناسب 
دیده اند برای نشان دادن بطلان توقیف کنندگان 
فیلم و موافقین قصاص نیز علم برداشــته اند 
علیه مخالفان قبلــی قصاص که حالا با حکم 
عدم قصاص پــدر رومینا زمین و زمان را بهم 
دوخته اند. ماجرا اما همیشــه همین گونه باقی 
نمی ماند. تعدد مســائل داغ در ایران به زودی 
مسئله دیگری را به افکار عمومی خواهد کشاند 
و رومینا به زودی فراموش خواهد شدو مابقی 
هر آنچه است حکایت دل ژورنالیست های بی 
دل است که هر از چند گاهی به مناسبت اتفاقاتی 
که امکان استفاده از قصه رومینا وجود دارد این 
ماجرا را به صدر خواهند آورد و به این ترتیب 
است که چند هفته بعد از رومینا مزاری خواهد 
ماند که معلوم نیســت کجاست و خانواده ای و 

دادگاهی و حکمی و.... فراموشی.
لابه لای همه این هیاهوهــا و جنجال های به 
زودی فراموش شونده به نظر می رسد که احکام 
و گزاره هایی مورد تصدیق واقع می شــوند که 
پیش فرض های آنها با واقعیات همخوانی ندارد 
اما به دلیل تکرار بی رویه مدعا و بی پاسخ ماندن 
در این فضای شــلوغ مورد پذیرش اکثریتی 

فراوان واقع می شود
1. اولین مدعیان خون رومینا چه کسانی هستند؟

واقعیت این اســت که بدنام شــدن برچسب 

»طرفداری از حقوق زنان« در همه این سال ها، 
معتقــدان و طرفداران مذهبــی و انقلابی را از 
رفتن به این سمت به شدت منفعل و هراسناک 
کرده است و واقعیت بلافصل ماجرا این است 
که رســانه ها، فیلم ها و نوشته های مذهبی ها 
و انقلابی ها از ترس متهم شــدن به واژه مبتذل 
شده و مجعول »فمینیسم« از طرح جانبداری از 
مهمترین آموزه های دینی اسلام در مورد زنان 
خالی شده اســت. آن طرف ماجرا هم هست؛ 
مدعیان طرفداری از حقــوق زنان، در جامعه 
معاصر ایران، آدم ها و جریانات خاصی بوده اند 
که بدون قضاوت ارزشــی در مورد گزاره های 
ذهنی بعضاً عجیب و غریب آنها، کارکردی جز 
بدتر شدن وضعیت زنان نداشته اند. در میانه این 
ماجرای پرهیاهــو و پرجنجال، مطالبه حقوق 
زنان و شــرح تاریخی ستم های اعمال شده بر 
آنها؛ اگر کمی از اتمسفر و جار و جنجال های 
ژورنالیستی ماجرا فاصله بگیریم، خیلی واضح 
اســت که طبق پیش فرض های متفاوت نگاه 
دینی و نگاه ســکولار به دنیــا و آدم ها، اتفاقاً 
مدعی اصلی حقوق زنان در ایران باید جامعه 
مذهبی و انقلابی ایرانی باشند. همه آنهایی که 
به نظامی با آموزه های جمهوری اسلامی اعتقاد 
دارند اتفاقاً باید معتقد باشند که اگر در نقطه ای 
از این ســرزمین به زنی ظلم می شود، هم آنها 
بزرگترین مدعیان پیگیری و طرح آن هستند. 
ستمی که به گونه های مختلف اتفاق افتاده است، 
با تلقی مدرن سازی زن ایرانی یا نگاه متحجر 
سنتی دست آویخته به گزاره های تحریف شده 

یا مجعول.
این اولین سوءتفاهمی است که ماجرای رومینا را 
تهدید می کند. طبق آنچه ما از دین و آرمانهای 
انقلاب سال 57 متوجه می شویم مدعی اصلی 
حقــوق زنان در جامعه ایرانــی، باید آدم های 
انقلابی و مذهبی جامعه ایران باشــند و اتهام و 
برچسب »فمینیست« در همه این سال ها آنقدر 
بزرگ و ترسناک شــده است که ممکن است 
آدم های مذهبی و انقلابی را از ورود به ماجرای 

رومینا منع کند و این یک اشتباه تاریخی است.

روایات متعدد دینی که به ارزش زن در جوامع 
اسلامی اشــاره دارد؛ حکایات مختلفی که از 
برخورد بزرگان دین از صدر اســلام تا انقلاب 
اســلامی با زنان به دست ما رسیده است؛ نگاه 
پیشروی قرآنی به زنان و… همه و همه در مقابل 
حکمی که تاکنون صادر نشده است و حتی اگر 
صادر شود توجیهات آن در فضای کنونی شنیده 
نخواهد شــد فراموش می شــود و آنچه باقی 
می ماند هجوم یکباره کینه ورزهای قدیمی است.

این فضای دوقطبی ســخت آرام شونده بخش 
بزرگی از انقلابیــون و مذهبی ها را از ورود به 
ماجرای رومینا به دلیل ترس از سوءاســتفاده 
کینه توزها از این ماجرا بازداشــته است و این 
مسئله به دامن زدن بیشــتر به این سوءتفاهم 
خواهــد انجامید. اگر قتل فجیــع رومینا یک 
مطالبه گر داشته باشــد آن آرمانخواه و انقلابی 
هنوز معتقد به ســال 57 است که دنبال کرامت 
انسانی آدم هاست و حقوق زنان برایش بسیار 
اهمیت دارد چون معتقد اســت آنها به دلایل 
مختلف در تاریخ ایران مورد ستم واقع شده اند. 
همان طور که رهبر انقلاب سال ۹۲ در دیدار با 
زنان حوزوی و اندیشمند می گوید: در مسائل 
فعلیِ زنان کشور ما به اعتقاد من دو مسئله از 
همه مهم تر یا بگویید فوری تر و لازم الاهتمام تر 
از بقیهّ ی مســائل است. یک مسئله، مسئله ی 
اهمّیتّ و اعتبار خانه و خانواده اســت. و دوّم 
جلوگیری از ضعف و ستم زدگی زن در سطوح 
مختلف، ما زنانی داریم که ضعیفند و محرومند، 
زنانی داریم که ستم زده و مظلومند؛ باید جلوی 
این مظلومیتّها را گرفت. قوانین مهمّی لازم است 
که باید وجود داشته باشد، خُلقیاّت لازمی وجود 
دارد که بایســتی دنبال کرد که تحقّق پیدا کند، 
آداب و سننی لازم اســت وجود داشته باشد 
که زن در سطوح مختلف ِ -من اینجا یادداشت 
کرده ام- معاشرتی، جنسی، خانوادگی، فرهنگی 
و فکری دچار ستم زدگی نباشد. یعنی از مسائل 
کاملًا شــخصی و خصوصی -یعنی مســائل 
جنســی- احتمال و امکان ســتم زدگی زن و 
مظلومیتّ زن وجود دارد، تا مسائل عمومی تر 

مثل مسائل معاشرتی، مسائل خانوادگی...
این ندای رهبری اســت که در همین ســال ها 
از ســتم زدگی زنان در بخشی از جامعه ایران 
صحبت می کند و خــود پرچمدار مقابله با آن 

شده است.
۲. واقعیت ماجرای رومینا دو بخش دارد

اول اینکه او به طرز خطرناکی توسط یک مرد 
با اختلاف سنی بالا فریفته می شود و با او فرار 
می کند و ســپس توســط پدر خانواده به قتل 
می رسد. درست اســت که فجیع بودن مرحله 
دو به قدری زیادی اســت که همه حواس ها و 
توجهات به حق به این سمت جلب شده است؛ 
اما بعد از فروکش کردن احساسات پاک انسانی 
علیه این حرکت پدر خانواده خوب اســت که 
بــه بخش اول هم توجه شــود. چه اتفاقی در 
خانواده های ایرانی در حال رخ دادن اســت که 
یک دختر ســیزده چهارده ساله توسط مردی 
ظاهراً ۳۰ ساله فریب می خورد و به فکر فرار 
از خانه امن خود به ناکجاآبادی وعده داده شده 
می افتد. این دومین سوءتفاهمی است که ماجرای 
رومینا درگیر آن است. اینکه همه ماجرای رومینا 

به قتل او توسط پدرش تقلیل یابد.
بیایــد کمی حــدس بزنیم. رومینا کــه اتفاقاً 
بی گناه ترین فرد این ماجراســت در شرایطی 
به شدت ســخت اولاً ذهنش توسط تولیدات 
فرهنگی رسیده به او از سریال های صداوسیما 
تا سریال های ترکیه ای و کره ای و موسیقی های 

تولید شده در این مملکت و آن ور آب تسخیر 
شده است. در خانواده ای زندگی می کرده است 
که پناه امنی برای او وجود نداشته است و شرایط 
زیست فرهنگی اجتماعی او آن قدری تأسف بار 
بوده است که در حداقلی ترین شرایط نیز حاضر 
به ترک آن شده است و سرانجام اینکه نزدیک 
به ۳۰ ساله هایی وجود دارند که دختران سیزده 
چهارده ســاله را فریب می دهند و فراری شان 

می دهند.
این همان چیزی اســت که در مقابل عظمت 
خردکننده قتل رومینا به وسیله پدرش به کناری 
می رود. اما در نگاهی بلند مدت هر کدام از این 
سه عامل چیزی کمتر از یک قتل نفس ندارند و 
این روزها کسی از آنها حرف نمی زند.دوباره به 
شکلی دیگر تکرار می کنیم. دختر تربیت شده در 
مدارس ایران که با محصولات فرهنگی ایرانی 
و شاید خارجی ذهنش انباشته شده است مرد 
۳5 ساله ای را می یابد که با او فرار کند. قسمت 
نادیده ماجــرا انگیزه های فرار رومینا از خانه؛ 
نقش هر آن چیزی که او را به فرار و چیزی به 
نام فدا کردن همه چیز برای یک عشق نوجوانانه 
تشویق کرده اســت و همچنین وجود مردان 
میانسالی که دختران جوان را طعمه قرار می دهند 
برای رسیدن به هر آنچه دلشان می خواهد است.
مسلم اســت که مرگ رومینا سال ها و سال ها 
عــزاداری می خواهد در تاریــخ فرهنگی و 
اجتماعی این سرزمین باقی خواهد ماند و هبه 

این زودی ها از وجدان ایرانی پاک شدنی نیست؛ 
اما این همه آن چیزی نیست که در این ماجرا 
رخ داده اســت. به ویژه اینکه اگر قرار است که 
دیگر چنین ننگی بر دامان پاک ایران خانواده دار 

اتفاق نیفتاد.
ســوءتفاهم دوم اتفاقاً دقیقاً در همین جا رخ 
می دهد. اینکه عده ای تصور می کنند که گفتگو 
بحث و بررسی درباره اینکه چگونه رومینا به 
اینجا رسید تلاشــی برای کم جلوه نشان دادن 
اتفاق اصلی است. خیر! هیچکس قصد ندارد 
کــه اهمیت اتفاق اصلی که قتل ناجوانمردانه و 
فجیع و شگفت آور رومینا به دست پدرش است 
را کاهش دهد یا اینکه با پرداختن به جزئیات 
ماجرا؛ توجیهی برای پدر بی آبروی داستان پیدا 
کند. ماجرا اینجاست که آنچه موجب این تکانه 
اصلی در فرهنگ و اجتماع امروز ایران شــده 
است مســیری چند ساله را پیموده است که به 
آن شب ترسناک قتل رومینا منجر شده است. 
این مسیر باید دیده شود. نباید از برچسب های 
هیجانی و نوجوانانه شبکه های اجتماعی درباره 
هر آنکه می خواهد بداند چه بر سر رومینا آمده 
است تا به مرحله فرار با یک فرد میانسال رسیده 
است هراســید. بررسی تاریخ زندگی رومینا و 
آنچه پیش از قتل بر ســر او آمده اســت نه به 
اندازه قتل اما به اندازه سرنوشت دیگر دختران 
ایستاده در صف انتظار این مسیر مهم است. آنها 

را دریابیم./مهر

 با استفاده نکردن از ظرف های یک بار مصرف 
 از آلودگی محیط زیست جلوگیری کنیم !

دو سوءتفاهم بزرگ در ماجرای رومینا 

چه کسی مطالبه گر خون اوست؟

ســرویس فرهنگی //با پایــان معاینات 
پزشکی زائران زیر ۶۰ سال در بیشتر نقاط 
کشور، ســازمان حج و زیارت اعلام کرد: 
اگر حج برقرار شود، نخستین پرواز زائران 
ایرانی به عربســتان ششم تیرماه خواهد 

بود. 
ســازمان حج و زیارت با این پیش فرض که 
عربستان حج تمتع را با شرط سنی برگزار کند، 
معاینه زائران زیر ۶۰ ســال را آغاز کرد که در 
شورای برنامه ریزی و هماهنگی بعثه مقام معظم 
رهبری و ســازمان حج و زیارت اعلام شد: 
معاینات پزشکی زائران زیر۶۰ سال حج تمتع 

در اغلب مناطق کشور پایان یافته است.
عربستان یک بار قبلا در سال ۲۰1۴ که نوعی از 
ویروس کرونا شایع شده بود، شرط سنی را در 
حج تمتع اعمال کرد. دولت سعودی آن سال به 
کشورها اعلام کرد به علت انتشار کروناویروس 
به افراد بالای ۶۰ سال ویزای حج تمتع و عمره 
نمی دهد. عربستان هنوز درباره حج تمتع ۹۹ 

تصمیمی را اعلام نکرده است.
تعــداد زائرانی که زیر ۶۰ ســال دارند هنوز 
مشخص نیست. سازمان حج و زیارت درباره 
وضعیت زائرانی که بالای ۶۰ سال سن دارند 
و در کاروان هــا ثبت نام کرده انــد، نیز هنوز 
اظهارنظری نداشته اســت. سهمیه حج ایران 
حــدود ۸7 هزار و 5۰۰ نفر تعیین شــده که  
اکبر رضایی ـ سرپرست معاونت حج و عمره 
سازمان حج و زیارت ـ گفته است: درصورت 
برگزارشدن حج، نخستین پرواز زائران به مقصد 

مدینه در ششم تیرماه، انجام می شود.
دکتر ســیدعلی مرعشــی ـ سرپرست مرکز 
پزشــکی حج و زیارت جمعیت هلال احمر ـ 
در  شورای برنامه ریزی و هماهنگی بعثه مقام 
معظم رهبری و سازمان حج و زیارت از کمبود 
پزشک در برخی استان ها برای انجام معاینات 

زائران خبر داده و گفته که این کمبود حالا تامین 
شده است.

علی رضا رشــیدیان ـ رییس سازمان حج و 
زیارت ـ هم به وضعیت شیوع ویروس کرونا 
در خوزستان اشــاره کرده و گفته که معاینات 
پزشــکی زائران در این اســتان به مدت یک 
هفته به تعویق افتاده است تا ان شاءالله شرایط 

مساعدتر شود.
وی به ادامه رونــد امور اجرایی حج با وجود 
بلاتکلیفی از سوی عربستان اشاره کرد و افزود: 
تولید محتوا در بخش های مسکن، حمل و نقل و 
تغذیه انجام و به حوزه آموزش ارائه شده است 
و در کلاس های برخط به مدیران مجموعه ها و 

کاروان ها و زائران اطلاع رسانی می شود.
غلامرضا رضایی ـ مســؤول دفتر نمایندگی 
ســازمان حج و زیارت در عربســتان ـ هم 

گزارشــی از آسیب شناســی منا ارائه کرد که 
سرپرست حجاج ایرانی در ادامه آن تاکید کرد: 
راهکارها برای رفع این آسیب ها با زمان بندی 
تعریف و مشخص شود چند درصد از آسیب ها 

برای حج آینده قابل رفع است.
بنا بر گزارش پایگاه اطلاع رسانی حج، قربان 
میرزایی ـ سرپرست معاونت توسعه مدیریت و 
منابع سازمان حج ـ هم درباره وضعیت ودیعه 
گذاران حج تمتع و عمره مفرده در بانک های 
ملی و ملت، گفت: سازمان حج همواره تلاش 
کرده است ضمن رایزنی با این دو بانک از محل 
سود سپرده ودیعه گذاران، از هزینه های زائران 

بکاهد.
نماینده ولی فقیــه در امورحج و زیارت نیز با 
اشاره به افزایش هزینه ســفرهای زیارتی با 
توجه به قیمت ارز، تاکید کرد: با مطالعه و کار 
کارشناســی باید با مسؤولان این دو بانک در 
راستای مسیری که به نفع زائر است، رایزنی و 

اقدام شود. 

زمان احتمالی پرواز حج اعلام شد

ســرویس فرهنگی // معاون آموزشی دانشگاه 
هرمزگان گفت: در شــرایط کنونــی همه افراد 
به نوعی متضرر شده اند و این موضوع غیرقابل انکار 
است، اما دانشگاه تمام تلا=ش خود را کرده است 
تا کمترین آسیب و ضرری متوجه دانشجویان این 

دانشگاه باشد. 
دکتر محمدرضا ســمتی ، در خصوص نحوه برگزاری 
امتحانات این دانشــگاه عنوان کرد: با توجه به شرایط 
موجود، علی رغم اینکه دانشگاه هرمزگان می توانست 
با امکانات و راهکارهای موردنیاز برای رعایت فاصله 
اجتماعی و همچنین با رعایت پروتکل های بهداشتی 
امتحانات را به صورت حضوری برگزار کند، اما به دلیل 
اهمیت موضوع خوابگاه ها تصمیم نهایی بر برگزار شدن 
غیرحضوری امتحان گرفته شد.وی افزود: از ابتدا قرار 
بر این بوده است که امتحانات با چند هفته تأخیر شروع 
شوند، اما در خصوص حضوری یا غیرحضوری بودن 
امتحانات در جلسه اخیر در شورای آموزشی دانشگاه 
تصمیم برگزاری غیرحضوری امتحانات نهایی شد.سمتی 
بیان کرد: در خصوص خوابگاه ها، به دلیل تراکم بالای 
دانشجویان در آن کنترل شرایط به شدت دشوار و همراه 

با خطر است.
تکلیف کلاس های عملی) آزمایشگاه ها و 

کارگاه ها( چیست؟
معاون آموزشی دانشگاه هرمزگان در خصوص برگزاری 
واحدهای عملی آزمایشگاهی و کارگاهی تصریح کرد: 
دو نوع یا دو تیپ کارگاه و آزمایشگاه برای دانشجویان 
وجود دارد، نوع اول که امکان آموزش با مدل سازی و 
شبیه سازی کامپیوتری، تهیه محتوای آموزشی به صورت 
ویدیو و کلیپ در آن ها وجود دارد؛ لذا تولید محتوا برای 
این کارگاه ها و آزمایشــگاه ها انجام شده و در اختیار 
دانشــجویان قرارگرفته است، نوع دوم به صورت کاملًا 
عملی اســت که با توجه به شــرایط این روزها امکان 
برگــزاری آن ها در آزمایشــگاه ها و کارگاه ها وجود 
نــدارد؛ در خصوص این واحدهــا در صورت صدور 
اجازه بازگشایی خوابگاه ها در تیر و یا شهریور و پیش 
از شــروع ترم بعد، کلاس ها برای این واحدها برگزار 
خواهد شد. از طرفی اگر امکان بازگشایی خوابگاه ها 
برای تمام دانشــجویان وجود نداشته باشد، آماری از 
تعداد دانشجویان فارغ التحصیل استخراج و با رعایت 
تمامی پروتکل های بهداشــتی خوابگاه در اختیار این 

تعداد از دانشجویان قرارگرفته و کلاس های عملی آن ها 
به صورت فشــرده در دو نوبت صبح و ظهر به مدت دو 

هفته برگزار خواهد شد.
وضعیت برگزاری کلاس های 

کارشناسی ارشد و دکترا و امتحانات 
چگونه است؟

ســمتی با بیان اینکه برگزاری تعــدادی از کلاس های 
غیرحضوری مقطع کارشناسی ارشد و دکترا از اسفندماه 
آغازشده است، افزود: ســایر کلاس ها از 1۶فروردین 
آغازشده است. به طورکلی کلاس های غیرحضوری به 
۳ صورت اول آنلاین با استفاده از برنامه ادوبی کانکت، 
دوم ضبط درس توسط اساتید در کلاس درس و سوم 
تولید محتوا و کلیپ آموزشی در منزل توسط استاد در 

اختیار دانشجویان قرارگرفته است.
وی تصریح کرد: لازم به ذکر اســت که به دلیل پذیرش 
دانشجویان از نقاط مختلف کشور، این موضوع که تمامی 
دانشجویان به اینترنت قوی دسترسی نداشته اند عمری 
غیرقابل انکار اســت، اما دانشــگاه با تهیه و پیشرفت 
ســخت افزارهای موردنیاز و افزایش پهنای باند تمام 
تلاش خود را کرده است که ازنظر زیرساخت های مرتبط 
به دانشگاه دانشــجویان با مشکل مواجه نشوند و اگر 
دانشجویی موفق به شرکت در کلاس های آنلاین نشده 
است مربوط به زیرســاخت های مخابراتی و ارتباطی 
روستایی است.  سمتی در خصوص ارزیابی در مقاطع 
بالاتر از کارشناسی عنوان کرد: این نکته حائز اهمیت 
اســت که ارزیابی در این مقاطع بیشتر به شکل انجام 
پروژه  اســت و سنجش راحت تر صورت می گیرد، در 

حقیقت گرفتن امتحان بخش کوچکی از این سنجش و 
ارزیابی است.

خبر خوش به دانشجویان دانشگاه 
سراسری هرمزگان

معاون آموزشی دانشگاه هرمزگان بیان کرد: پیش ازاین 
در شرایط عادی، دانشجویان با رعایت حداقل واحدهای 
اخذشــده اجازه حذف یک درس را داشتند، با شرایط 
پیش آمده ایــن امکان به حذف دو  درس افزایش یافته 
اســت، البته این امکان تنها برای دروس نظری است و 
نه عملی.  سمتی ادامه داد: دانشجویان پیش ازاین اجازه 
حذف ترم با ارائه مدارک و اسناد مطمئن و دلایل حقیقی 
برای حذف ترم داشته اند و این روند بسیار پیچیده بوده 
است، هم اکنون دانشــجویان بدون سختگیری امکان 
حذف ترم را دارند اما به این شرط که به دنبال موضوع 
“بدون احتساب سنوات” نباشند، همچنین دانشجویان 
با ارائه مدارک مبنی بر اینکه به طور قطعی دسترســی 
به اینترنت نداشته اند، با سختگیری های گذشته، بدون 

احتساب سنوات، حذف ترم کنند.
کنکور همچون گذشته برگزار خواهد شد

وی اظهار کرد: دانشــگاه همواره با ســازمان سنجش 
به عنوان متولی برگزاری کنکــور همکاری های لازم 
را داشــته است. ســمتی در پایان گفت: در خصوص 
برگزاری کنکور غیر از اجــرای صحیح پروتکل های 
بهداشــتی و همکاری عوامل اجرایی برای کنکور در 
زمان مشخص شده توسط سازمان سنجش، تصمیم و 
موضوع جدیدی وجود نــدارد این همکاری صورت 

خواهد گرفت.

 معاون آموزشی دانشگاه هرمزگان:

 امتحانات دانشگاه هرمزگان غیرحضوری است

ســرویس فرهنگی  // حوزه هنــری هرمزگان در 
برنامه ریزی ســال 1399 نگاه ویژه و خاصی به حوزه 

تولید و چاپ آثار خواهد داشت
 به گزارش خبرنگار دریا ؛ اعظم پشت مشهدی مسئول دفتر 
فرهنگ و مطالعات پایداری حوزه هنری استان از تدوین تک 
خاطرات رزمندگان و جانبازان هرمزگانی خبر داد و افزود 
: به منظور رعایت دستورالعمل های بهداشتی و جلوگیری از 

شیوع بیماری کرونا، بخش عمده ای از فعالیت های گروهی 
و اجرایی مصاحبه با رزمندگان استان محدود شد و با توجه 
به شــرایط خاص جانبازان و رزمندگان، امکان برگزاری 

نشست های خاطره گویی وجود نخواهد داشت.
وی افــزود :  با توجه به این موضــوع، تلاش گردید در 

ســال ۹۹ فعالیت های دفتر فرهنگ و مطالعات پایداری به 
سمت تولید و چاپ آثار برود و امیدواریم با وجود تهدید و 
آسیبهای حاصل از این بیماری، با استفاده شایسته از فرصت 
به وجود آمده، از تولید و ارائه آثار غافل نمانیم و در زمینه 
برنامه ریزی ، نگاه ویــژه و خاصی به حوزه تولید و چاپ 

آثار داشته باشیم. 
اعظم پشت مشــهدی ضمن تاکید بر تولید آثار هنری در 
حوزه ایثار و شهادت افزود : یکی از برنامه های اجرایی دفتر 
فرهنگ و مطالعات پایداری حوزه هنری هرمزگان ثبت و 
جمع آوری خاطرات شفاهی رزمندگان و جانبازان می باشد 

کــه در دوران برگزاری جلســه های مصاحبه و بازخوانی 
عملیات های دفاع مقدس اســتان، بخشــی از خاطرات 
رزمندگان و جانبازان هرمزگانی جمع آوری شــد که پس 
از پیاده سازی و راستی آزمایی توسط کارشناسان و مسئول 
کارگروه دفاع مقــدس حوزه هنری هرمزگان ، به صورت 
مجموعه تک خاطــرات رزمندگان و جانبازان هرمزگانی 

تدوین و ارائه خواهد شد.

جمع آوری و تدوین تک خاطرات رزمندگان هرمزگان

 ســرویس فرهنگــی // رییس 
جامعه هتلداران ایران تاکید کرد: 
افزایش قیمت در هتل ها همزمان 

با بازگشایی ها تخلف است. 
جمشــید حمزه زاده با بیــان این که 
هتل ها در بیشــتر اســتان ها با 5۰ 
درصد ظرفیت، فعالیــت خود را از 
سر گرفته اند، درباره احتمال افزایش 
نرخ هــا به انگیزه جبران خســارت 
دوران تعطیلی به علت شیوع ویروس 
کرونا و یا پوشش هزینه های ظرفیت 
خالی، گفت: نرخ هتل ها مهرماه ۹۸ 
تعیین شده است و تا مهر ۹۹ اعتبار 
دارد و قرار نیســت بــه بهانه هایی 
همچون بازگشایی، جبران خسارت، 
استفاده از 5۰ درصد ظرفیت، یا خالی 

ماندن اتاق ها، نرخ ها افزایش یابد.
او یادآور شــد: نــرخ هتل ها طبق 
ضوابط موجود و با هماهنگی وزارت 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دستی،  مهرماه هر سال تعیین می شود 

و تا مهرماه سال آینده اعتبار دارد.
حمزه زاده همچنین درباره چگونگی 
جلب اعتماد مسافران از سوی هتل ها 
با توجه به نگرانی هایی که نسبت به 
انتقال ویروس کرونــا در این اماکن 
وجود دارد، توضیح داد: هتل ها سعی 
را  بهداشــتی  پروتکل های  می کنند 

رعایت کند و علاوه بر آن یک سری 
قواعد تعیین شــده تا مسافر امنیت 
خاطر داشته باشد، وقتی مهمان در این 
فضا قرار گیرد و از نزدیک مشاهده 
کند مسائل بهداشتی در نظافت اتاق ها، 
ســرو غذا و تب ســنجی ها رعایت 
می شود به سایرین انتقال می دهد و این 
بهترین روش برای جلب اعتماد است. 
همه هتل های دنیا در وضع موجود از 

این قاعده پیروی می کنند.
او دربــاره نحوه نظــارت بر هتل ها 
نیز گفت: بیشــتر نظارت ها از طرف 

جامعه هتلداران انجام می شود. برای 
بازگشــایی نیز نماینده گردشگری، 
بهداشت و اماکن بازرسی میدانی انجام 
داده اند و کد بهداشــتی برای هتل ها 
صادر شده است. سوای این نظارت ها، 
هتل ها خود متعهد به رعایت اصول 
بهداشتی هستند تا اعتماد مهمان سلب 

نشود.
هتلداران  جامعه  هیات مدیره  رییس 
ایران با اشــاره بــه وضعیت اقامت 
مســافران در تعطیــلات عید فطر، 
گفت: تقریبا هتل ها خالی بودند، البته 
وضع در مازندران و کیش به نسبت 
سایرین بهتر بود. اما در مناطق قرمز 
مثل خوزستان، هتل ها کاملا خالی و 

بدون مسافر بودند.

حمزه زاده با وجود خالی ماندن بیشتر 
هتل ها در تعطیلات گذشته، باور دارد 
وضعیت تغییر خواهد کرد و سفرها و 
مصرف کنندگان هتل ها دوباره بیشتر 

خواهند شد.
رییــس جامعــه هتلداران اســتان 
مازنــدران کــه با حجم زیــادی از 
مسافران در تعطیلات عید فطر مواجه 
شد، نیز گفته بود: با وجود ممنوعیت 
برپایی چادرهای مسافرتی و فعالیت 
خانه های شخصی اما بیشتر مردم به 
اقامت در چادر مسافرتی و ویلاهای 
اجاره ای گرایش داشتند و تنها حدود 
۲۰ درصد از مســافرانی که به این 
اســتان ســفر کردند در هتل اقامت 

داشتند.

رییس جامعه هتلداران تاکید کرد 
گران فروشی هتل ها ممنوع!

سرویس فرهنگی // دبیر ستاد مرکزی 
بزرگداشت امام خمینی )ره( گفت: برای 
احترام به سلامت مردم روز 14 خرداد در 

حرم مطهر امام مراسم نداریم.
محمدعلــی انصــاری دبیر ســتاد مرکزی 

بزرگداشت امام خمینی )ره( در آخرین جلسه 
ستاد مرکزی بزرگداشت امام خمینی، با اشاره 
به شیوع ویروس کرونا گفت: برای احترام به 
سلامت مردم روز 1۴ خرداد در حرم مطهر 

امام مراسم نداریم.
دبیر ســتاد مرکزی بزرگداشت امام خمینی 
افــزود: تولیدات فرهنگی مــا برای فضای 
مجازی به نقطه پایانی رسیده و همه تولیدات 

فرهنگی را در اختیار مردم قرار می دهیم و 
امیدواریم بتوانیم خلائی که به وجود آمده را 

از طریق دیگری جبران کنیم.
وی افزود: در مناطق سفید کشور با هماهنگی 
دســتگاه های ذیربط می توانند مردم را به 
مســاجد دعوت کنند و حداقل مراسمی را 
در حسینیه ها و مساجد داشته باشند و مردم 

سخنان رهبری را استماع کنند.

دبیر ستاد مرکزی بزرگداشت امام خمینی)ره (:
مراسم ارتحال امام )ره( در حرم مطهر برگزار نمی شود



روابط عمومي مصرف ماهي و میگو از بروز افسردگي جلوگيری مي كند
 شیلات هرمزگان 

حوادث جهان
  هشدار قرمز بحران انسانی در یمن

  شیوع ویروس کرونا در یمن با افزایش فقر، کودک همسری 
و تکدیگری، این کشــور جنگ زده را در آســتانه بزرگ ترین 
بحران انســانی جهان قرار داده اســت. اعلام کــرد با توجه به 
وخامت شرایط در یمن، فعالیت هایش در این کشور در آستانه 
تعلیق قرار دارد. »چارلی یاکســلی«، ســخنگوی کمیساریای 
عالی پناهندگان ســازمان ملل گفت: »ما به نقطه  ای رسیده ایم 
که اگر خیلی زود بودجه بیشــتری دریافــت نکنیم مجبور به 
توقف برنامه های مان در یمن می شــویم.« براســاس اعلام این 
نهــاد بین المللــی، 80 درصد جمعیت یمن از ســوءتغذیه رنج 
می برند و اگر کمک های بشردوســتانه به آنها نرسد، بزرگترین 
بحران انســانی جهان در یمن بروز خواهد کرد. این گزارش در 
حالی مطرح شــده که هفته گذشته نیز سازمان ملل درباره نظام 
مراقبت های بهداشــتی در این کشور آن هم با جدی شدن کرونا 
ابراز نگرانی کرد. »یاکســلی« با اشــاره به برنامه کمک نقدی 
سازمان ملل به آوارگان یمنی تأکید کرد که این کمک ها تنها به 
حــدود یک میلیون نفر از آوارگان داخلی یمن تعلق می گیرد تا 
با آن غذا، دارو و ســرپناه فراهم کنند. در همین حال »الیزابت 
بایرز«، ســخنگوی برنامه جهانی غذا در ژنــو نیز از وخامت 
شــرایط در یمن به دلیــل کووید19 گفــت: »کنترل کمک های 
بشردوستانه از دست مان خارج شده چون کرونا جمعیتی را که 
در سال های قبل تضعیف شــده اند، به طور جدی تهدید می کند. 
در حال حاضر حدود دو میلیون کودک یمنی دچار ســوءتغذیه 
حاد هستند و پیش بینی می شود تداوم شیوع کرونا، این آمار را 

بشدت افزایش دهد.« 
هلاکت ۴ عضو برجسته داعش 

به دست ارتش عراق 
 تیم رســانه  امنیتی عراق از کشته شدن یک سرباز عراقی و 
زخمی شــدن یک تن دیگر در حمله مسلحانه گروه تروریستی 
داعش خبر داد.تیم رســانه ای امنیتی عراق در بیانیه مطبوعاتی 
اعلام کرد، اعضای گروه تروریســتی داعــش به مرکز نگهبانی 
وابسته به لشکر هفتم در روستای »حبش« واقع در جنوب بغداد 
تیراندازی کردند.در بیانیه مذکور همچنین آمده اســت، در این 
حادثه یک ســرباز عراقی کشته و یک تن دیگر زخمی شدند.

از ســوی دیگر، یک منبع امنیتی عراق اعلام کرد که سرویس 
اطلاعاتی عراق موفق شــد چهار تن از ســرکرده های برجسته 
داعش در منطقــه »ابو غریب« و »الفلوجــه« واقع در منطقه 
»العنــاز« در جنوب غربی بغداد را به هلاک برســاند.در همین 
راستا، حشد الشعبی عراق با ایجاد کمینی »ایوب عدای العانی«، 
مسئول رسانه ای داعش که در اکثر عملیات های تروریستی در 

استان صلاح  الدین مشارکت داشت، دستگیر کرد.
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حوادث

  

 روزی کــه با دوســتان هــم دانشــگاهی ام در 
دورهمنشــینی های رفقای خارج از دانشگاه شرکت 
 می کــردم، حتی بــرای لحظه ای بــه این موضوع

نمی اندیشیدم که این خوش گذرانی های زودگذر آینده 
ام را به تباهی می کشاند، به گونه ای که به دزدی حرفه 
ای تبدیل خواهم شد و سال های جوانی ام را پشت میله 

های زندان می گذرانم، چرا که ...
این ها بخشی از اظهارات مرد 38 ساله ای است که هنگام 
ســرقت قطعات و اموال داخلی یک دستگاه پراید توسط 
نیروهای گشت نامحسوس کلانتری شفای مشهد دستگیر 
شد. این مرد جوان که 10 سال از عمرش را پشت میله های 
زندان گذرانده، معاشرت با دوستان ناباب را عامل سرنوشت 
سیاهش دانست و به کارشــناس اجتماعی کلانتری گفت: 
فرزند اول یک خانواده هفت نفره بودم که سه خواهر و یک 
برادر داشتم. پدرم یک کارگر ساده بود و مخارج زندگی ما 
را به سختی تامین می کرد. آن روزها در شهرستان قوچان 
زندگی می کردیم اما روزگار خوبی نداشتیم چرا که پدرم به 
مواد مخدر اعتیاد داشت و همواره با مادرم درگیر بود. مادرم 
نمی توانست رفتارهای پدرم را تحمل کند به همین دلیل مدام 
با یکدیگر مشاجره می کردند و در نهایت با کتک کاری و قهر 
به این ناسازگاری ها و اختلافات خانوادگی پایان می دادند. 
بالاخره، این کشمکش ها و درگیری ها به طلاق انجامید و 
آن ها از یکدیگر جدا شدند. پدرم به دنبال سرنوشت تاریک 
خودش رفت و من و خواهرانم نیز نزد مادرم ماندیم. او دیپلم 
خیاطی اش را از صندوقچه بیرون آورد و با دوخت و دوز 
لباس هــای مردم مخارج تحصیل ما را فراهم می کرد. چند 
سال بعد پدرم به دلیل عوارض قلبی و ریوی از دنیا رفت و 
من در واقع، بزرگ خانواده شدم. از همان دوران کودکی به 
ورزش های رزمی علاقه مند بودم و دوســت داشتم روزی 
بر ســکوی قهرمانی بایستم و یک قهرمان ملی لقب بگیرم 
اما هزینه ثبت نام در  کلاس های ورزشــی را نداشتم، چرا 
که مادرم به سختی هزینه های زندگی ما را فراهم می کرد.
خلاصه، با تلاش های شــبانه روزی مادرم دیپلم گرفتم و 
وارد دانشگاه شدم. ســال آخر تحصیلم را می گذراندم که 
از طریق یکی از دوستان هم دانشگاهی ام با جوانی خارج 
از محیط دانشــگاه آشنا شدم. او که شــغل آزاد داشت، ما 
 را به شب نشینی های دوســتانه دعوت می کرد. در همین 

دورهمی ها پای بساط مواد مخدر نشستم و به قول معروف 
مصرف تفریحی را آغاز کردم. آرام آرام دوستان دیگر نیز به 
جمع ما پیوستند و این خوش گذرانی ها ادامه یافت، به گونه 
ای کــه هیچ گاه فکر نمی کردم روزی به یک معتاد بدبخت 
تبدیل می شوم.  تحصیلاتم به پایان رسید و من در حالی وارد 
بازار کار شدم که معاشرتم با دوستان معتاد و خرده فروشان 
مواد مخدر افزایش یافته بود. زمانی به خود آمدم که دیگر 
در گرداب اعتیاد دست و پا می زدم. چند بار تصمیم به ترک 
موادمخدر گرفتم اما فایده ای نداشت، فقط چند روز زجر می 
کشــیدم و دوباره به مصرف ادامه می دادم. دیگر سر کار هم 
نمی توانستم بروم و برای تامین هزینه های اعتیادم مجبور به 
خرید و فروش مواد مخدر شدم ولی طولی نکشید که برای 
اولین بار طعم زندان را چشیدم. وقتی از زندان آزاد شدم، 26 
سال داشتم. مادرم دختری را به من نشان داد تا با او ازدواج 
کنم و با تشکیل خانواده راه درست زندگی را بیابم.  خلاصه، 
من و »نفیسه« با یکدیگر ازدواج کردیم و زندگی مشترکمان 
آغاز شد، اما با وجود علاقه ای که به هم داشتیم این زندگی 
بیشتر از سه سال دوام نداشت چرا که من بین او و موادمخدر، 

دومی را انتخاب کردم. 
در واقع به نوعی سرگذشت پدر و مادرم در زندگی من تکرار 
شد با این تفاوت که خوشبختانه من فرزندی نداشتم تا او نیز 
به روزگار من دچار شــود!خودم می دانستم که در لجنزار 
اعتیاد و خلافکاری لایق پدر شــدن نیستم. بعد از طلاق، 
روزگارم سیاه تر شد. وقتی به مدرک لیسانسم نگاه می کردم 
آه و افسوس از نهادم بر می خاست چرا که من هم باید مانند 
دیگر همکلاسی هایم از موقعیت اجتماعی خوبی برخوردار 
می بودم. خلاصه، برای تامین هزینه های اعتیادم به سرقت از 
داخل خودروها روی آوردم. نیمه های شب پس از مصرف 
مواد مخدر از خانه بیرون می آمدم و در تاریکی شب قطعات 
خودروهای پارک شده مانند باتری و کامپیوتر را به سرقت 
می بردم و به مالخران لوازم مسروقه می فروختم تا حداقل 
هزینه های یک روز مصرفم را به دســت آورم. معمولا به 
ســراغ خودروهایی می رفتم که وســایل ایمنی نداشتند و 
مالکان، آن ها را در مکان های خلوت و حاشــیه ای پارک 
کرده بودند. بارها دســتگیر شدم اما پس از آزادی دوباره به 
مصرف مواد مخدر آلوده می شــدم و این دور تسلسل ادامه 

می یافت و...

سرنوشت سیاه
در امتداد تاریکی

سرویس حوادث / پسر جوان که پس از قتل پدرش 
مدعی بود این مرد ناپدری و نامادری اش را کشته 
از سوی کارشناسان پزشــکی قانونی بیمار روانی 
تشخیص داده شد و بزودی در شــعبه 10 دادگاه 

کیفری استان تهران محاکمه می شود.
رســیدگی به این پرونده از یک سال پیش با وقوع قتل 
مردی ســالخورده در خانه اش آغــاز و تحقیقات برای 
شناســایی عامل قتل و انگیزه جنایت شــروع شد. در 
ادامه با دستور بازپرس ویژه قتل جسد مرد سالخورده به 
پزشکی قانونی انتقال پیدا کرد. مأموران علت این ماجرا 

را از دختر جوان مقتول پرسیدند و او گفت: برادرم سامان 
پدرم را کشت. ســامان در اتاقش در حال گوش کردن 
موسیقی با صدای بلند بود که پدرم به او اعتراض کرد و 
همین موضوع باعث شد تا آنها با هم درگیر شوند و بعد 
هم ســامان با چاقو پدرم را که در حال فرار بود، در راه 

پله ها زخمی کرد و دقایقی بعد هم جان باخت.
با اظهارات دختر مقتول، مأموران ســامان را بازداشت 

کردنــد و او در همان ابتدا به قتــل پدرش اعتراف کرد. 
اما مدعی شد علت درگیری صدای بلند موسیقی نبوده 
است و در توضیح بیشتر عنوان کرد: من پیش پدر و مادر 
واقعی ام بزرگ نشدم و زن و مرد دیگری مرا بزرگ کردند 
و آنها را خیلی دوست داشتم. به همین خاطر پدرم همیشه 
به آنها حسادت می کرد و همین مسأله باعث شد تا یک 
روز هر دوی آنها را در خانه شان به قتل برساند و من از 

پدرم کینه به دل گرفتــه بودم و به دنبال بهانه ای بودم تا 
انتقام ناپدری و نامــادری ام را از او بگیرم که در نهایت 

هم او را کشتم.
با ادعای ســامان به عنوان متهم به قتل پدرش، مادر و 
خواهر او برای توضیحات بیشــتر در خصوص ادعای 
مطرح شده مورد بازجویی قرار گرفتند. مادر سامان پس 
از حضور در آگاهی گفت: سامان بیمار روانی است و به 
همین خاطر چندین بار در بیمارستان بستری شده است. 
البته مدتی خوب شــد اما توهم این را داشت که ما او را 
پس از تولد به خانواده دیگری سپرده ایم و آنها به خوبی 

از او مراقبت کرده اند. این در حالی اســت که در واقعیت 
اشخاصی به عنوان ناپدری و نامادری سامان وجود ندارد.

پس از توضیحات مادر سامان پرونده پزشکی پسر جوان 
مورد بررسی قرار گرفت و متخصصان پزشکی قانونی بعد 
از بررسی وضعیت این جوان، تأیید کردند که متهم به قتل 

بیمار روانی است.
در ادامه و با تکمیل تحقیقات و صدور کیفرخواست علیه 
متهم و همین طور گذشت اولیای دم، پرونده رسیدگی به 
اتهام این جوان به شــعبه 10 دادگاه کیفری استان تهران 

ارسال شد و متهم بزودی محاکمه می شود. 

سرویس حوادث //رومینا اشرفی دختر 14 ساله 
طالشی هفته گذشته در خانه توسط پدر خود به 
قتل رسید. قتل های خانوادگی که کمابیش در 
کشور ما رخ میدهد ریشه در مسائل خانوادگی و 

اختلافات اجتماعی دارد.
مجید ابهری آسیب شناس و رفتار شناس اجتماعی 
یکــی از عوامل قتل های خانوادگــی را ضعف در 
مدیریت خشــم دانست و بیان کرد: »برای بررسی و 
ریشه یابی اینگونه قتل ها باید به تاریخچه خانواده 

برگشت. اعتیاد یا ناتوانی در کنترل خشم از عوامل 
داخلی این قتل هاست«.

ابهری قتل های ناموسی را شعبه ای از جنایات خواند 
که توسط برادر یا شوهر نسبت به زنان خانواده اتفاق 
میافتد و دلایلی مانند خیانت یا ســرپیچی از قوانین 

خانواده دارد.
این آسیب شناس با تجربه 5 سال سرپرستی در مرکز 
جمع آوری و نگهداری دختران فراری دلایل فرار از 
خانه را اینطور شرح داد: »این فرارها عمدتا به دلیل 

روابط عاطفی یا سخت گیری والدین یا ازدواج هایی 
است که مورد قبول خانواده نیست«.

مجید ابهری علت شناســی اینگونه قتــل ها را در 
گســترش فضای مجازی و دوستی هایی خواند که 
در این فضا اتفاق میافتد. وی عشــق به وجود آمده 
بین رومینا و پسر 29ساله را بر اساس فریب و دروغ 
خواند و گفت: »از نظر رفتار شناسی در خانواده هایی 
که دختران کمبود محبــت پدر و برادر خود را دارند 
به سمت اظهار علاقه مردان دیگر کشیده می شوند«.

ریشه یابی قتل رومینا توسط پدر

ســرویس  حوادث// زن جوانی که از 5 ســال قبل 
به اتهام قتل همســرش در زندان به سر می برد برای 
چندمین بار به دادگاه کیفری منتقل شد تا به ابهامات 

پرونده اش رسیدگی شود.
ایــن حادثه خونین در فروردین ســال 94 در خانه ای در 
جنوب تهــران رخ داد. زن جوان که وحشــت زده بود و 
گریه می کرد سراسیمه از خانه بیرون دوید و از همسایه ها 
کمک خواســت. او مدعی بود شوهرش با چاقو خودزنی 
کرده است. وقتی همسایه ها و امدادگران اورژانس به کمک 
مرد جوان آمدند و او را به بیمارستان منتقل کردند به دلیل 

خونریزی و جراحت شدید به قلب وی جان باخت.
با اعلام موضوع به پلیس و تیم جنایی، تحقیقات آغاز شد و 
همسر این مرد به عنوان نخستین مظنون این حادثه بازداشت 
شــد. در حالی که این زن مدعی بود شوهرش خودکشی 
کرده است اما گزارش های پزشکی قانونی احتمال قتل را 

قوی دانست، بنابراین مهین روانه زندان شد. وی در نخستین 
جلسه محاکمه اش به قضات دادگاه کیفری گفت: من شوهرم 
را نکشتم او مردی عصبی و بداخلاق بود و مدام با من دعوا 
می کرد. من و شوهرم خلیل هشت سال قبل در شهرستان 
با هم ازدواج کردیم و برای زندگی به تهران آمدیم. زندگی 
بدی نداشتیم اما چون بچه دار نمی شدیم اختلاف پیدا کردیم. 
خلیل بیکار بود در این مدت من با خیاطی ســعی کردم 
زندگی را بچرخانم. با اینکه خانواده شوهرم من را به خاطر 
اینکه چهار سال از خلیل بزرگ تر بودم تحقیر می کردند، اما 
من فقط به خاطر اینکه شــوهرم را دوست داشتم، زندگی 

کردم.
وی درباره روز حادثه گفت: خلیل مدتی بود اعتیادش را 
ترک کرده بود، اما قرص مصرف می کرد. او هر بار به بهانه ای 
با من درگیر می شد. جشن عروسی برادرزاده ام نزدیک بود، 
از شوهرم خواستم برای شرکت در جشن به شهرستان برویم، 

اما او بهانه گیری می کرد و سر همین موضوع تا نیمه شب با 
هم درگیر بودیم. من صبح زود برای خرید از خانه بیرون 
رفتم. وقتی به خانه برگشتم برایش صبحانه آماده کردم. اما 
او وقتی دید کره نخریده ام عصبانی شد. گفتم فراموش کرده ام 
کره بخرم، اما فکر کرد من قصد لجبازی داشته ام. همان موقع 

به آشپزخانه رفت و با کارد به سینه خودش زد.
در حالی که این زن مدعی بود قاتل نیســت قضات دادگاه 
رأی به برگزاری مراسم قسامه دادند و قرار شد 50 نفر از 
بستگان شــوهرش به دادگاه بیایند و قسم بخورند که این 
زن قاتل است اما روز دادگاه تعداد افرادی که واجد شرایط 
قسم خوردن باشند تکمیل نشد و پرونده ناتمام ماند. بدین 
ترتیب پرونده به دیوان عالی کشــور رفت و قرار شد این 
زن خیاط دوباره محاکمه شــود. سرانجام این زن از زندان 
به شعبه چهارم دادگاه کیفری منتقل شد و این بار خودش 
قسم خورد که دخالتی در مرگ شوهرش نداشته است و او 
خودکشی کرده است. بدین ترتیب قضات برای صدور رأی 

وارد شور شدند. 

فرمانده   // حوادث  ســرویس   
از دستگیری  انتظامی خوزستان 
14 نفر عامل وابسته به گروه های 

تکفیری و تجزیه طلب در ماهشهر 
خبر داد.

ســردار حیدر عباس زاده در تشریح 
جزئیات این خبر اظهار کرد: پلیس 
اطلاعات و امنیت عمومی شهرستان 
ماهشــهر با کار اطلاعاتی، 14 نفر 
عامل وابسته به گروه های تکفیری و 
تجزیه طلبی را که در سطح شهرستان 
اقــدام بــه تیراندازی بــه مقرهای 
انتظامی و بسیج، نصب پرچم جعلی 

الاحوازیون بــر روی درب و دیوار 
شــهر، پرچم گردانی و ارسال کلیپ 
آن ها به خارج از کشور می کردند را 
شناســایی کردند. به گزارش پایگاه 
خبری پلیــس، وی تصریــح کرد: 
ماموران پلیــس اطلاعات و امنیت 
عمومی بــا هماهنگی مرجع قضایی 
در چهار عملیات طراحی شده، هشت 
نفر از عاملان تیراندازی ها و 6 نفر از 
عاملان نصب پرچم و پرچم گردانی 

را دســتگیر کردنــد. همچنیــن از 
محل اختفای متهمان، پنج دســتگاه 
موتورســیکلت و 12 دستگاه تلفن 
همراه کشف شد.عباس زاده بیان کرد: 
متهمان در تحقیقــات به عمل آمده، 
به بزه های ارتکابی معترف و هر 14 
نفر پس از تشکیل پرونده به مرجع 
قضایی معرفی شدند و تاکنون 9 نفر 
با قرار مناسب روانه زندان شده اند و 

مابقی در حال تحقیقات هستند. 

 دستگیری ۱۴ عامل گروه های تکفیری و تجزیه طلب در ماهشهر
سرویس حوادث // در درگیری شبانه پلیس،  یک 
شرور مســلح  به هلاکت رسید و دو  نفر دیگر 

زخمی و دستگیر  شدند. 
فرمانده انتظامی استان کرمان در تشریح جزئیات این 
خبر بیان کرد: مأموران پلیس مبارزه با موادمخدر با 
انجام اقدامات اطلاعاتی از ورود عوامل  شــرارت و 
سارقان مســلح به شهر کهنوج از طریق محور قلعه 
گنج با یک دســتگاه خودروی پژو 405 آگاه شدند 

و بی درنگ موضوع را به صورت ویژه در دستور کار 
خود قرار دادند.

سردار »ناظری« افزود: ماموران بلافاصله با تشکیل 
چند  گروه  زبده و  مجرب در ورودی شــهر کهنوج 
مستقر شدند و خودروی مدنظر را مشاهده کردند و به 

آن دستور ایست دادند. وی تصریح کرد: افراد شرور 
با مشــاهده ماموران اقدام به تیراندازی کردند  که با 
هوشیاری و برتری آتش مأموران طی این درگیری 
مسلحانه، یک نفر از اشرار به هلاکت رسید و دو نفر 

دیگر  زخمی و دستگیر شدند.

  این مقام ارشــد انتظامی خاطرنشان کرد: در پاک 
سازی منطقه درگیری، یک قبضه سلاح کلاشینکف، 
چهار  تیغه خشــاب و 135 فشنگ جنگی کشف و 
خودروی آنان نیز توقیف شد. وی یادآورشد: شرور به 
هلاکت رسیده سوابقی همچون اخلال در نظم و امنیت 
عمومی از طریق تیراندازی، حمل و نگهداری سلاح و 
قدرت نمایی، اخاذی، زورگیری و سرقت مسلحانه در 
شهرستان های جنوبی را در کارنامه سیاه  خود دارد.

مرگ شرور مسلح  در  شلیک شبانه پلیس

  
در میان کلاف پیچیده ای که ده ها سرنخ 

بریده داشت، دست و پا می زد.
 هر بار قصه ای ســر هم می کــرد تا فرجام 
جنایت را به دزدان نقابدار اجاره ای برســاند 
اما هر سرنخی را از این کلاف سردرگم بیرون 
می کشید، خیلی زود و تنها با یک سوال قاضی 
به انتها می رســید و داستان ساختگی باز هم 
عقیم می شد ولی این بار ساعت ها در خلوت 
بازداشتگاه اندیشیده بود تا داستانی باورپذیر بیان 
کند. »ناصر« متهم 27 ساله پرونده »جنایت در 
خانه ویلایی« که فقط 48 ساعت بعد از ارتکاب 
قتل هولناک زوج میان سال در بولوار امامت 62 
مشهد به چنگ قانون افتاد، وقتی فهمید حنای 
قصه هایش رنگی ندارد، پای نقابداران معتاد را 
به میان کشید که با انگیزه سرقت لوازم و طلاها، 
زوج میان سال را به قتل رسانده اند! او به قاضی 
ویژه قتل عمد مشهد گفت: تا به حال آن چه گفتم 
دروغ بود، من به تنهایی آن ها را نکشتم! دو روز 
قبل از کشف اجساد به قلندرآباد فریمان رفتم و 
دو جوان کریستالی را با خودم همراه کردم. به آن 
ها گفتم: »به مرد 61 ساله صاحبخانه، سوءظن 
دارم چرا که همواره به گونه ای مرموز به همسرم 
نگاه می کند!« سپس از آن ها خواستم برای قتل 
با من به مشهد بیایند و در عوض این همراهی، 
هر چه لوازم می خواهند از خانه ویلایی سرقت 
کنند. بعد هم سوار بر خودروی تیبای خاکستری 
به مشهد آمدیم. من بیرون منزل ایستادم و آن ها 
به داخل رفتند، با شــروع سر و صداها من هم 
داخل پذیرایی رفتم و مرد 61 ساله را با چاقو 
کشتم! ولی از چگونگی قتل همسر او اطلاعی 
ندارم چرا که همدستانم او را در اتاق خواب به 

قتل رسانده اند و...
 به دنبال اعترافات ناصر، گروه ویژه کارآگاهان 
اداره جنایی پلیس آگاهی خراســان رضوی با 
صدور دســتورات محرمانه ای از سوی قاضی 
کاظم میرزایی عازم قلندرآباد شدند و دو سارق 
نقابدار را در پاتوق های ســیاه به دام انداختند 

و در بازرســی از مخفیگاه آنان، مقادیر زیادی 
لوازم سرقتی را کشف کردند. بنابراین گزارش، 
با انتقال متهمان به مشــهد، پشت پرده هولناک 
»جنایت در خانه ویلایی« در حالی فاش شد 
که آن ها از لحظه ترسناک رویارویی با طعمه 

ها سخن گفتند!
این بار داستان های ساختگی فایده ای نداشت 
و متهمــان باید در حضور قاضی باتجربه ویژه 
پرونده های جنایی، جزئیــات این جنایت را 
مــو به مو بازگو می کردند و به طور عملی نیز 
به بازســازی صحنه قتل زوج میان سال می 
پرداختند. نورافکن ها و دوربین عوامل بررسی 
صحنه جرم روشــن شد. همه راه های گریز به 
بن بســت خورده بود و ناصر )متهم اصلی( به 
هر دری می زد تا صحنه جنایت را به آشفتگی 
بکشاند اما همه تیرهایش به سنگ می خورد! 
قاضی میرزایی که گویی قصــه های متهم را 
از قبل حفظ کرده بود، هر بار ســند و مدرک 
انکارناپذیری را از کیــف جادویی اش بیرون 
می کشید و مقابل چشمان حیرت زده متهم قرار 
می داد و باز داستان عقیم می ماند. دیگر همه 
حاضران از شنیدن قصه های ناتمام خسته شده 
بودند که ناگهان متهم 27 ساله با چشمانی اشک 
بار لب به اعتراف گشود و تصمیم گرفت حقیقت 
ماجرا را بیان کند. قاضی شعبه 211 دادسرای 
عمومــی و انقلاب که همچنــان با طمأنینه و 
آرامش به همه داستان ها گوش داده بود، با تفهیم 
موادی از قانون مجازات اسلامی از او خواست 
مقابل دوربین قوه قضاییه قرار گیرد و واقعیت 

این ماجرای تلخ را بازسازی کند.
، قبل از آغاز اعترافات متهم، ابتدا سروان جمالی 
)افسر پرونده( به بیان خلاصه ای از محتویات 
ایــن پرونــده جنایی پرداخــت و چگونگی 
دستگیری متهمان و اعترافات آنان در مراحل 

بازجویی را شــرح داد. سپس ناصر با معرفی 
کامل خود گفت: از مدتی قبل نقشه قتل زوج 
صاحبخانه را کشیده بودم. در طول چند ماهی 
که در منزل آن ها مستاجر بودم احتمال می دادم 
که این زوج کس و کاری ندارند چرا که »م-خ« 
)زن 50 ســاله( همسر دوم صاحبخانه بود و با 
کسی ارتباط نداشتند ولی احساس می کردم مرد 
61 ساله نگاه های مرموزی به همسرم دارد! به 
همین دلیل از قبل مقداری داروی بیهوشی، تیغ 
موکت بری و تعداد زیادی برگه ده ها میلیونی 
سفته خریدم و نقشه قتل را کشیدم. پنج شنبه 
)99,2,4( دو روز قبل از کشف اجساد با همسرم 
به قلندرآباد رفتیم و من نقشــه سرقت را برای 
دو تن از معتادان توضیــح دادم چرا که آن ها 
از خلافکاران سرشناس محله بودند. البته من 
ماجرا را برای سعید بازگو کردم و او هم هادی را 
با خودش همراه کرد. طبق نقشه قبلی، خودروی 
تیبای خاکستری عمویم را به امانت گرفتم و به 
اتفاق همدستانم به مشهد آمدیم. دقایقی داخل 
خودرو در حاشیه خیابان امامت 62 نشستیم 
چرا که »حسن-ب« )مقتول( برای خرید بیرون 
رفته بود. وقتی او به منزل بازگشت، من هم با 
کلید در حیاط را گشــودم. سعید و هادی در 
حالی که با ماســک بهداشتی و کلاه کشی سر 
و صورت خود را پوشانده بودند به داخل منزل 
رفتند و دست ها و پاها و چشمان زوج مذکور 

را بستند چون آن ها مرا می شناختند.
 وقتی من به داخل پذیرایی رفتم ابتدا با سرنگ 
مواد بیهوشی به آن ها تزریق کردم ولی مرد 61 
ساله بیهوش نمی شد به همین دلیل با دکوری و 
میز عســلی به سرش کوبیدم که به حالت اغما 
رفت. همدستانم مشــغول جمع کردن لوازم و 
طلاها بودند و یکی از آن ها نیز با انبردســت 
طلاهای دســت زن را قیچی کرد و همه اموال 

سرقتی از قبیل تلویزیون، ظروف چینی، رسیور 
ماهواره، جاروبرقی و... را به داخل حیاط بردند. 
در این هنگام من مقداری لوازم آرایشی زن را 
از دست همدستانم گرفتم و به درون حمام پرت 
کردم و گفتم: این ها ارزشی ندارد! متهم اصلی 
این پرونده جنایی در ادامه بازسازی صحنه قتل 
افزود: در حالی که آن ها مشــغول جمع آوری 
لوازم منزل بودند، من دســت ها و پاهای زوج 
میان ســال را با کشیدن تیغ های زیادی بریدم 
تا بر اثر خون ریزی جان بدهند! و ســپس اثر 
انگشت مرد را روی برگه های سفته زدم! بعد 
هم به قلندرآباد بازگشتیم و من به اتفاق همسرم 
به مشهد آمدم تا این که روز بعد به بهانه برداشت 
پول از عابربانک دوباره به محل جنایت رفتم و 
برای صحنه سازی ظرف یک لیتری بنزین را در 
نقاط مختلــف خانه ریختم وآن جا را به آتش 
کشیدم ولی دو روز بعد دستگیر شدم! گزارش 
خراسان حاکی اســت، در ادامه سعید و هادی 
)دزدان اجاره ای( نیز مقابل دوربین قرار گرفتند 
و در اظهاراتی هماهنگ گفتند: لحظه ای که با 
نقاب وارد خانه ویلایی شــدیم، آن زوج کنار 

یکدیگر نشسته بودند و فیلم تماشا می کردند. 
 آن ها با دیدن چهره پوشــیده ما و رفتارهای 
پرخاشــگرانه مان به شدت ترسیدند. وحشت 
زده التماس می کردند که کاری به آن ها نداشته 
باشیم و می گفتند: هر چه می خواهید با خودتان 
ببرید ولی به ما رحم کنید! با این حال ما قصد 
قتل نداشتیم و از ابتدا هم قرارمان این نبود! ما 
فقط برای ســرقت آمده بودیم و تا هنگامی که 
دستگیر شدیم نیز از ماجرای قتل و حادثه آتش 
سوزی اطلاعی نداشتیم! وقتی لوازم را در حیاط 
جمع کرده بودیم تا درون خودرو ببریم، ناصر به 
بهانه بستن شیر آب بالا رفت که حدود 15 دقیقه 
طول کشید. سپس به قلندرآباد رفتیم و مقداری 
از طلاها را در نانوایی مخفی کردیم و تلویزیون 
را هم به یکی از اهالی محل فروختیم ولی هنوز 

پول آن را نگرفته بودیم که دستگیر شدیم.

پشت  پرده  جنایت  در خانه ویلایی!

طرح :علیرضا  بهاری

محاکمه پسر روانی به اتهام قتل پدر

ادای سوگند برای تبرئه از اتهام قتل شوهر

  

 ســرویس حــوادث // آرزو باهو از پرســتاران پرتلاش 
بیمارستان کودکان بندرعباس در پی ابتلای به بیماری کرونا 

و بروز عارضه ریوی به مقام شامخ شهادت دست یافت.
به گزارش خبرنگار دریا ؛وی اصالتا اهل فین بندرعباس بوده است.
شهیده آرزو باهو از پرستاران مطرح و نمونه هرمزگان بود که در 

چندین دوره مختلف به عنوان پرستار نمونه استانی و صاحب رتبه 
در عرصه ملی انتخاب شده بود.وی شامگاه چهارشنبه 7 خرداد 
آسمانی شــد.این ضایعه را به خانواده پرستار شهید و همکاران 
پرتلاش ایشــان در حوزه بهداشــت و درمان هرمزگان تسلیت 

می گوید.

شهادت یک پرستار هرمزگانی در پی ابتلا به کرونا 

           هرمزگان اولین شهید سلامت خود را تقدیم وطن کرد 



سعیده دبیری نژاد سرویس شهرستان ها //رئیس اداره تعاون روستایی بندرعباس از 
7 سند مالکیت تشکلها در تعاون روستایی بندرعباس خبرداد.

به گــزارش خبرنگار دریا ؛ محمدرضا درویش زاده گفت: مســتند 
سازی اموال و تشکل ها یکی از امور مهم وضروری است وبه منظور 

حفظ حراست ونگهداری ازبیت المال دولتی، اموال متعلق به شرکتها 
وتشکل های تعاونی روستایی، تولید،زنان وکشاورزی نیز باید دقیقأ 

شناسایی ومستند سازی صورت گیرد.

 7 سند مالکیت تشکلهای روستایی درتعاون روستایی بندرعباس صادر شد
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خبری

شهرستان

زهرا غفوری سرویس شهرستان // رییس هیات 
مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم گفت: 
گرچه ممکن است در کار اشتباه پیش بیاید ولی 

من تخلف را تحت هرشرایط نمی پذیرم.
به گــزارش خبرنــگار دریــا ،  حمیدرضا 
مومنی در هشتمین نشست شورای هماهنگی 
اقدامات پســاکرونا منطقه آزاد قشم در محل 
مرکز بین المللی رشد قشم افزود: قرار نیست 
عده ای با جــان و دل کار بکنند و از وقت 
خانواده و زندگی شــان بزننــد و خالصانه 
خدمت بکنند ولی یک عــده دیگر بیایند و 
مرتکب تخلفات مالی بشوند و وجهه سازمان 

را از بین ببرند.
وی با اشاره به اینکه برای مبارزه با هرگونه 
فســاد و تخلف اداری سیستم مالی و اداری 
سازمان منطقه آزاد قشــم تا پایان نیمه اول 

امســال کاملا مکانیزه می شود شرط  ادامه 
کار هــر مدیر فعلی و مدیــران بعدی را در 
این ســازمان اعلام دقیق دارایی آنها دانست 
و گفــت: من به عنوان رییــس هیات مدیره 
و مدیرعامل ســازمان پیشگام اعلام دارایی 
 شده و مدیران ســازمان نیز نسبت به اعلام 

دارایی های خود اقدام نموده اند.
مومنی گفت: شــفاف ســازی برای مقابله با 
تخلفات بطــور قطع نیازمند ابــزار کارآمد 
است که مکانیزه شدن سیستم های مدیریتی 

سازمان از اساسی ترین این ابزارهاست.
مومنی در بخش دیگری از سخنان خود اعلام 
هفتگی پیشرفت پروژه های 1۸گانه سازمان 
منطقه آزاد قشم را نشــانه ای از اهتمام این 
ســازمان برای به نتیجه رساندن آنها تا پایان 
دولت فعلی اعلام کرد و یادآور شد: عملکرد 
درآمد – هزینه سازمان را نیز ماهیانه بررسی 
می کنیم تا بتوانیم برای ماه بعد تصمیم گیری 
درســت بکنیم. وی امسال و سال بعد را یک 
فرصت مناســب برای سازندگی و شکوفایی 

اقتصاد منطقه آزاد قشم ارزیابی کرد و گفت: 
با توجه به اعلام ســال جهش تولید از سوی 
مقام معظم رهبری ســتاد جهــش تولید در 
اقتصادی و سرمایه گذاری سازمان  معاونت 
منطقه آزاد قشم فعالیت خود را شروع کرده 

است.
رییس هیات مدیره سازمان منطقه آزاد قشم 
در بخــش دیگری از ســخنان خود جذب 
ســرمایه گذاران را به منطقه آزاد قشم یک 
این ســازمان خواند  برای  رســالت حتمی 
و  یادآور شــد: من به همه مدیران سازمان 
بخصوص معاونت اقتصادی و سرمایه گذاری 
تاکید می کنم منتظر نشوید سرمایه گذاران به 
طرف شــما بیایند بلکه خودتان بروید دنبال 
ســرمایه گذاران و آنها را تشویق به سرمایه 

گذاری در قشم بکنید.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم همچنین 
با اشــاره به دلایل عــدم توفیق مناطق آزاد 
کشور نســبت به توجه نکردن به ریشه های 
مشکلات ســاختاری این مناطق در تاسیس 

مناطق آزاد جدید هشدار داد و گفت: توسعه 
و آبادانی مناطــق آزاد فعلی بهتر از افزایش 

تعداد مناطق آزاد کشور است.
براســاس این گزارش  معاون برنامه ریزی 
دبیرخانه شــورای عالی مناطق آزاد کشور 
نیز در این نشســت خدمت به مردم جزیره 
قشم را افتخاری برای  خود و سازمان منطقه 
 آزاد قشــم دانســت و گفت: وظیفه خودم

 می دانم که از تک تک انســان های بزرگی 
که آجر روی آجر گذاشتند و منطقه آزاد قشم 
را به این درجه از توسعه و پیشرفت رساندند، 

تقدیر کنم.
دکتر جعفر آهنگران با اشــاره به آشــنایی 
طولانی خود از روند مدیریتی سازمان منطقه 
آزاد قشــم افزود: گرچــه در برخی مقاطع 
ضعف مدیریت در این ســازمان به اعتبار آن 
ضربه زد اما با آمدن مهندس مومنی از سال 
۹۲ اعتبار سازمان منطقه آزاد قشم احیا شد 
که این به نظر من بزرگترین دستاورد سازمان 

در بعد از آن  مقطع زمانی بود.  

وی گفت: مهندس مومنی در بدترین شرایط 
مســئولیت را در این سازمان بعهده گرفت و 
بــا مدیریت منحصربفرد خــود در طول این 
ســال ها کارهای بزرگی انجام داد که نجات 
سواحل قشم از مهم ترین آنها بشمار می رود.
آهنگران اجرای پروژه های عظیم در قشــم 
را از دیگر اقدامات سازمان منطقه آزاد قشم 
به رهبری مهندس مومنــی خواند و تصریح 
کرد: ارزش این پروژه ها تا پایان سال ۹۹ و 
تا قبــل از خرداد 1۴۰۰به ۳۰۰هزار میلیارد 
ریال بالغ می شــود که در تاریخ مناطق آزاد 

کشور یک رکورد است.
به گفته وی ســال 1۴۰۰ سال تغییر بنیادی 
چهــره قشــم خواهد بود و بطــور قطع این 
موضــوع در اقتصــاد ملی کشــور تاثیرات 

شگرفی خواهد گذاشت.
وی پروژه های در دست اجرای منطقه آزاد 
قشم را افتخاری در کارنامه دولت و کارنامه 
مدیرعامل ســازمان دانست و گفت: مهندس 
مومنی بیشــترین حضور را در جزیره قشم 
دارد و دکتر بانک مشــاور رییس جمهوری 
و دبیر شــورای عالی مناطق آزاد کشور از 
مدیریــت و پــروژه های منطقه آزاد قشــم 
رضایــت کامــل دارند. بنا بــر این گزارش 
مرتضی شیخ زاده معاون فرهنگی، اجتماعی 
و گردشگری سازمان منطقه آزاد قشم نیز در 

این نشست  آخرین وضعیت شیوع ویروس 
کرونا را در قشــم تشریح کرد و ناصر ذاکری 
سرپرســت مدیریت طرح و برنامه و  فرامرز 
مومنی مدیــر عامل شــرکت آب و برق و 
تاسیسات قشم هم گزارشی از حوزه مدیریت 

خود ارائه کردند.
لازم به ذکر است در حاشیه هشتمین نشست 
منطقه  اقدامات پسا کرونا  شورای هماهنگی 
آزاد قشــم در حضور رییس هیات مدیره و 
مدیرعامل ســازمان و جمعی از مشــاوران، 
معاونــان و مدیران در محل مرکز بین المللی 
رشد قشــم از پیراهن ســیلینگ قایق هاي 
بادباني بمناسبت آزادسازی خرمشهر با شعار 

» خرمشهر نماد مقاومت« رونمایی شد.
گفتنی است، جامعه سیلینگ خلیج فارس به 
عنوان اولین مجمع تخصصی ورزشی دریایی 
کشــور در حال حاضر متشــکل از هیئت 
قایقرانی اســتان هرمزگان ، هیئت قایقرانی 
اســتان بوشــهر ، هیئت قایقرانی منطقه آزاد 
قشــم، هیئت قایقرانی منطقــه آزاد کیش و 

هیئت قایقرانی بندرلنگه، است.
 ســیلینگ )بادبانی( از اولیــن المپیک )آتن 
1۸۹۶( در تمامی ادوار المپیک حضور داشته 
اســت و هم اکنون یکی از پرمدال آورترین 
رشــته های ورزشــی حاضر در این رقابت 

هاست. 

رییس هیات مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم: 

تخلف تحت هرشرایطی قابل قبول نیست

  فرآیندهای گمرکی در قشم تسهیل می شود 
 سرویس شهرســتان // مدیرکل گمرک قشم گفت: تسهیل 
فرآیندهــای گمرکی همراه با آمــوزش قوانین به جامعه هدف 
از اولویت هــای این ارگان در جزیره قشــم اســت. علیرضا 
قنبری باغســتانی در جمع خبرنگاران اظهار داشت: گمرک را 
می توان ســازمانی تعطیل ناپذیر دانســت که همواره در حال 
خدمات  رســانی به جامعه است.وی افزود: بسیاری از مراجعه 
کنندگان تصور می کنند فرآینــد انجام امورات آن ها در گمرک 
بســیار پیچیده اســت و تغییر این نگرش یکی از اولویت های 
گمرک قشم به شــمار می رود.مدیرکل گمرک شهرستان قشم 
تصریح کرد: یکی از موثرترین برنامه ها در این راستا برگزاری 
دوره آموزشی برای افرادی است که از گمرک خدمات دریافت 
می کنند.قنبری ادامه داد: آشناســازی مردم با قوانین و مقررات 
می تواند برای تعدیل تصورات راهگشــا باشد.وی اضافه کرد: 
ارتقای آگاهی عمومی مراجعین بســیار حائز اهمیت اســت و 
بهره گیری از تریبون های نمازجمعه و فضای شــهری از دیگر 
ابزارهای تحقق این مهم هستند.مدیرکل گمرک شهرستان قشم 
از تسهیل فرآیندهای گمرکی بویژه در بنادر پل و لافت به عنوان 
اولویتی دیگر یاد کرد و گفت: افزایش سرعت اینترنت، ارتقای 
کمی و کیفی نیروی انسانی و نیز تامین کارآمد نیازهای ابتدایی 
نظیر آب و برق ضــرورت دارد.به گزارش فارس ، قنبری بیان 
کرد: تلاش در راستای کاهش مراحل گمرکی و هزینه تمام شده 
کالا برای واحد های تولید کننده را با جدیت دنبال خواهیم کرد.

وی خاطرنشان کرد: اســتقرار واحد صدور کاپوتاژ در اسکله 
لافت برای گره گشایی و سرعت بخشــی به کار مردم نیازمند 

همراهی و همکاری تمامی سازمان های مربوطه است.

در راستای برخورد با شناورهای 
بی هویت و غیر مجاز انجام شد  

توقیف ۴ فروند قایق غیر مجاز در جزیره فارور  
 سرویس شهرســتان// فرمانده یگان حفاظت منابع شیلات 
هرمــزگان از توقیف چهار فروند قایق غیر مجاز  که در اطراف 
جزیره فارور اقدام به صیادی کــرده بودند خبر داد.به گزارش 
خبرنگار دریا  ، سرهنگ حســن آزادی با اشاره به آثار صید 
های مخــرب و غیر مجاز  گفت : عوامل پایگاه حفاظت منابع 
آبزیان شــیلات بندرلنگه در اطراف جزیره فارور طی گشــت 
شبانه موفق به شناسایی و دســتگیری هشت نفر متهم در این 
زمینه شــده اند.وی تصریح کرد در این راستا چهار فروند قایق 
موتوری بی هویت و چندین طاقه تور محاصره ای ) از ادوات 
صید مخرب( توقیف شده اســت.فرمانده یگان حفاظت منابع 
شیلات هرمزگان گفت : تلفن ۳۳۳۳1۴۳۴ ستاد یگان حفاظت 
از منابع آبزیان شیلات هرمزگان برای دریافت هر گونه اخبار و 
اطلاعات در راستای صید و  صیادی و مقابله با صید غیر مجاز 

به صورت شبانه روزی پاسخگوی مخاطبین این حوزه است.

پرداخت اعتبار شهرداری ها در قشم منوط به رفع مشکلات مسکن مهر است
سرویس شهرستان // اختصاص بودجه در کمیته 
به شهرداری های قشم،  ریزی شهرستان  برنامه 
درگهان و سوزا منوط به رفع مشکلات ساکنان 

مسکن مهر است. 
فرماندار قشم در جلسه شورای مسکن شهرستان 
گفــت: جمعیت قابل توجهی در شــهرک های 
موسوم به مســکن مهر ساکن هستند که بیشتر 
 آنان را اقشار متوسط و کم درآمد جامعه تشکیل

 می دهند.
علیرضــا نصری افزود: آب، بــرق و فاضلاب 
مسکن های مهر در شرایط مناسبی قرار گرفته و 
مساله آسفالت محله های آن باید تا قبل از هفته 

دولت تکمیل شود.
وی ادامــه داد: همچنیــن ارســال جانمایی 
کاربری های مختلف به دستگاه های مسوول با 

سرعت انجام و  پیگیری شود.
فرمانــدار قشــم تصریــح کرد: اجــرای زیر 

ساخت های آموزشی، رفاهی و خدماتی با توجه 
به جمعیت شهرک ها باید با سرعت انجام شود.

 وی در ادامه با اشاره به اختلاف نظرهای موجود 
در موضوع بازآفرینی شــهری و اصلاح بافت 
فرسوده، گفت: اختلاف دیدگاه و سلیقه نباید مانع 

رفع مشکلات مردم شود.
نصری تاکید کــرد: تامین نشــدن برخی زیر 
ســاخت ها در این محله ها منجر به بروز فجایع 
انسانی می شــود و در صورت ادامه بی توجهی 
ورود مدعــی العموم برای خاتمه مشــکلات 

ضروری است.
وی به مشــکلات تامین آب روستایی اشاره و 
خاطرنشان کرد: تنها منبع تامین آب شهرستان 
قشم بر خلاف ســایر شهرستان ها آبشیرینکن 

است.
فرماندار قشم با اشاره به احداث ۲ آبشیرینکن 
سه هزار متر مکعبی افزود: تا زمان بهره برداری 

از آن بــا اولویت قــرار دادن تامین آب مردم و 
مدیریت مصرف باید در جهت کاهش مشکلات 

خانواده های روستایی حرکت کنیم.
وی با تاکید بر افزایش سرعت  اصلاح شبکه های 
آب رسانی افزود: تامین آب مردم باید در اولویت 
قرار گیرد و این امر مهم تر ازآبرسانی به شرکت ها 

و سایر متقاضیان بخش خصوصی است.
نصری گفت: اداره آب و فاضلاب شهرســتان 
باید آسیب شناسی جامعی درباره نحوه توزیع 
آب و مسیر دسترسی مردم انجام دهد و با کمک 
خانواده هــا، مدیریت مصــرف و جلوگیری از 

هدررفت آب را دنبال کند.
به گزارش ایرنا ؛ شهرســتان قشــم شــامل 
جزیره های قشم، هنگام و لارک با حدود 15۰ 
هزار نفر جمعیت از تنگه هرمز به موازات ساحل 
استان هرمزگان در میان آب های خلیج فارس 

گسترده شده است.

سرویس شهرســتان// امام جمعه میناب 
گفت: سازمان ها و دستگاه هایی که از ملک 
موقوفه بهره برداری می کنند، طبق شــرع 
و قانون مکلف به پرداخــت حقوق قانونی 

موقوفات هستند. 
دیدار  در  حجت الاســلام صفایی حائری 
رئیس اداره اوقاف و امور خیریه شهرستان 
میناب با امام جمعه شهرستان درباره پرداخت 
حقوق موقوفات اظهار کرد: پرداخت حقوق 
موقوفات وظیفه اســت و افرادی از جامعه 
اسلامی که مستأجر موقوفات هستند باید 

نسبت به این امر اهتمام داشته باشند.
وی با تأکید بر اینکه بحث وقف از واجباتی 
است که قابل تغییر نیست، تصریح کرد:  در 
هیچ شرایطی کسی نمی توانند در نیت وقف 

و یا شرایط آن تغییر اعمال کنند.
امــام جمعه مینــاب افزود: اگــر ادارات، 
سازمان ها و دستگاه هایی که از ملک موقوفه 
بهره برداری می کنند، تحت تصرف یا اجاره 
آنها بوده یــا دخل و تصرف کرده و اعیانی 
در آن ساخته اند، طبق شرع و قانون مکلف 

به پرداخت حقوق قانونی موقوفات هستند.
وی تاکید کرد:  عــدم پرداخت یا به تعویق 

انداختن اجاره و حقوق موقوفه نیز تأثیری 
در اصل ماجرا نمی گذارد تا به این امید که 
شاید در آینده فراموش و حذف شود؛ هیچ 
امکانی وجود ندارد که کســی بتواند اجاره 
و حقوق موقوفــه را نادیده بگیرد بنابراین 
دســتگاه های مختلف باید بدانند که وقتی 
ملکی موقوفه است، چارچوبی دارد و بدهی 

دیون آن را باید پرداخت.
حجت الاســلام صفائی حائــری در ادامه 
با اشــاره به عمل امینانه بــه نظر واقفین 
خیراندیــش، گفت: یکــی از اصلی ترین 
رســالت های اوقاف اجرای نیات است که 
در این راستا باید تلاش مضاعفی صورت 

پذیرد.
امام جمعه شهرستان میناب مسئولیت شرعی 
و قانونی در قبال اجرای نظر واقف را یادآور 
شد و افزود: عمل به نیت های مختلف واقفین 
که در وقف نامه ها ثبت و ضبط شده بهترین 
تبلیغ عملی برای ایجــاد وقف های جدید 

است.
مصطفی محب زاده خاطرنشان کرد: یکی از 
دغدغه های اوقاف نشــان دادن برکت های 
وقــف و هدایت جوانان به ایــن امر خدا 

پسندانه وقف است. 
وی ادامه داد: بواسطه وجود سه هزار و۸۶ 
رقبه فعال و۸۴1 مسجد و حسینیه در میناب، 
این شهرستان از حیث رتبه در ثبت موقوفات 

رتبه دوم در سطح استان هرمزگان دارد. 
رئیس اداره اوقــاف و امور خیریه میناب 
اظهار داشــت: قدیمی تریــن موقوفه این 
شهرســتان مربوط به ۲۲۰ سال پیش بوده 
که توسط شــیخ عبدالعلی ابن عبدالحسین 
در روستای شــهوار این شهرستان به ثبت 

رسیده است. 
به گزارش فارس  ، محب زاده با بیان اینکه 
روستای شهوار قدیم، شهمرادی و ماتم قلعه 
از شاخص ترین موقوفات میناب می باشد، 
تصریح کرد: همچنین ۹1۶ رقبه بدون سند 
در این شهرســتان وجود دارد که امســال 
رقبات زیادی سند دار خواهد شد. وی یاد 
آور شد: همواره ارتباط و تعامل سازنده ای 
میان اداره اوقاف و رســانه وجود داشته که 
امید اســت این ارتباط در طول سال وجود 
داشته باشد و اصحاب رسانه با بیان عملکرد 
و اقدامات اوقاف و امــور خیریه به مردم 

بازگو کنند.

امام جمعه میناب: 
عمل به نيت وقف کننده مهم ترین وظيفه اوقاف است

سعیده دبیری نژاد سرویس شهرســتان // رئیس اداره تعاون روستایی شهرستان بندرعباس ازخرید 
تضمینی –مباشــرتی بیش از 4هزار تن گندم در شبکه تعاون روستایی خبردادو گفت: خرید گندم از 
اواخر فروردین، با ســطح زیر کشت 1000هکتار درشهرستان حاجی آباد،  بخش فازغان توسط اتحادیه 

بندرعباس آغاز و تا اواخر خرداد در این شهرستان ادامه دارد. به گزارش خبرنگار دریا ، وی افزود: 
گندم خریداری شده بالغ بر ۶7 میلیارد و۸1۳ میلیون ریال ارزشگذاری شده است.

                   آگهی فقدان سند مالکیت                     
 نظر به اینکه آقای یوسف محمودی کندر فرزند محمد مالک ششدانگ پلاک ۱۵۳۸ فرعی از ۷ -اصلی به موجب دو فقره استشهادیه محلی مدعی شده اند که 
سند مالکیت پلاک مزبور تحت عنوان ششدانگ یک قطعه زمین در دست ساختمان واقع در دهبارز رودان بخش سه رودان ذیل ثبت۱9۵۲ صفحه ۲۰۸ دفتر 
جلد ۱۱ ثبت و سند مالکیت آن به شماره سندمالکیت ۵۳۳9۵6سری الف ۸9 صادر و تسلیم گردیده است به علت جابجایی اثاثیه منزل مفقود گردیده است 

تقاضای صدور سند مالکیت المثنی پلاک فوق برابر ماده ۱۲۰ آیین نامه قانون ثبت و تبصره های ذیل آن نموده است لذا در اجرای ماده مزبور اعلام 
می گردد چنانچه هرکس مدعی انجام معامله یا سند مالکیت نزد او می باشد بایستی از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ۱۰ روز اعتراض خود 
را به اداره ثبت رودان تسلیم و رسید اخذ نمایددر صورت  عدم اعتراض و عدم ارائه سند مالکیت اداره ثبت اسناد و املاک رودان مطابق ماده ۱۲۰ 

آیین نامه مزبور به صدور سند مالکیت المثنی به نام متقاضی اقدام خواهد نمود .تاریخ انتشار :۱۳99/۳/۱۰         ۱۱۱/م /الف 
یحیی شیروانی رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رودان

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

خرید 4 هزار تن گندم تضمينی توسط شبکه تعاون روستایی بندرعباس

     
                  آگهی مزایده اتومبیل 

به موجب پرونده اجرایی کلاسه9۸۰۱۲۲۲ یک دستگاه اتومبیل وانت پیکان تولید ۱۳9۰رنگ سفید شیری به شماره انتظامی۸4-4۸6 د۵۷ 
به  شــماره شاســیnaaa ۳6 aa  ۷ c g۲۷۷969 شماره موتور ۱۱4۰۰99۲۸9متعلق به مرتضی سلیمانی احمدی که به موجب 
سند نکاحیه ۱۵4۸۲مورخ ۱۳۸۱/۱۲/۷منجر به صدور اجرائیه و تشکیل پرونده اجرایی به شماره 9۸۰۱۲۲۲ گردیده که حسب 
درخواست بستانکار پرونده اجرایی خودرو فوق توسط راهنمایی و رانندگی توقیف و به پارکینگ گامبرون به آدرس بلوار راه 
آهن  منتقل و توسط کارشناس رسمی دادگستری با وضعیت موتور و گیربکس قسمتهای فنی در حد مدل نیاز به تعمیرات دارد 
وضعیت لاستیک ها ۵۰ درصد سالم وضعیت اتاق و داخل اتاق بدنه پوسیدگی دارد سیم کشی خوب تودوزی  مناسب شیشه ها 
سالم آینه بغل دارد وضعیت استهلاک مستعمل درصد استهلاک 4۵ درصد ارزش خودرو موضوف به مبلغ ۲6۰/۰۰۰/۰۰۰ریال) 
دویســت و شصت میلیون ریال ( ارزیابی و قطعی گردیده از ســاعت 9 الی ۱۲ در روز چهارشنبه مورخ 99/۳/۲۱در اداره ی 

اجرای اسناد رسمی بندرعباس از طریق مزایده به فروش می رسد مزایده از مبلغ فوق شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی نقدا فروخته می شد شرکت در 
جلسه مزایده برای عموم آزاد است و فروش کلا نقدی  است شرکت در مزایده منوط به پرداخت  ده درصد مبلغ مزایده به حساب سپرده ثبت )به موجب 
یک فقره چک تضمین شده بانکی به مبلغ  پایه مزایده در وجه اداره اجرای اسناد رسمی بندرعباس(و حضور خریدار یا نماینده قانونی او در جلسه مزایده 
است وبرنده مزایده مکلف است مابه التفات مبلغ فروش را ظرف مدت پنج روزاز تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نماید ودر صورتی که ظرف 
مهلت مقرر مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز ننمایید مبلغ مذکور  قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه واریز خواهد شد جلسه مزایده در همان 
ساعت و مکان تشکیل خواهد شد و مزایده از مبلغ فوق شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی نقدا فروخته می شد وکلیه هزینه های قانونی اعم از انتقال سند 
به عهده برنده مزایده است ضمنا چنانچه روز مزایده تعطیل رسمی اعلام گردد مزایده روز اداری بعد از تعطیلی در همان ساعت و مکان مقرر برگزار خواهد 

شد.  .تاریخ انتشار :۱۳99/۳/۱۰    99/۱۰۷ /م الف 
 مریم چمنی رئیس اداره اجرای اسناد رسمی بندرعباس

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

                     
                   آگهی فقدان  سند مالکیت

 نظر به اینکه خانم هدی دورنه فرزند عبداله به موجب وکالت شماره ۱۰۸۰6مورخ۱۳9۸/۱۱/6 تنظیمی دفترخانه ۵۱ بندرعباس 
از آقای علیرضا عرفانیان آن فرزند علی اصغر به استناد دو فقره استشهادیه محلی به وارده شماره ۱/۱۱۳۲مورخ۱۳99/۱/۳۱ در 
خصوص پلاک ثبتی ۳4 فرعی از 6۲۱ اصلی مفروز و مجزا شده از ۳فرعی از اصلی مذکور) قطعه 6 تفکیکی ( واقع در چهارراه 
فاطمیه بخش ۰۱حوزه ثبت ملک ناحیه یک بندرعباس مدعیست که سند مالکیت سه دانگ  مشاع از ششدانگ عرصه و اعیان 
یک قطعه واحد تجاری به شماره چاپی6۱۲6۸4 سری الف سال 9۱ که در صفحه ۱6۰ دفتر املاک جلد ۳۸۸ ذیل شماره ۸۱۸۵9 
به نام علیرضا /عرفانیان فرزند علی اصغر شماره شناسنامه 4۵۱4 تاریخ تولد ۱۳6۲ دارای شماره ملی ۰۰6۵9۵۳9۳۲ثبت و سند  
مالکیت صادر و تسلیم گردیده به علت جابجایی مفقود شده لذا نامبرده تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده لذا استناد ماده 
۱۲۰ آیین نامه اصلاحی و تبصره ذیل آن بدینوسیله اعلام میشود هرکس مدعی انجام معامله نسبت به پلاک مذکور و وجود اصل 

سند مالکیت در نزد خود میباشد بایستی از تاریخ انتشار آگهی ظرف مدت ۱۰ روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به اداره تسلیم و رسید اخذ 
نماید در غیر این صورت وفق مقررات اقدام می گردد. 99/۱۰9 م الف      تاریخ انتشار :۱۳99/۳/۱۰  

 ابوالحسن دستوری رئیس اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک بندرعباس

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

                     
                       آگهی فقدان  سند مالکیت

 نظر به اینکه خانم هدی دورنه فرزند عبداله به موجب وکالت شماره ۱۰۸۰6 مورخ۱۳9۸/۱۱/6 تنظیمی دفترخانه ۵۱ بندرعباس از آقای 
علیرضا عرفانیان  فرزند علی اصغر و ایشان به موجب وکالت نامه شماره 4۳۳۵۱مورخ ۱۳9۲/۱/۱۱تنظیمی دفترخانه ۳6 بندرعباس از حسن 

شاهی فرزند ابراهیم به استناد دو فقره استشهادیه محلی به وارده شماره۱/۳۸۳۷۲ مورخ ۱۳9۸/۱۲/۳در خصوص پلاک ثبتی ۳4 فرعی از 
6۲۱اصلی مفروز و مجزا شده از ۳ فرعی از اصلی مذکور )قطعه 6 تفکیکی ( واقع در چهارراه فاطمیه بخش۰۱ حوزه ثبت ملک ناحیه یک 
بندرعباس مدعیست که سند مالکیت سه دانگ مشاع از ششدانگ عرصه و اعیان یک قطعه واحد تجاری به شماره چاپی6۱۲6۸۵ سری 
الف سال 9۱ که در صفحه ۱6۳ دفتر املاک جلد ۳۸۸ ذیل شماره ۸۱۸6۰به نام بنام حسن شاهی فرزند ابراهیم شماره شناسنامه6۱46 

تاریخ تولد۱۳۵4 دارای شماره ملی۳۳9۰4۳۷۳۸۱ ثبت و سند مالکیت صادر و تسلیم گردیده به علت جابجایی مفقود شده لذا نامبرده تقاضای صدور سند مالکیت المثنی 
نموده لذا استناد ماده ۱۲۰ آیین نامه اصلاحی و تبصره ذیل آن بدینوسیله اعلام میشود هرکس مدعی  انجام معامله نسبت به پلاک مذکور و وجود اصل  سند مالکیت در 
نزد خود میباشد بایستی از تاریخ انتشار آگهی ظرف مدت ۱۰ روزاعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به اداره تسلیم و رسید اخذ نماید در غیر این صورت وفق 

مقررات اقدام می گردد.99/۱۱۰ م الف    تاریخ انتشار :۱۳99/۳/۱۰  
 ابوالحسن دستوری رئیس اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک بندرعباس

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

طرح :  معصومه سراجی
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 13:13:3۷
 20:1۴:11

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب

0۴:36:10  اذان صبح
 06:08:۴۷
 13:0۴:5۴
 20:00:03
 20:1۷:۴9 

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

: 0۴:03:0۷  اذان صبح
 05:33:18
 12:23:3۴
 19:12:58

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب

0۴:26:۴5  اذان صبح
 06:00:25 :
 12:58:0۴
 19:5۴:۴۴
 20:12:۴0 :

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

0۴:06:06  اذان صبح
 05:۴0:50
 12:39:59
 19:38:10
 19:56:16

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب 

0۴:26:25  اذان صبح
 06:01:51 :
 13:01:59
 20:01:10
 20:19:22

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

0۴:20:39  اذان صبح
 05:5۴:25 
 12:۴9:31
 19:۴3:۴9
 20:01:۴9 

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب 20:32:31  اذان مغرب  اذان مغرب

طالع بینی

ســرویس اقتصادی // معــاون هماهنگی امور 
اقتصادی اســتانداری هرمزگان گفت: ۲3 دفتر 
خدمات سرمایه گذاری در دستگاه های اجرایی 
هرمزگان با هدف ســرعت بخشیدن به امورات 
سرمایه گذاران با پیگیری دفتر سرمایه گذاری 

استانداری هرمزگان طراحی و ایجاد شده است.
  به گزارش خبرنگار دریا ، دکتر ایرج حیدری 
در جلســه کارگروه ســرمایه گذاری استان 
هرمزگان با اشاره کسب دوم رتبه سرمایه گذاری 

توسط استان در سطح کشور، عنوان کرد: کسب 
رتبه دوم جذب سرمایه گذاری خارجی توسط 
استان هرمزگان در سطح کشور مرهون مدیریت 
و حمایت همه جانبه استاندار هرمزگان از حوزه 
ســرمایه گذاری اســتان و همکاری مجموعه 

دستگاه های اجرایی است.
 وی با اشــاره به طراحی دفتر خدمات سرمایه 
گذاری در دســتگاه های اجرایــی، افزود: ۲۳ 
دفتر خدمات ســرمایه گذاری در دستگاه های 
اجرایی اســتان هرمزگان با تجهیزات و نیروی 
انسانی مســتقل و شرح وظایف مشخص برای 
سرعت بخشیدن به روند امورات سرمایه گذاران  
با پیگیــری دفتر حمایت از ســرمایه گذاری 

استانداری طراحی و ایجاد شده است.
 معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری 
هرمزگان در همین رابطه خاطرنشان کرد: گره 
گشایی از کار سرمایه گذاران مهمترین مطالبه از 
دفاتر خدمات سرمایه گذاری در دستگاه های 
اجرایی است و انتظار است مدیران دستگاه های 
اجرایی اختیارات ویژه به این دفاتر تفویض کنند 
و کارشناسان مجرب و متخصص حوزه سرمایه 

گذاری در این بخش مستقر شوند.
 حیدری گفت: کاهش ســامانه های مرتبط با 
سرمایه گذاری در دستگاه های اجرایی و ایجاد 
سامانه یکپارچه سرمایه گذاری به همراه تدوین 
بانک اطلاعات ســرمایه گذاری می تواند تاثیر 

شایانی در رفع موانع پیش روی حوزه سرمایه 
گذاری و سرعت بخشیدن به کارها در این حوزه 

کند.
 معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری 
هرمزگان با تاکید بر تدوین اطلس پروژه های 
ســرمایه گذاری، اظهار داشت: عملیاتی کردن 
طراحی و تدوین اطلس پروژه های ســرمایه 
گذاری به همراه اخذ مجوزهای مورد نیاز برای 
لکه های مشخص شده سرمایه گذاری عاملی 
اســت که می تواند روند جذب سرمایه گذاری 

را سرعت بخشد.
 وی بــا تاکید بر تشــکیل شــورای مهارت، 
خاطرنشان کرد: شــکیل شورای مهارت برای 

تربیت نیروی انســانی متخصص و مهار مورد 
نیاز پروژه های ســرمایه گذاری در دستور کار 

دستگاههای اجرایی ذیربط قرار گیرد.
 حیدری افــزود: دســتگاه های اجرایی موانع 
جذب سرمایه گذاری در حوزه تخصصی خود 
را شناســایی و رفع نمایند. معاون هماهنگی 
امور اقتصادی استانداری هرمزگان با تاکید بر 
بکارگیری ظرفیت شورای گفت وگوی دولت و 
بخش خصوصی برای جذب ســرمایه گذاری، 
گفت: باید از ظرفیت بخش خصوصی به ویژه 
شورای بخش خصوصی و دولتی برای سرعت 
بخشیدن به روند جذب سرمایه گذاری ها نهایت 

استفاده بعمل آید.
 وی افزود: هرمزگان ظرفیت های بی بدیلی در 
حوزه های مختلف برای سرمایه گذاری به ویژه 
در بخش گردشگری برخوردار است که نیازمند 
برنامه ریزی و همت برای شکوفایی استعدادهای 

استان در این زمینه است.
 حیــدری تصریح کرد: دســتگاه های اجرایی 
روند جذب تسهیلات ارزان قیمت برای سرمایه 
گذاری  را با پیگیری از طریق شــبکه بانکی 

سرعت بخشند.
 معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری 
هرمزگان افزود: دفاتر جدید سرمایه گذاری در 
راستای مرکز خدمات سرمایه گذاری بستری 
برای سرمایه گذاران در هرمزگان برای دریافت 
خدمات مورد نیاز در کمترین زمان ممکن است 
و ضروری اســت مدیران دستگاه های اجرایی 
این مهــم را به صورت عینی و ملموس جامعه 

عمل بپوشانند.

معاون استاندار هرمزگان تاکید کرد 

ضرورت ایجاد سامانه یکپارچه سرمایه گذاری و بانک اطلاعات 

 19:30:2۴

 فروردین : 
این اواخر نســبت به رویاهایتان دچار شک و 
تردید شده اید، ولی حالا وقت آن است که بار 
دیگر خودتان را باور کرده و با اعتماد به نفس به 
سوی رسیدن به خواسته هایتان پیش بروید. روابطتان به وضعیتی 
رسیده اند که برایتان بسیار آشناست و احساس می کنید که قبلا هم 
به چنین مرحله ای رسیده بودید. مسئله ای که پیش از این حل شده 
بود و فکر می کردید دیگر برایتان مشکلی ایجاد نخواهد کرد دوباره 
سر باز کرده و به توجه و رسیدگی شما نیاز دارد. خوشبختانه حالا 
شما آمادگی بیشتری برای مقابله با این مشکل دارید و تجربه کافی 
برای حل کردن آن، ولی این بار برای همیشــه، را خواهید داشت. 
فقط باید در نظر داشته باشید که پیش از برداشتن هر قدمی خوب 

به آن فکر کنید.
اردیبهشت :    

خوشحال باشید! موانعی که در سر راه رسیدن 
شــما به اهدافتان قرار داشــته اند امروز رو به 
حل شــدن پیــش خواهند رفت. برای شــما 
اردیبهشتی هایی که عاشق ثبات و مداومت هستید رابطه ای که از 
آزمون گذشت زمان سربلند بیرون آمده باشد از ارزشی فوق العاده 
برخوردار است. این چند ماه اخیر اوضاع کمی تغییر کرده است و 
شما در حســرت این هستید که به وضعیت سابق بازگردید، ولی 
پیش از آن که بتوانید به ثباتی که آرزویش را دارید برسید باید این 
دوره را با موفقیت گذرانده و ببینید چه کار هایی برای رسیدن به این 
خواسته خود باید بکنید. از هر اقدامی که از روی خشم و عصبانیت 
اســت اجتناب کنید، چرا که تنها رسیدن شما به خواسته تان را به 

تعویق خواهد انداخت.
 خرداد :

شما با این که برای رسیدن به حمایتی که برایتان 
از اهمیتی ویژه برخوردار است با دیگران راه بیایید 
مشکلی ندارید، ولی گاهی اوضاع آنقدر پیچیده 
می شود که نمی دانید چه سیاستی را باید در پیش بگیرید. شاید فکر 
می کردید که در وضعیت خوبی به سر می برید و هیچ خطری شما 
را تهدید نمی کند، ولی امروز ناگهان با چالشی مواجه شده اید که 
مستلزم این است که دل به دریا زده و ریسک کنید. شک و تردید 
را کنار بگذاریــد و در رابطه با اهدافتان با اطمینان پیش بروید و 
در رویکردتان برای رســیدن به آن ها انعطاف پذیر باشید تا ببینید 
اوضاع دوباره به نفع شما پیش خواهد رفت. اگر نسبت به عشقتان 
با بی تفاوتی برخورد کرده اید هر چه سریعتر باید این رفتار خود 

را جبران کنید.
 تیر :

شاید اوایل امسال راه تازه ای را شروع کرده باشید 
که خیلی زود مجبور شــده ایــد آن را به خاطر 
کار های دیگری که به توجه و رســیدگی شما 
نیاز دارند کنار بگذارید. شکی نیست که شما دارید تلاش می کنید 
مسئولیت هایی که الان دارید را به نحو احسن به انجام برسانید، ولی 
شاید به عنوان پاداش سعی و تلاشتان، فرصتی دوباره برایتان فراهم 

شده است تا کاری که کنار گذاشته بودید را از سر بگیرید. 
 مرداد :

طی چند ماه گذشته مسئولیت زیادی در رابطه با 
خانه و خانواده به عهده شما نبوده است و تا حدود 
زیادی آزادی عمل داشــته اید، ولی حالا دوباره 
خانواده تان به شما نیاز دارد و باید هر چقدر که در توانتان است به 
آن ها توجه و رسیدگی کنید. اگر خودتان کار های دیگری داریدکه 
برایتان از خدمت کردن به دیگران مهم تر هستند به آن ها غر نزنید. 

 شهریور :
امروز انگار همه کارهایتان فوریت شدیدی پیدا 
کرده اند و نمی توانید خودتان را با سرعت آن ها 
هماهنگ کنید. شما بی آن که نتیجه مورد نظرتان را به دست آورده 
باشید تنها از کاری به سراغ کاری دیگر می روید. با این حال انرژی 
مثبتی که احساس می کنید باعث می شود باور داشته باشید می توانید 
به همه کارهایتان برســید و همین موضوع کمک زیادی به شما 

خواهد کرد. 
  مهر :

با نگاهی مجدد بــه وضعیت اقتصادیتان متوجه 
خواهید شــد که باید در بعضی از تصمیماتی که 
پیش از این گرفته اید تجدید نظر هایی بکنید. با وجود این که برخی 
از بخش های نقشه هایتان دقیقا طبق پیش بینی خودتان پیش رفته 
اند، برخی از چالش هایی که با آن ها مواجه شده اید را در خوابتان 

هم نمی دیده اید. 
  آبان :

شــاید تا همین چند روز پیش هــم این طور به 
نظرتان می رســید که چالش های ســال پیش را 
بالاخره پشت سر گذاشته اید، ولی اتفاقاتی که اخیرا افتاده اند نشان 
دهنده این هســتند که هنوز سایه هایی از گذشته باقی مانده اند که 

باید به آن ها رسیدگی شود. 
  آذر :

شــاید احساس کنید که شرایط موجود از کنترل 
شما خارج شده و تلاش هایی که برای مدیریت 
آن ها می کنید بیهوده هستند و تنها پیشرفت شما 
را محدود می کنند. شما هیچ علاقه ای ندارید که در یک وضعیت 
تکراری باقی بمانید و دوســت دارید با سرعت تمام به جلو پیش 

بروید.
دی :   

گاهی بــا خودتان فکر می کنید کــه روابط و 
فعالیت های اجتماعی تنها چیز های دست و پا 
گیری هستند که حواستان را از اهداف اصلیتان 
منحرف کرده و نمی گذارند به کار های مهمتان برسید. ولی در حال 
حاضر با افرادی در ارتباط هستید که می توانند اثرات مثبتی روی 
پیشرفت شما داشته باشند. با این حال باید حواستان را جمع کنید و 

حتی در این روابط هم حد و حدود را رعایت کنید. 
 بهمن :

با وجود این که درگیری هایی که این اواخر با یکی 
از اطرافیانتان داشــته اید به ظاهر حل شده اند، 
نبردی عمیق تر همچنان در جریان است. موضع 
شما در مورد این مسئله کاملا مشخص است، ولی شاید نظر دیگران 

با شما فرق داشته باشد. 
اسفند :  

وقت آن فرا رســیده اســت که دوباره به سراغ 
رویایی که چند وقت پیش به شما انرژی بسیاری 
داده بود، ولی حالا آن را کنار گذاشته اید بروید. 
شــاید وظایف و مسئولیت های روزمره تان شما را از رسیدگی و 
توجه به آن باز داشته باشــند، ولی اگر خوب فکر کنید می بینید 
نقشه هایی که قبلا برای این رویایتان کشیده بودید خیلی هم واقع 

گرایانه نبوده اند. 

طرح امیر کاربخش

سرویس اقتصادی // سخنگوی سهام عدالت از تمدید 
مهلت انتخاب روش آزادســازی سهام عدالت تا 15 
خرداد خبر داد و گفت: از دهم خرداد ماه 30 درصد از 
هر سهم آزاد می شود و صاحبان کدبورسی می توانند 

نمادها را معامله کنند.
حسین فهیمی، سخنگوی سهام عدالت گفت: مهلت 
مراجعه به ســایت samanese.ir بــرای انتخاب 
روش مدیریت مستقیم سهام عدالت که قبلًا هشتم 
خردادماه اعلام شــده بود، با تصمیم شورای عالی 

بورس تا 15 خردادماه تمدید شد.
وی تاکید کرد: سهامداران باید در نظر داشته باشند 

که امکان تغییر تصمیم وجود ندارد.
امکان فروش جداگانه هر سهم از 
پرتفوی سهام عدالت وجود دارد

وی درباره آزاد شــدن ســهام عدالت در پرتفوی 
افرادی که با مراجعه به وبســایت مذکور، روش 
مســتقیم را انتخاب کرده اند و قصد دادن وکالت 
فروش به بانک ها را ندارند، گفت: از دهم خرداد 
ماه ۳۰ درصد از هر سهم ۳۶ شرکت بورسی سهام 
عدالت آزاد می شود و این گروه از افراد در صورتی 
که دارای کدبورسی باشند، می توانند این ۳۶ نماد 
را در پورتفوی خود مشــاهده کنند اما تنها امکان 

معامله ۳۰ درصد از آن را خواهند داشت.
ســخنگوی سهام عدالت در پاسخ به این سوال که 

آیــا هر کدام از این نمادها بــه صورت جدا قابل 
معامله اســت یا باید آنها را به صورت یک بسته 
معامله کرد، گفت: هر کدام از نمادهای بورســی 
سهام عدالت به صورت مجزا قابل معامله خواهد 

بود.
مردم در فروش سهام عدالت عجله 

نکنند
وی در پاسخ به ســوالی  مبنی بر اینکه با شروع 
آزادسازی، آیا سازمان بورس فکری برای ایجاد 
نشــدن صف فروش ســهام و به تبع آن ریزش 
احتمالی قیمت پیش بینی کرده یا خیر، گفت: اتفاقاً 
به نظر بنده افرادی که اصطلاحاً بورس باز نیستند 
تمایل دارند ســهام عدالت خود را نگه دارند؛ اگر 
ده سال پیش ســهام یک میلیون تومانی خود را 
می فروختند امروز سهامشان این ارزش را نداشت 
لذا برای ده سال آینده هم وضعیت به همین صورت 

است بنابراین دلیلی برای فروش وجود ندارد.
فهیمی ادامه داد: عرضه های ســهام عدالت بازار 
بورس را تحت تأثیر قرار نخواهد داد بلکه تعادلی 

بین عرضه و تقاضا ایجاد می کند.
مهلت مراجعه به بانک ها برای دادن 

وکالت فروش تمدید شد
وی همچنین درباره مهلت ارائه وکالت به بانک ها 
برای فروش سهام عدالت گفت: آندسته از افرادی 

که روش مســتقیم را برای مدیریت ســهام خود 
انتخاب کرده اند اما ترجیح می دهند برای فروش 
سهام شخصاً اقدام نکنند، می توانند مدیریت سهام 

شأن را به بانک ها وکالت بدهند.
وی گفت: مهلت مراجعه مردم به بانک برای دادن 
وکالت فروش ۳۰ درصد از ســهام عدالت که قبلًا 
از ششــم تا دهم خردادماه اعلام شده بود، تا 1۳ 

خرداد تمدید شد.
بر اساس اعلام مسئولین مربوطه افرادی که روش 
مستقیم را انتخاب کرده اند می توانند به دو صورت 
سهام خود را مدیریت کنند یا می توانند به بانک ها 
وکالت بدهند که در اولین فرصت ســهام آنها را به 
فروش برساند و پول حاصل از آن را به حسابشان 
واریز کند. البته در این صورت بانک تضمینی برای 

رقم فروش نمی دهد.
راه دوم نیز این است که خود سهامدار، سهام خود 
را مدیریت کند، در این روش افراد پس از دریافت 
کدبورســی ۳۰ درصد از هر سهم را در پورتفوی 
خود مشاهده خواهند کرد که امکان معامله آن را در 
بستر بورس خواهند داشت. افرادی که روش غیر 
مستقیم را انتخاب کرده اند نیز در آینده ای نزدیک 
به آنها سهم شرکت های ســرمایه گذاری استانی 
تعلق می گیرد که البته تا زمان ورود این شرکت ها 

به بورس باید صبر پیشه کنند..

سخنگوی سهام عدالت خبر داد 
انتخاب روش آزاد سازی سهام عدالت تا ۱۵ خرداد تمدید شد

 ســرویس اقتصادی //فرمانــدار بندرعباس گفت: از 
ظرفیت ادارات در صورت نیاز جهت مقابله با هجوم ملخ 

استفاده خواهیم کرد
به گزارش خبرنگار دریا ، جلســه ستاد پیشگیری، 
هماهنگــی و فرماندهی عملیات پاســخ به بحران 
شهرستان به ریاست عزیزاله کناری فرماندار در محل 

سالن کنفرانس فرمانداری تشکیل شد.
فرماندار بندرعباس در این جلسه ضمن تبریک عید 
سعید فطر اظهار داشت: با توجه به بارندگی های سال 
گذشته و رشــد پوشش گیاهی دشت ها و فرارسیدن 
فصل تابســتان ، پوشش گیاهی خشک زمینه آتش 
سوزی در سطح شهرستان خواهد شد هر چند که به 
نظر می آید عامل اکثر آتش سوزی های اخیر بصورت 
مستقیم یا غیر مستقیم عامل انسانی در آن دخیل باشد 
لذا لازم است بخشــداران تابعه، دهیاران و مجموعه 
کشاورزان اطلاع رسانی به موقع را در روستاها داشته 
باشــند تا اهالی از هر گونه حریق و آتش ســوزی 

جلوگیری بعمل آورند.
وی در ادامه گفت: راهداری پوشــش گیاهی حاشیه 
جاده ها را پاکســازی و جهاد کشاورزی نیز اطلاع 
رسانی کند تا انبارهای علوفه و سایر مواردی که باعث 

آتش سوزی می شوند مورد مراقبت ویژه قرار گیرند 
و بیمه های استان نیز راهکاری جهت پوشش این نیاز 

جامعه پیدا و ارائه کنند.
این مقام مسئول بیان کرد: بمنظور استفاده موثرتر از 
امکانات اطفای حریق شهرستان بهتر است آنها را در 
سه یا چهار نقطه با مدیریت واحد متمرکز کنیم و لازم 
است یک ایستگاه آتش نشانی در محدوده صنایع غرب 
با کمک صنایع راه اندازی گردد تا هنگام آتش سوزی 
و حریق ســریعتر و موثر تر اقدام کنند و خوشبختانه 
صنایع نیز اعلام آمادگی کرده اند و لذا مقرر شــد این 
موضوع با محوریت آتش نشانی بندرعباس دنبال شود. 
 کناری عنوان کرد: کلیه دهیاری ها ملزم هستند از همه 
ظرفیت های روســتا و کشــاورزان ، پمپ های سم 
پاش محلی با پیگیری بخشداران در صورت نیاز برای 
مبارزه با هجوم ملخ ها اقدام و در این راستا از ظرفیت 

ادارات نیز استفاده خواهد شد.
فرماندار بندرعباس در پایــان تصریح کرد: حضور 
بموقع بخشــداران و دهیاران هنگام آتش سوزی در 
محل الزامی اســت و باید بلافاصله پیگیری و اطلاع 
رســانی کنند تا آتش ســوزی در کوتاه ترین زمان 

خاموش شود.

فرماندار بندرعباس:

 جهت مقابله با هجوم ملخ ها از ظرفیت ادارات 
سرویس اقتصادی //حسین باباخانی معاون استفاده می کنیم

برنامه ریزی و توسعه فرمانداری بندرعباس 
الکترونیکي  زیرساختهاي  ایجاد  جلسه  در 
پایانه مســافربري بندرعباس با اشــاره به 
ضــرورت راه اندازي خدمات الکترونیکي به 
استان  پایانه مسافربري  بزرگترین  مردم در 
گفت : این پایانه یکي از مبادي اصلي حمل 
و نقل زمیني مســافر از بندرعباس به سایر 
 نقاط کشــور و بالعکس مي باشد که ایجاد

 زیرســاخت هاي الکترونیکي فروش بلیط 
یکــي از نیازهاي اصلي بــوده که علاوه بر 
افزایش ارائه خدمات شرکت هاي مسافربري 
و همچنین نظم و انضباط و ایمني مسافران ، 
باعث جلوگیري از تخلفات و حذف دلالان و 

واسطه ها در این زمینه مي گردد .
به گزارش خبرنگار دریا ؛ وي افزود : نرخ 
پایین حمل و نقل زمیني در مقایسه با حمل 
ونقل هوایي ، ریلي و... باعث استفاده بیشتر 

عمــوم حمل و نقل زمیني شــده که توجه 
به زیر ســاخت هاي آن بعنــوان یکي از 
نیازهاي اساسي باید مورد توجه قرار گیرد 
و در این زمینه زیر ساخت های مورد نیاز 
جهت ایجاد باجه فروش الکترونیکی بلیط 
 مســافر در محوطه پایانه ایجاد شده که با
 برنامه ریزی هاي صورت گرفته راه اندازی 

و اجرایی خواهد شد .

مهندس باباخاني در بخش دیگري از سخنان 
خود تصریح کــرد : رعایت پروتکل های 
بهداشتی و فاصله گذاری اجتماعی توسط 
شرکت های حمل و نقل در داخل اتوبوسها 
وسالن انتظار وهمچنین نظارت بر صنوف 
مستقر در پایانه بسیار مهم بوده که ضرورت 
دارد دستگاههاي متولي نسبت به این مهم 

توجه ویژه داشته باشند .

معاون  فرمانداری بندرعباس خبر داد

 راه اندازی باجه فروش الکترونیکی بلیط در پایانه مسافر بری بندرعباس

گروه خبر // معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری 
هرمزگان گفت: دستگاه های اجرایی و بانک ها زمینه رونق 
تولید در هرمزگان با تسهیل روند جذب تسهیلات را مهیا 

کنند.
 به گزارش خبرنگار دریا ، دکتر ایرج حیدری در جلسه 
شورای هماهنگی بانک های استان هرمزگان با اشاره به 
لزوم رفع موانــع تولید، عنوان کرد: بانک های هرمزگان 
مســائل و مشکلات احتمالی با واحد های تولیدی را به 

کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید استان منعکس نمایند تا 
در کمترین زمان ممکن تصمیم گیری و مشکلات احتمالی 

برطرف گردد.
 وی افــزود: روند پرداخت تســهیلات تبصــره 1۸ به 
واحد های تولیدی واجد شرایط هرمزگان، جهت فراهم 
شدن شرایط رونق این واحدها از سوی بانک ها سرعت 

گیرد.
 معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری هرمزگان 

تصریح کرد: برنامه اجرایی شورای هماهنگی بانک های 
استان در ســال ۹۹ با دستور کار مشخص برای پیشبرد 

اهداف استان در حوزه بانکی و رونق تولید ارائه گردد.
 حیدری افــزود: روابط عمومی بانک های هرمزگان به 
سوالاتی که برای مردم در حوزه های مختلف بانکی پیش 
می آید به موقع و فعالانه در فضای رسانه ای پاسخ دهند.
 معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری هرمزگان اظهار 
داشت: بانک ها با همکاری دستگاه های اجرایی ذیربط 
نسبت به جذب تسهیلات حمایتی ستاد ملی مقابله با کرونا 
برای واحد های تولیدی که در پی شــیوع ویروس کرونا 

آسیب دیده اند در اسرع وقت اقدام نمایند.

بانک ها شرایط رونق تولید را مهیا کنند

 سرویس اقتصادی // ثبت نام برای شرکت در 
قرعه کشــی فروش ۲5 هزار دستگاه خودرو 
در حالی آغاز شــده و متقاضیــان نباید در 
مراحل ثبت نام، هیچگونه وجهی به حســاب 

خودروسازان واریز نمایند.
ثبت نام برای شــرکت در قرعه کشی ۲5 هزار 
دســتگاه خودرو آغاز شــده و بر اساس آن 
متقاضیان خرید خودرو کــه ضوابط ده گانه 
اعلامی از ســوی وزارت صنعــت، معدن و 
تجارت را رعایت کرده باشــند، می توانند در 
فرآیند قرعه کشی شرکت کرده و منتظر اعلام 

نتیجه باشند.
بر این اساس، اگرچه تا پیش از این هر یک از 
متقاضیان می بایست 5۰ درصد وجه خودروی 
انتخابی خود را به حســاب اعلامی از سوی 
خودروسازان واریز نمایند، اما با دستور مستقیم 
سرپرســت وزارت صنعت، معدن و تجارت 
دریافت هر گونه وجه از سوی خودروسازان 
در فرآیند ثبت نام متقاضیان ممنوع اعلام شده 
و تنها افرادی که در قرعه کشــی حائز شرایط 
شناخته شــده اند، می بایســت 1۰۰ درصد 
وجه خودروی خریداری شــده را به حساب 
خودروسازان واریز نمایند. در واقع بر اساس 
دســتور سرپرســت وزارت صنعت، معدن و 
تجارت خودروسازان در هیچ یک از مراحل 

ثبت نام اجازه ندارند تا وجهی را از متقاضیان 
خرید خودرو دریافت کنند.

بر اساس سیاســتگذاری های وزارت صنعت، 
معدن و تجارت و هماهنگی های به عمل آمده 
با خودروسازان، فروش ویژه ۲5 هزار دستگاه 
خودرو شــامل 15 هزار دستگاه خودروهای 
گروه صنعتی ایران خودرو و 1۰ هزار دستگاه 
خودروهای تولیدی گروه خودروسازی سایپا، 

صورت خواهد پذیرفت.
ضوابط ده گانه فروش خودرو

بر این اســاس، حضور و ثبت نــام در فرآیند 
فروش خودروســازان مشــروط به رعایت 
شرایط ده گانه ذیل است: 1- با هر کدملی فقط 
امکان ثبت نام و خرید یک دســتگاه خودرو 
از خودروســازان وجود دارد.۲- مشتریانی 
که در ۳۶ ماه اخیــر اقدام به خرید خودرو از 
شرکت های خودروساز کرده اند، مجاز به ثبت 

نام نیستند.
۳- دارابودن گواهینامه رانندگی برای خریداران 
الزامی است. ۴- سن خریدار خودرو باید بالاتر 
از 1۸ سال باشد و کد ملی، شماره تلفن همراه، 
مشخصات حساب بانکی، همه باید متعلق به 

شخص ثبت نام کننده باشد.
5- افراد نباید پلاک خودرو فعال و نصب شده 
داشته باشند.۶- خریدار خودرو، به هیچ عنوان 

حق فروش وکالتی خودرو را ندارد و خودروی 
فروخته شده قابل صلح نیست. 7- چنانچه در 
راســتی آزمایی مراحل فروش، تکمیل وجه، 
تحویــل خودرو و حتی در بازه زمانی پس از 
تحویل خودرو، مشــخص شود که خریدار از 
ضوابط عدول کرده یا در فرآیند ثبت نام صداقت 
نداشته است، خودروی وی توقیف و مطابق با 

قانون با آن برخورد می شود. 
۸- هر خودروی صفر کیلومتری که در فرآیند 
تحویل مشتری قرار می گیرد، حداکثر باید ظرف 
مدت سه ماه و پس از تردد 1۰۰۰ کیلومتری، 
برای استفاده از گارانتی به نمایندگی های مجاز 
خدمات پس از فروش خودروسازان مراجعه 

کند.
۹- مشتریان باید در ثبت شماره شبا خود در 
ســایت فروش دقت نمایند، چراکه مسئولیت 
ورود شماره شبا به صورت اشتباه و در نهایت 
برگشت پول به فرد دیگر بر عهده ثبت نام کننده 
است؛ ضمن اینکه شماره شبای اعلامی حتماً 
باید به نام خود متقاضی باشــد؛ چراکه وجه 
برگشــتی در صورت عدم موفقیت در قرعه 
کشی، تنها به شماره شبای اعلامی منطبق با نام 
فرد ثبت نام کننده واریز خواهد شد.1۰- سند 
خودرو تا یکسال در رهن شرکت باقی خواهد 

ماند. 

ثبت نام برای شرکت در قرعه کشی ۲۵ هزار دستگاه خودرو

 سرویس اقتصادی //معاون برنامه ریزی و هماهنگی امور مناطق دبیرخانه 
در شورای عالی مناطق آزاد ضمن رد هر گونه قاچاق به ویژه پوشاک از این 

مناطق، تصریح کرد: قاچاق برای فعالان مناطق آزاد به صرفه نیست. 
از حدود دو ســال گذشته که واردات پوشــاک ممنوع شد، در مواردی 
تولیدکنندگان پوشاک نسبت به قاچاق از مناطق آزاد و برهم زدن تعادل 
بازار داخلی از این طریق انتقاداتی مطرح و خواهان ممانعت از این موضوع 

شدند.
این در حالی بود که در فروردین سال 1۳۹7 و با تصویب هیات وزیران، 
کمیته تعیین فهرست و ســهمیه کالای همراه مسافر با نمایندگان برخی 
دستگاه ها از جمله بانک مرکزی، وزارت صمت، گمرک و شورای عالی 
مناطق آزاد تشکیل شــد که واردات این دسته از کالاها که پوشاک نیز 
جزوی از آن است بر اساس تصمیمات این کمیته تعیین فهرست و سهمیه 
آن مشخص می شود؛ به طوری که مصوبات سالانه و متناسب با فهرست 
کالای همراه مجاز قابل ورود به ســرزمین اصلی، به مقاصد مناطق آزاد 
هفت گانه کشور تعیین می شود.در عین حال مسئولان مناطق آزاد تاکید 
داشتند که با ممنوعیت واردات پوشاک، واردات از این مناطق نیز متوقف 
شده اســت.ماجرای قاچاق پوشاک از مناطق آزاد طی روزهای گذشته 
نیز به نوعی مجددا مطرح شد؛ به طوری که تشکل های صنفی و صنعتی 
پوشاک در نامه ای به شورای نگهبان و مجمع تشخیص مصلحت نظام در 
رابطه با توسعه مناطق آزاد به دلیل مغایریت های قانونی خواستار ممانعت 
از این موضوع شدند. در این زمینه جعفر آهنگران - معاون برنامه ریزی 
و هماهنگی امور مناطق دبیرخانه شورای عالی مناطق آزاد - توضیحاتی 

ارائه کرد.
محتوای نامه صنف پوشاک قابل تایید نیست

این مقام مســئول در شورای عالی مناطق آزاد با بیان این که هیچ یک از 
مورادی که در نامه تشکل های صنفی و صنعتی مطرح شده با واقعیت منطبق 
نیست، گفت: ما قاچاق و به خصوص قاچاق پوشاک در مناطق آزاد نداریم 

و آنچه اتفاق می افتد کالای همراه مسافر است که بسیار ناچیز است.
وی ادامه داد: در سال 1۳۹۸ مجموع کالاهای همراه مسافر که از مناطق 
آزاد به سرزمین اصلی وارد شده حدود 5۰۰ میلیون دلار بوده که بخش 
بسیار کوچکی از آن را پوشاک تشکیل می دهد که نمی تواند بر هم زدن 

تعادل بازار باشد.
تمامی پوشاک در مناطق آزاد تولید خودشان است، نه 

وارداتی
معاون برنامه ریزی و هماهنگی امور مناطق دبیرخانه شورای عالی مناطق 
آزاد درباره نحوه تامین پوشاک و عرضه آن در مناطق آزاد نیز توضیح داد 
که تمامی این پوشاک از محل تولیدات خود مناطق آزاد هستند که می تواند 
موجب ایجاد اشتغال و درآمدزایی برای مردم مناطق باشد. این در حالی 
است که حتی بخشی از کالاهای همراه مسافر از همین پوشاک های تولید 

مناطق آزاد تامین می شود.
قاچاق درآمد پایداری برای ما ندارد

این مقام مسئول به نکته دیگری در رابطه با قاچاق اشاره کرد و گفت: اصلا 
قاچاق در مناطق آزاد مفهومی ندارد چون وقتی که کالا از مبادی قانونی و 
گمرک مناطق آزاد عبور می کند می  توانیم از محل عوارض ورودی درآمد 
کسب کنیم که یک  درآمد پایدار برای مناطق آزاد به شمار می رود؛ بنابراین 
چرا باید امکان و اجازه قاچاق وجود داشــته باشد. به گفته آهنگران، در 
مناطق آزاد سامانه های گمرکی مستقر هستند و تمام ورود و خروج کالا از 

سوی گمرک نظارت می شود.
تولید نیاز به رقابت دارد

وی همچنین به جریان ورود کالا از منظر اقتصادی اشاره کرد و گفت: اینکه 
اصرار می کنیم باید دریچه واردات بسته شود، موضوعی نیست که کاملا به 
نفع تولید داخل تمام شود، چراکه در اقتصاد بازار باید رقابت وجود داشته 
باشد و در رابطه با پوشاک نیز تامین کیفیت و تداوم بازار آن با بسته شدن 

دریچه واردات تامین نخواهد شد. 

قاچاق برای فعالان مناطق آزاد به صرفه نیست
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گروه گزارش// درحالی که قدمــت میدان میوه وتره بار 
فعلی بندرعباس به قبل از انقلاب برمی گردد وبا افزایش 
جمعیت و وسعت شــهر بندرعباس به عنوان پایتخت 
اقتصاد کشــور در حدود نیم قرن اخیر؛ اما این میدان 
تغییر محسوسی نداشته است و بدلیل اینکه این میدان 
پاسخگوی نیاز شهر800هزار نفری بندرعباس و روستاها 
و بخش های اطراف نیست، ضرورت بهره برداری از میدان 
جدید  را دوچندان می کنــد. همچنین موقعیت فعلی 
میدان میوه وتره بار بندرعباس باعث بروز مشکلاتی از 
جمله ایجاد ترافیک در مســیر ورودی و خروجی شرق 
استان شده و قفل شدن ترافیک در ساعاتی از شبانه روز 
را به همراه داشــته و رفت و آمد آمبولانس، خودروهای 
آتش نشانی و امدادی و... را نیز قفل می کند، از سال های 
گذشته بحث احداث میدان جدید میوه و تره بار بندرعباس 
مطرح گردید و این پروژه عمرانی از سال 93 وارد فاز اجرا 
 شــد که بالاخره در اواخر سال گذشته بطور کامل آماده 

بهره برداری شــد؛ اما تاکنون این میدان میوه وتره بار 
افتتاح نشــده اســت وهرمزگانی ها از جمله بازاریان و 
خریداران همچنان چشــم انتظار بهره برداری از میدان 
جدید هســتند تا در محیطی عــاری از آلودگی وکاملا 
بهداشــتی با چشــم انداز زیبای بصری و با دارا بودن 
اســتانداردها و امکانات موردنیاز حضور یابند و خرید و 
فروش داشــته باشند. در میدان فعلی که گفته می شود 
هشــت هزار مترمربع مســاحت دارد وقابل مقایسه با 
میدان ۲40 هزار مترمربعی احداث شده جدید نمی باشد؛ 
به هیچ وجه پاســخگوی نیازهای بازاریان و شهروندان 
نمی باشــد و از طرفی بدلیل شرایط نامناسب بهداشتی 
این میدان و عدم امکان رعایت پروتکل های بهداشتی 
وفاصله گذاری اجتماعی و استفاده از ماسک و دستکش 
و... و شلوغی بسیار زیاد در بازار بدلیل محدودیت مکانی، 
این مرکز عرضه میوه وتره بار را در شــرایط حاد شیوع 
کرونا قرار داده اســت و ضرورت دارد میدان جدید که 
آماده بهره برداری می باشد، هرچه سریعتر تا قبل از شدت 
گرفتن گرمای تابستان بندرعباس و همچنین شیوع موج 
کرونا در این میدان و بین بازاریان و شهروندان افتتاح شود. 
کوچک و نامناسب بودن میدان فعلی باعث شده است که 

مدت زمان ورود وخروج خودروهــا به داخلش زمان بر 
شــده و بدلیل محدود بودن تعدادغرفه ها )3۲غرفه( و 
ضعف نظارت ها،  قیمت میوه وتره بار در بندرعباس بسیار 
گران تر از سایر استان هاست و برخی از میوه فروشان در 
شهر و اســتان، میوه وتره بار  خود را از سایر استان ها 
تامین می کنند که بــا راه اندازی میدان جدید وافزایش 
تعداد غرفه ها و ارتقای جایگاه بهداشــتی میدان میوه 
وتره بار و رقابتی شدن بازار و شکستن انحصار و... انتظار 
می رود قیمت ها نیز متعادل و واقعی شده و بازاریان هم 
بجای تامین میوه وتره بارشان از میادین سایر استان ها، 
از میدان جدید میوه و تره بار بندرعباس تامین کنند. در 
گفتگو با برخی از کسبه میدان میوه و تره بار و شهروندان؛ 
آنها نیز از شرایط موجود اظهار گلایه داشته و خواستار 
بازگشــایی میدان جدید میوه وتره بار هستند. میدان 
جدید میوه وتره بار که ۲4 هکتار مســاحت دارد، دارای 
98غرفه عمده فروشــی میوه و تره بار، 15 مغازه خرده 
فروشی میوه، 4غرفه سبدســازی،4 رستوران و فست 
فود، ۲ســوپرمارکت، 15 دفتر حمل و نقل، ۲0 سوئیت و 
میهمان پذیر، یک غرفه بسته بندی،یک وانت تلفنی ویک 
تاکسی تلفنی، دو شعبه بانک، یک نانوایی، یک کلانتری 

نیروی انتظامی، یک غرفه خیمه دوزی، یک دفترخدمات 
پســتی، دو غرفه فروش کارتــن، مجتمع تعمیرگاهی، 
خدمات موبایل، نمازخانه و ســرویس هاي بهداشتی، دو 
دستگاه باسکول، محوطه جهت پارک گاری ها و پارکینگ 
های مسقف برای پرسنل و کسبه می باشد که بازگشایی 
و فعالیت این میدان می تواند نگاه ها را به استان در این 

حوزه تغییر دهد.
  92غرفه ۳۱۰متری با سردخانه

  »فرید کریمی« مدیرعامل شرکت سمیلان جنوب و سرمایه گذار  
میــدان جدید میوه وتره بار بندرعباس نیز با بیان اینکه خدای 
بزرگ را شاکرم که توانستیم با حمایت مردم و مسئولان دلسوز 
و آینده نگر، مطالبه مردم شریف هرمزگان ،که همانا بهره مندی 
از میدان میوه و تره بار مناســب و زیبنده  نام بندرعباس بود  
با مشــارکت  شــهرداری، در نزدیکی میدان فعلی  طراحی  و 
احداث نماییم؛ اظهار داشت: این میدان در فاز نخست در زمینی 
به مســاحت 24 هکتار احداث  و15 هکتار نیز جهت احداث 
صنایع تبدیلی درنظر گرفته شده است.میدان قدیم به هیچ وجه 
شایسته مردم شریف استان  هرمزگان  و شهر بندرعباس نبود، 
مکانی که همواره فاقد هرگونه امکانات بهداشتی و رفاهی  بوده 
و  مثل یک زخم کهنه  همیشــه خاطر مــردم را می آزرد و  

به همین دلیل بزرگترین و مدرن ترین مجموعه میدان میوه تره 
بار جنوب کشــور، با بالاترین استانداردهای روز دنیا طراحی 
و احداث گردیــد و در این بین هیچ کس  در هیچ جایگاهی 
حق ندارد به واسطه منافع شــخصی و یا گروهی، مردم را از 
این نعمت بی بهره کند و بدانند که این سنگ اندازی آنها برای 
همیشه در ذهن مردم باقی خواهد ماند. کریمی افزود: در میدان 
جدید برای هر غرفه 310 متری، یک سردخانه 75مترمکعبی 
درنظرگرفته شده است که از فاسد شدن حداقل 20درصد از تره 
باری که در شرایط عادی فاسد می شود، جلوگیری شده و در 
ســوددهی به غرفه داران و کاهش قیمت عرضه میوه و تره بار 

نیز اثرگذار است.
  به گفته وی کارگاه های تولید سبد وفروش کارتن، مجموعه 
تعمیرگاهی برای خودروهای سبک وسنگین، واحدهای پذیرایی  
شامل رستوران ، فســت فود، قهوه خانه، کافی شاپ، بانک، 
سوپرمارکت، دفاترحمل ونقل، خدمات تلفن همراه، تاکسی و 
وانت تلفنی، واحدهای اقامتی و اســتراحت رانندگان، سوئیت 

اختصاصی اقامت میان مدت، ایســتگاه پلیس، آتش نشانی، 
دفتر سازمان میادین وساماندهی مشاغل شهرداری بندرعباس، 
13هکتار پارکینگ و معابر، 5هکتار فضای سبز با پکیج تصفیه 
فاضلاب جهت استفاده از پساب برای آبیاری فضای سبز و.... 
باعث می شود که بیشتر مایحتاج کسبه و رانندگان وفعالان این 
بخش در میدان میوه وتره بار احداث شــده بندرعباس تامین 
شــود.کریمی ارزش پروژه را بنابر اعلام شهرداری بندرعباس  

400میلیارد تومان اعلام کرد.
  سرمایه گذار میدان میوه وتره بار بندرعباس گفت: تعریض اتوبان 
و رمپ ورودی و خروجی و احداث دو دســتگاه پل در مسیر 
و... نیز انجام شده است و پروژه از اواخر بهمن ماه سال گذشته 
کاملا آماده بهره برداری است و میدان جدید  به عنوان پروژه ای 
بی نظیر در سطح کشور با قابلیت های  فراوان  از جمله دسترسی  
به راه آهن ، فرودگاه و اســکله جهت تکمیل حلقه صادراتی 
می باشد که در سخت ترین شرایط ناشی از تحریم های ظالمانه 
احداث گردیده و وقت آن فرا رسیده تا کسبه میدان قدیم نیز از 
هرگونه سهم خواهی و سنگ اندازی  دست برداشته و مردم ما 
شاهد قاطعیت دستگاه های ذیربط در مقابل سودجویان انحصار 
طلب، حلاوت این اتفاق بزرگ و تاریخی برای ساحل نشینان 
کرانه نیلگون خلیج فارس فراهم گردد و میوه فروشان بندرعباس 
 و ســایر شــهرهای هرمزگان برای تامین تره بار خود راهی

 استان های همجوار نشوند.
  خرداد؛ انتقال قطعی میدان میوه و تره بار بندرعباس

  فرمانــدار بندرعباس گفــت: میدان میوه وتــره بار جدید 
 که احداث شــده اســت، بــه زودی ودر روزهــای آینده به
 بهره برداری می رسد. عزیزاله کناری اظهار داشت: میدان میوه 
وتره بــار در ماه جاری)خردادماه( بطورحتم مورد بهره برداری 
قرار می گیرد وغرفه داران از میدان فعلی به میدان جدید میوه 
وتره بار منتقل می شــوند.کناری بازگشــایی این میدان میوه 

وتره بار را جزو اولویت های فرمانداری خواند.
به گفته عزیزاله کناری قرار بود اواخر سال گذشته میدان افتتاح 
شود که مشکلات برقی داشت و به تعویق افتاد  و مشکل برق آن 
را برطرف کردیم. اول امسال هم خواستیم میدان میوه وتره بار را 
افتتاح کنیم که شهرداری بندرعباس اعلام کرد درحال توافقاتی با 
 کسبه میدان میوه وتره بار است و مهلت خواستند ویک ماه به آنها 
مهلت دادیم.کناری تصریح کرد: میــدان میوه وتره بار جدید 
بندرعباس در حال حاضر آماده افتتاح می باشد و در روزهای 

آینده مورد بهره برداری قرار می گیرد.
وی از جابجایــی بنکداران و ورود ممنوع کامیون های حامل 
اقلام بنکداران به شــهر  و جمــع آوری و تعطیلی انبارهای 

غیرمجاز بنکداران در داخل شــهر و انتقال آنها به خارج شهر 
خبر داد و گفت: مشــکلات مخابراتی و روشــنایی در مکان 
جدید برطرف شده است وتمام بنکداران بایستی در آنجا مستقر 
شوند. فرماندار بندرعباس ساماندهی دستفروشان بازارشب و 
انتقال آنها به یک مکان مناسب را از دیگر برنامه هایش خواند 
وگفت: بزودی این بازاریان هم در مکانی ایمن و مناسب مستقر 
می شوند. به گفته نماینده عالی دولت در شهرستان بندرعباس 
انتقال بازار ماهی فروشان، بنکداران و میدان میوه وتره بار جزو 
اولویت های فرمانداری بندرعباس بوده است که با انتقال میدان 

میوه وتره بار، پرونده انتقال این سه مکان بسته خواهد شد. 

شیوع کرونا، تهدیدی برای سلامتی کسبه و  شهروندان

هرمزگاني ها در انتظار
 افتتاح میدان جدید میوه وتره بار بندرعباس
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